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MESTO BREZNO 

Námestie gen. M. R. Štefánika 1, 977 01  Brezno 

 

 

 

 

 

 

 

 

ZÁPISNICA 

zo 16. pracovného rokovania Mestského zastupiteľstva mesta Brezna, 

konaného dňa 27. júna 2024 

 

 

PRÍTOMNÍ   

 

VOLEBNÝ OBVOD č. 1 

Mgr. Andrej Barančok, Mgr. Pavel Ambros, Mgr. Ivana Donovalová, Ing. arch. Ján Králik, 

Július Obernauer 

 

VOLEBNÝ OBVOD č. 2 

Matej Garaj, Milan Palovčík, PhDr. Petra Dzurmanová, PhD., Bc. Ľubica Štugnerová, MA, 

Mgr. Tomáš Turňa 

 

VOLEBNÝ OBVOD č. 3 

Ing. Miroslav Fašang, Ing. Jozef Auxt, Jozef Tokár, Mgr. Daniel Struhár 

 

VOLEBNÝ OBVOD č. 4 

Erik Duhan 

 

OSPRAVEDLNENÝ 

 Ing. Miroslav Baran, Mgr. Martin Juhaniak,  doc. Ing. Martin Ridzoň, PhD., IWE., 

 

Rokovanie viedol: 

JUDr. Tomáš Abel, PhD., primátor mesta 

 

  

Číslo spisu Brezno 

MsÚ-2024/7346 30.6.2024 
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K bodu 1/ 

Otvorenie zasadnutia Mestského zastupiteľstva mesta Brezna 

 

JUDr. Tomáš Abel PhD. (primátor)  

„V súlade s § 13, ods. 4, písmeno a, zákona číslo 369/1990 Zbierky o obecnom zriadení, v  znení 

neskorších predpisov otváram šestnáste pracovné zasadnutie Mestského zastupiteľstva mesta 

Brezna konané vo volebnom období 2022 - 2026. Dnešné zasadnutie Mestského zastupiteľstva 

bolo zvolané v súlade so ustanovením § 12, ods. 1 zákona o obecnom zriadení a boli naň 

pozvaní všetci poslanci Mestského zastupiteľstva s platným mandátom. Z 18 poslancov je 

prítomných 14 poslancov. Preto vyhlasujem zasadnutie Mestského zastupiteľstva mesta Brezna 

za schopné právoplatne sa uznášať. Z dnešného rokovania sa ospravedlnili pán poslanec Baran, 

pán poslanec Juhaniak, pán poslanec Ridzoň. Dovoľte mi, aby som na dnešnom zasadaní 

Mestského zastupiteľstva privítal predovšetkým vás, poslancov Mestského zastupiteľstva, ako 

aj pani hlavnú kontrolórku mesta, prednostku MÚ, vedúcich odborov, riaditeľov, prizvaných 

hostí, ako aj všetkých prítomných občanov mesta Brezna. Vážené poslankyne, vážení poslanci, 

týmto považujem zasadnutie Mestského zastupiteľstva mesta Brezna za otvorené.“  

 

K bodu 2/ 

Skúška hlasovacieho zariadenia 

 

JUDr. Tomáš Abel PhD. (primátor)  

„Prešli by sme k skúške hlasovacieho zariadenia. Poprosím, skúsme hlasovanie za.“  

Hlasovanie číslo: 1 

Bod číslo: 2. 

Skúška hlasovacieho zariadenia - ZA 

Poslanci mestského zastupiteľstva hlasovali nasledovne: 

Za:  14 

Proti:  0 

Zdržali sa:  0 

Nehlasovali:  0 

Prítomní:  14 

Návrh bol schválený. 

 

 

JUDr. Tomáš Abel PhD. (primátor)  

„Ďakujem. Hlasovanie proti.“ 
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Hlasovanie číslo: 2 

Bod číslo: 2. 

Skúška hlasovacieho zariadenia - PROTI 

Poslanci mestského zastupiteľstva hlasovali nasledovne: 

Za:  0 

Proti:  14 

Zdržali sa:  0 

Nehlasovali:  0 

Prítomní:  14 

Návrh nebol schválený. 

 

JUDr. Tomáš Abel PhD. (primátor)  

„Ďakujem. A hlasovanie, zdržal sa.“ 

Hlasovanie číslo: 3 

Bod číslo: 2. 

Skúška hlasovacieho zariadenia – ZDRŽAL SA 

Poslanci mestského zastupiteľstva hlasovali nasledovne: 

Za:  0 

Proti:  0 

Zdržali sa:  13 

Nehlasovali:  1 

Prítomní:  14 

Návrh nebol schválený. 
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K bodu 3/ 

Procedurálne otázky 

 

JUDr. Tomáš Abel PhD. (primátor)  

„Dobre, ďakujem. Hlasovanie nám funguje, ideme ďalej k procedurálnym otázkam. Program 

rokovania vám bol doručený písomne spolu s pozvánkou. V programe rokovania navrhujem 

tieto zmeny a doplnky: doplniť bod 7.7, kúpa nehnuteľností, pozemkov potrebných pre 

realizáciu verejnoprospešnej stavby cyklotrasa Brezno - Valaská od Slovenskej republiky 

konajúcej prostredníctvom správcu majetku štátu Slovenskej správy ciest. Bod 7.8 Žiadosť 

spoločnosti Stredoslovenská distribučná o uzatvorenie zmluvy o zriadení vecného bremena na 

pozemku mesta ulica Rázusová, Brezno po realizácii stavby Brezno - Rázusova, rozšírenie NNK. 

Sťahujem z rokovania body na základe aj rokovaní komisií a časti z vás 7.4.A a 7.4.B Žiadosť 

občianskeho združenia útulok Tuláčik, Kuzmányho 12, Brezno, odkúpenie nehnuteľnosti, ktoré 

dlhodobo užívali na základe nájomnej zmluvy a zmluvy o výpožičke. Tu rovno hovorím, že sme 

sa dohodli ešte na spoločnom stretnutí, áno, s týmto žiadateľom, takže potom spravíme spoločnú 

poradu aj s nimi. Ja ich prizvem, aby ste mali možnosť sa samozrejme pýtať na to, čo vás 

ohľadom aj tejto žiadosti zaujíma, aj iných vecí. Takže len aby ste boli informovaní, že aký je 

dôvod. Má ešte niekto pripomienky alebo doplnky k navrhovanému programu? Ak nie sú, 

dávam hlasovať za program aj s uvedenými doplňujúcimi bodmi a tiež aj s tými, ktoré som 

stiahol z rokovania. Nech sa páči, kolegyne, kolegovia, hlasujte o programe.“ 

1.  Otvorenie zasadnutia Mestského zastupiteľstva mesta Brezna 

2.  Skúška hlasovacieho zariadenia 

3.  Procedurálne otázky 

4.  Správa o plnení uznesení Mestského zastupiteľstva mesta Brezna k 31.05.2024 
Predkladá: Mgr. Zuzana Ďurišová, prednostka Mestského úradu Brezno 

Spracoval: Útvar prednostky Mestského úradu Brezno zastúpený prednostkou Mgr. Zuzanou 

Ďurišovou v spolupráci s odbornými útvarmi Mestského úradu Brezno 

5.  Návrh Všeobecne záväzného nariadenia mesta Brezna o miestnom poplatku za 

rozvoj 
Predkladá: JUDr. Tomáš Abel, PhD., primátor mesta Brezna 

Spracoval: Odbor ekonomiky a správy majetku Mestského úradu Brezno zastúpený vedúcou 

odboru Ing. Ruženou Šefrankovou 

6.  Návrh Všeobecne záväzného nariadenia, ktorým sa mení a dopĺňa Všeobecne 

záväzné nariadenie č. VZN-11/2023 o hospodárení s bytmi a obytnými 

miestnosťami v zariadeniach určených k trvalému bývaniu, vo vlastníctve mesta 
Predkladá: JUDr. Tomáš Abel, PhD., primátor mesta Brezna 
Odbor právny Mestského úradu Brezno zastúpený poverenou vedením odboru JUDr. Lenkou 

Klimanovou 

7.  Majetkové záležitosti 
Predkladá JUDr. Lenka Klimanová, Odbor právny Mestského úradu Brezno 

Spracoval: Odbor právny Mestského úradu Brezno 

 7.1. Návrh - Pracovný poriadok MsP Brezno 
Predkladá: JUDr. Tomáš Abel, PhD., primátor mesta Brezna 

Spracoval: Mgr. Ladislav Majer, náčelník Mestskej polície Brezno 

 7.2A Žiadosť spoločnosti MMPmoto s.r.o. o odkúpenie pozemku pri Tisovskej ceste 
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v Brezne 

 

 7.2B Žiadosť spoločnosti MMPmoto s.r.o. o odkúpenie pozemku pri Tisovskej ceste 

v Brezne 

 7.3A Žiadosť Martina Polievku o odkúpenie pozemkov pri Tisovskej ceste v Brezne 

 7.3B Žiadosť Martina Polievku o odkúpenie pozemkov pri Tisovskej ceste v Brezne 

 

 7.4A Stiahnuté z rokovania 

 7.4B Stiahnuté z rokovania 

 7.5A Žiadosť pani Mgr. Marcely Dziadovej, bytom Brezno o kúpu spoluvlastníckeho 

podielu na parcele E-KN č. 12803/2, o výmere 307 m2, druh pozemku: orná pôda 

na LV 13970 a zriadenie vecného bremena na predmetnej parcele v prospech 

oprávneného – Mesto Brezno 

 7.5.B Žiadosť pani Mgr. Marcely Dziadovej, bytom Brezno o kúpu spoluvlastníckeho 

podielu na parcele E-KN č. 12803/2, o výmere 307 m2, druh pozemku: orná pôda 

na LV 13970 a zriadenie vecného bremena na predmetnej parcele v prospech 

oprávneného – Mesto Brezno 

 7.6 Kúpa nehnuteľnosti: pozemku na ulici Vrbová, v Brezne od spoločnosti BD 

GROUP s.r.o., IČO: 47 127 198, sídlo: Rázusova 7, Brezno 

 7.7 Kúpa nehnuteľností, pozemkov potrebných pre realizáciu verejnoprospešnej 

stavby cyklotrasa Brezno - Valaská od Slovenskej republiky konajúcej 

prostredníctvom správcu majetku štátu Slovenskej správy ciest 

 7.8 Žiadosť spoločnosti Stredoslovenská distribučná o uzatvorenie zmluvy o 

zriadení vecného bremena na pozemku mesta ulica Rázusová, Brezno po 

realizácii stavby Brezno - Rázusova, rozšírenie NNK. 

8  Odborné stanovisko Hlavnej kontrolórky mesta Brezna k záverečnému účtu 

mesta Brezna za rok 2023 
Predkladá: Ing. Ingrid Konečná Veverková, hlavná kontrolórka mesta Brezna 

Spracoval: Ing. Ingrid Konečná Veverková, hlavná kontrolórka mesta Brezna 

9  Návrh záverečného účtu mesta Brezna za rok 2023 

Predkladá: JUDr. Tomáš Abel, PhD., primátor mesta Brezna 
Spracoval: Odbor ekonomiky a správy majetku Mestského úradu Brezno, zastúpený vedúcou 

odboru Ing. Ruženou Šefrankovou 

10  Rozpočet mesta Brezna na rok 2024 – návrh na III. zmenu 

Predkladá: JUDr. Tomáš Abel, PhD., primátor mesta Brezna 
Spracoval: Odbor ekonomiky a správy majetku Mestského úradu Brezno zastúpený vedúcou 

odboru Ing. Ruženou Šefrankovou 

11  Dotácie z rozpočtu mesta na rok 2024 

 11.1 Návrh na poskytnutie dotácií pre účely športu v roku 2023 
Predkladá: JUDr. Tomáš Abel, PhD., primátor mesta Brezna 

Spracoval: Odbor ekonomiky a správy majetku mesta MsÚ Brezno, zastúpený vedúcou odboru 

Ing. Ruženou Šefrankovou 

 11.2 Návrh na poskytnutie dotácií pre účely kultúry v roku 2023 
Predkladá: JUDr. Tomáš Abel, PhD., primátor mesta Brezna 

Spracoval: Odbor ekonomiky a správy majetku mesta MsÚ Brezno, zastúpený vedúcou odboru 

Ing. Ruženou Šefrankovou 

12  Správy hlavnej kontrolórky 
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 12.1 Plán kontrolnej činnosti hlavnej kontrolórky na 2. polrok 2024 
Predkladá: Ing. Ingrid Konečná Veverková, hlavná kontrolórka mesta Brezna 

Spracoval: Ing. Ingrid Konečná Veverková, hlavná kontrolórka mesta Brezna 

 12.2 Správa o výsledku kontroly stavu a vývoja dlhu mesta Brezno za 1. polrok 2024 
Predkladá: Ing. Ingrid Konečná Veverková, hlavná kontrolórka mesta Brezna 

Spracoval: Ing. Ingrid Konečná Veverková, hlavná kontrolórka mesta Brezna 

 12.3 Správa o výsledku kontroly hospodárenia s rozpočtovými prostriedkami za rok 

2023 v Základnej škole s materskou školou Pionierska 2 Brezno 
Predkladá: Ing. Ingrid Konečná Veverková, hlavná kontrolórka mesta Brezna 

Spracoval: Ing. Ingrid Konečná Veverková, hlavná kontrolórka mesta Brezna 

 12.4 Správa o výsledku kontroly čerpania príspevkov na obstaranie dlhodobého 

nehmotného a hmotného majetku – plavárne v správe Technických služieb mesta 

Brezna 
Predkladá: Ing. Ingrid Konečná Veverková, hlavná kontrolórka mesta Brezna 

Spracoval: Ing. Ingrid Konečná Veverková, hlavná kontrolórka mesta Brezna 

13  Správa o činnosti príspevkovej organizácie Technické služby Brezno za II. 

polrok 2023 
Predkladá: Ing. Lukáš Jeremiáš, riaditeľ Technických služieb Brezno 

Spracoval: Ing. Iveta Purgátová, hlavná ekonómka Technických služieb Brezno 

14  Informatívna správa o výsledkoch hospodárenia Stredoslovenskej vodárenskej 

spoločnosti a.s. za rok 2023 
Predkladá: Ing.. Vladimír Svrbický, predseda Predstavenstva StVS a.s., Banská Bystrica 

Spracoval: Ing.. Vladimír Svrbický, predseda Predstavenstva StVS a.s., Banská Bystrica 

15  Informatívna správa o výsledkoch hospodárenia neziskovej organizácie NsP 

Brezno za rok 2023 
Predkladá: Ing. Jaroslav Mačejovský, riaditeľ NsP Brezno, n.o. 

Spracoval: Ing. Jaroslav Mačejovský, riaditeľ NsP Brezno, n.o 

16  Informatívna správa o činnosti Združenia obcí EKOLÓG za rok 2023 
Predkladá: Ing. Roman Švantner, predseda Predstavenstva Združenia obcí EKOLÓG 

Spracoval: Mgr. Branislav Čecho, výkonný riaditeľ Združenia obcí EKOLÓG 

17  Informatívna správa o činnosti spoločnosti SEKOLÓG s.r.o. Brezno za rok 2023 
Predkladá: Mgr. Branislav Čecho, konateľ Sekológ, s.r.o. 

Spracoval: Mgr. Branislav Čecho, konateľ Sekológ, s.r.o 

18  Informatívnu správu o činnosti a hospodárení OOCR Región Horehronie 

a združenia cestovného ruchu Klaster Horehronie za rok 2023 
Predkladá: Mgr. Petra Ridzoňová Hlásniková, riaditeľka OO CR Horehronie 

Spracoval: Mgr. Petra Ridzoňová Hlásniková, riaditeľka OO CR Horehronie 

19  Rôzne 

 19.1 Návrh zápisu do Kroniky mesta Brezna za rok 2023 
Predkladá: PhDr. Anna Štulrajterová, mestská kronikárka 

Spracoval: PhDr. Anna Štulrajterová, mestská kronikárka 

 19.2 Ústna informácia predsedov komisií Mestského zastupiteľstva mesta Brezna o 

činnosti komisií 

20  Otázky poslancov Mestského zastupiteľstva mesta Brezna na riaditeľa 

príspevkovej organizácie zriadenej mestom, riaditeľa obchodnej spoločnosti, v 

ktorej má mesto Brezno majetkovú účasť, riaditeľov rozpočtových organizácií 

zriadených mestom a náčelníka mestskej polície 

21  Interpelácie poslancov Mestského zastupiteľstva mesta Brezna 

22  Ukončenie zasadnutia Mestského zastupiteľstva mesta Brezna 
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Hlasovanie číslo: 4 

Bod číslo: 3. 

Procedurálne otázky – Hlasovanie za program ako celok 

Poslanci mestského zastupiteľstva hlasovali nasledovne: 

Za:  14 

Proti:  0 

Zdržali sa:  0 

Nehlasovali:  0 

Prítomní:  14 

Návrh bol schválený. 

 

JUDr. Tomáš Abel PhD. (primátor)  

„Ďakujem pekne. Zo 14 prítomných 14 za, konštatujem, že program bol schválený 

jednohlasne.“ 

JUDr. Tomáš Abel PhD. (primátor)  

„So zreteľom na prerokované správy odporúčam Mestskému zastupiteľstvu zvoliť návrhovú 

komisiu v zložení: pani poslankyňa Donovalová, pani poslankyňa Štugnerová, pán poslanec 

Palovčík. Nech sa páči, kolegyne, kolegovia, hlasujte o návrhu.“ 

Hlasovanie číslo: 5 

Bod číslo: 3. 

Procedurálne otázky - volba návrhovej komisie – Donovalová, Štugnerová, Palovčík 

Poslanci mestského zastupiteľstva hlasovali nasledovne: 

Za:  14 

Proti:  0 

Zdržali sa:  0 

Nehlasovali:  0 

Prítomní:  14 

Návrh bol schválený. 

 

JUDr. Tomáš Abel PhD. (primátor)  

„Zo 14 prítomných 14 za, konštatujem, že návrh bol schválený. Za overovateľov zápisnice z 

dnešného zasadnutia poverujem poslancov Mestského zastupiteľstva, pána poslanca Struhára 

a pani poslankyňu Dzurmanovú. zapísaním, uznesením a vypracovaním zápisnice poverujem 

pani magisterku Janku Štulajterovú, asistentku prednostky MÚ, tiež vás informujem o podpise 

zápisnice zo zasadnutia 29. mája 2024, kde zápisnicu bez výhrad podpísali poslanci: pán 

poslanec Barančok a pán poslanec Baran.“ 
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K bodu 4/ 

Správa o plnení uznesení Mestského zastupiteľstva mesta Brezna k 31.05.2024 
 

JUDr. Tomáš Abel PhD. (primátor)  

„Prešli by sme k programu rokovania. Pod bodom 4 máme Správu o plnení uznesení Mestského 

zastupiteľstva Mesta Brezna k 31. 5. 2024. Predkladá pani prednostka, tiež materiál spracoval 

útvar prednostky, nech sa páči, uviesť materiál.“ 

Mgr. Zuzana Ďurišová (prednostka MÚ Brezno)  

„Dobrý deň, vážený pán primátor, vážená pani hlavná kontrolórka, vážená panie poslankyne, 

páni poslanci, vážení prítomní, týmto vám predkladám Správu o plnení uznesení Mestského 

zastupiteľstva k 31. máju roku 2024, v ktorej konštatujem, že 18 uznesení Mestského 

zastupiteľstva bolo splnených, vypúšťame ich zo sledovania a zrušili sme 7 uznesení Mestského 

zastupiteľstva. To je všetko z mojej strany.“ 

JUDr. Tomáš Abel PhD. (primátor)  

„Dobre, ďakujem pekne, otváram rozpravu, nech sa páči, kolegyne, kolegovia, ak chce niekto. 

Ak nikto k tomuto bodu, poprosím návrhovú komisiu, nech sa páči.“ 

Návrhová komisia  

„Mestské zastupiteľstvo mesta Brezno: po prvé, berie na vedomie správu o plnení uznesení, po 

druhé, konštatuje, že uvedené uznesenie boli splnené a po tretie, zrušilo uvedené uznesenia, 

ktoré sú uvedené.“ 

JUDr. Tomáš Abel PhD. (primátor)  

„Dobre, ďakujem. Pripomienky, pozmeňujúce, doplňujúce návrhy, ak nie sú, hlasujte návrhu, 

nech sa páči.“ 

Mestské zastupiteľstvo mesta Brezna 
 

I/ Berie na vedomie 
 Správu o plnení uznesení Mestského zastupiteľstva mesta Brezna k 31.05.2024 

 

II/ Konštatuje, že 

  

1. Uznesenie MsZ č. 204/2020 zo dňa 15.12.2020 

2. Uznesenie MsZ č. 177/2021 zo dňa 10.11.2021 

3. Uznesenie MsZ č. 223/2021 zo dňa 15.12.2021 

4. Uznesenie MsZ č. 109/2022 zo dňa 21.09.2022 

5. Uznesenie MsZ č. 137/2023 zo dňa 21.06.2023 

6. Uznesenie MsZ č. 213/2023 zo dňa 25.10.2023 

7. Uznesenie MsZ č. 217/2023 zo dňa 25.10.2023 

8. Uznesenie MsZ č. 246/2023 zo dňa 13.12.2023 

9. Uznesenie MsZ č.   15/2024 zo dňa 26.02.2024 

10. Uznesenie MsZ č.   44/2024 zo dňa 27.03.2024 
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11. Uznesenie MsZ č. 53/2024 zo dňa 29. 05. 2024 

12. Uznesenie MsZ č. 54/2024 zo dňa 29. 05. 2024 

13. Uznesenie MsZ č. 55/2024 zo dňa 29. 05. 2024 

14. Uznesenie MsZ č. 56/2024 zo dňa 29. 05. 2024 

15. Uznesenie MsZ č. 57/2024 zo dňa 29. 05. 2024 

16. Uznesenie MsZ č. 68/2024 zo dňa 29. 05. 2024 

17. Uznesenie MsZ č. 69/2024 zo dňa 29. 05. 2024 

18. Uznesenie MsZ č. 80/2024 zo dňa 29. 05. 2024 

 

boli splnené a vypúšťa ich zo sledovania 

 

III/ Zrušilo 

 

1. Uznesenie MsZ č. 204/2020 zo dňa 15.12.2020 
2. Uznesenie MsZ č. 137/2021 zo dňa 22.09.2021 
3. Uznesenie MsZ č. 177/2021 zo dňa 10. 11.2021 

4. Uznesenie MsZ č. 109/2022 zo dňa 21. 09.2022 

5. Uznesenie MsZ č. 02/2023 zo dňa 02.02.2023 

6. Uznesenie MsZ č. 03/2023 zo dňa 02.02.2023 

7. Uznesenie MsZ č. 249/2023 zo dňa 13.12.2023 

Hlasovanie číslo: 6 

Bod číslo: 4. 

Správa o plnení uznesení Mestského zastupiteľstva mesta Brezna k 31.05.2024 - 

Mestské zastupiteľstvo mesta Brezna I/ Berie na vedomie Správu o plnení uznesení 

Mestského zastupiteľstva mesta Brezna k 30.04.2024 II/ Konštatuje, že Uznesenie MsZ 

č.  ....... boli splnené a vypúšťa ich zo sledovania ..... 

Poslanci mestského zastupiteľstva hlasovali nasledovne: 

Za:  14 

Proti:  0 

Zdržali sa:  0 

Nehlasovali:  0 

Prítomní:  14 

Návrh bol schválený. 

 

JUDr. Tomáš Abel PhD. (primátor)  

„Ďakujem. Zo 14 prítomných 14 za, konštatujem, že návrh bol schválený.“ 
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K bodu 5/ 

Návrh Všeobecne záväzného nariadenia mesta Brezna o miestnom poplatku za 

rozvoj 

 

JUDr. Tomáš Abel PhD. (primátor)  

„Prešli by sme k bodu 5. Návrh všeobecne záväzného nariadenia mesta Brezna o miestnom 

poplatku za rozvoj. Predkladám ja, spracoval Odbor ekonomiky a správy majetku mesta 

zastúpený vedúcou. Nech sa páči, ideš ty?“ 

JUDr. Lenka Klimanová (odbor právny)  

„Dobrý deň všetkým. Áno, pani vedúca išla na dovolenku, tak ak môžem.“ 

JUDr. Tomáš Abel PhD. (primátor)  

„Nech sa páči.“ 

JUDr. Lenka Klimanová (odbor právny)  

„Ďakujem pekne. Podľa zákona č. 447 z roku 2015 o miestnom poplatku za rozvoj môže 

ustanoviť obec na svojom území, kde v jednotlivej časti alebo v jednotlivom katastrálnom území 

k 1. januáru kalendárneho roka miestny poplatok za rozvoj. Poplatok za rozvoj má slúžiť pre 

obce ako jeden zo zdrojov príjmov na budovanie technickej a sociálnej infraštruktúry. Výnos 

poplatku sa môže použiť len na úhradu kapitálových výdavkov súvisiacich so stavbou, vrátane 

vysporiadania pozemku na účel vymedzených v zákone. Zákonom stanovené rozmedzie sadzieb 

je od 3 do 35 EUR za každý aj začatý meter podlahovej plochy, nadzemnej časti stavby, 

poplatok za rozvoj sa vypočíta ako súčin základu poplatku, čiže výmera podlahovej plochy, 

znížený o 60 m² a sadzby poplatku. Pre zdaňovacie obdobie od 1. 1. 2025 sa navrhuje sadzba 

poplatku podľa využitia stavby v členení nasledovne: stavby na bývanie 10 EUR za meter 

štvorcový, stavby na pôdohospodársku produkciu, skleníky, stavby pre vodné hospodárstvo, 

stavby využívané na skladovanie vlastnej pôdohospodárskej produkcie, vrátane stavieb na 

vlastnú administratívu 10 EUR za meter štvorcový, priemyselné stavby a stavby využívané na 

skladovanie, vrátane stavieb na vlastnú administratívu 20 EUR za meter štvorcový, stavby na 

ostatné podnikanie a na zárobkovú činnosť, stavby využívané na skladovanie, administratívu 

súvisiacu s ostatným podnikaním a so zárobkovou činnosťou 10 EUR meter štvorcový, ostatné 

stavby 10 EUR meter štvorcový. Pri príprave tohto VZN sme vychádzali z toho, ako to majú 

opravené iné mestá, ktoré a obce, ktoré hodnotia zavedenie tohto poplatku kladne. Ďakujem.“ 

JUDr. Tomáš Abel PhD. (primátor)  

„Dobre, ďakujem pekne. Ja len ešte k tomuto návrhu uvediem, lebo niektorí ste mali na mňa 

otázky, tak, samozrejme, som sa snažil zodpovedať. Ohľadom toho, že či tento poplatok nejakým 

spôsobom obmedzí rozvoj, nemyslím si to vôbec, pretože komunikoval som uvedené aj s 

primátormi z iných miest, samozrejme, majú tu aj tu viaceré obce dookola zavedené a tiež ste 

sa pýtali na to, že či to neodradí nejakého potencionálneho investora a pod. Tam odpovedám, 

že určite nie, pretože my s akýmkoľvek potencionálnym investorom rokujeme a vždy tento 

poplatok vieme práve premietnuť do toho, že sa mu nielen vo výške toho poplatku, keby to bol 

samozrejme nejaký zaujímavý investor, ale aj vo vyššom rozsahu alebo väčšom rozsahu vieme 
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urobiť investície alebo podružné investície, ktoré potrebuje do infraštruktúry, komunikácií atď., 

atď., hej? Čiže to je vždycky viac menej na rokovaní, ale vždy sa snažíme, ak by niekto len čo i 

len prejavil záujem motivovať týmto spôsobom, takže tam to nevidíme ako žiadny problém, že 

by sa v podstate celý ten poplatok preniesol do infraštruktúry pre takýto subjekt. No a čo sa 

týka, čo sa týka tých menších subjektov alebo osôb, ktoré by, ktoré by ten poplatok mali platiť, 

lebo ak si to zoberiete pri malom rodinnom dome, tak to pri tých investíciách, ktoré dneska sú, 

nie je žiadna podstatná položka, tak určite využijeme ten poplatok aj napriek tomu, ako je 

zadefinovaný zákonom, že na čo sa môže využiť, ale tým, že by sme my, samozrejme, využili ten 

poplatok na investíciu, ktorú, alebo investície, ktoré musíme robiť tak či tak v rámci mesta, ale 

tým pádom sa nám uvoľnia, uvoľnia zdroje práve do napr. stavebného konania, hej? Čiže to je 

náš záujem, aby sme podporili aj a stabilizovali Stavebný úrad, pretože ten je dlhodobo aj 

podfinancovaný a jednoducho aj tie platby, ktoré nám v rámci spoločného stavebného úradu 

platia obce, tak nestačí, hej? Ja som si to s viacerými z vás prešiel, povedali aj viacerí, že tým 

pádom aj vidia zmysel toho, takže nech sa páči, zodpoviem. Stanoviská komisií máme k tomuto? 

Vy ste mali aké? Dobre, nech sa páči, otváram rozpravu. Pán poslanec Garaj, nech sa páči, 

môžeš.“ 

Matej Garaj (poslanec)  

„Ďakujem za slovo. Neviem, či sa to dostalo aj do zápisu. Vo finančnej komisii bol Návrh na 

zníženie tohto poplatku, nakoľko bol vyšší, ako má napr. Banská Bystrica. A akože k tomu 

celému len poviem, že ja osobne s tým nesúhlasím a nemyslím si, že je to zanedbateľná položka, 

aj keď súhlasím s tým, že čo sa týka Stavebného úradu, je v stave, v akom je, ale myslím si, že 

toto sa malo riešiť, ak to malo mať zmysel, ďaleko skôr, hej? Keď tu prebiehali nejaké 

developerské projekty a nemyslím si, že toto je niečo, čo len to prispeje k rozvoju mesta. 

Ďakujem.“ 

JUDr. Tomáš Abel PhD. (primátor)  

„Dobre, ďakujem pekne. Ešte niekto ďalší? Ak nikto, rozpravu končím. Aha.“ 

PhDr. Petra Dzurmanová (poslankyňa)  

„Ďakujem pekne. No tak ja si dovolím tiež vyjadriť svoj názor, že s týmto poplatkom určite 

nesúhlasím, pretože si myslím, že to nie je poplatok za rozvoj, ale také brzdenie rozvoja v tomto 

malom meste a mrzí ma, že na jednej strane my zvyšujeme poplatky pre rodičov, ktorí bývajú v 

okolitých obciach a dávajú sem deti, či do škôlky alebo do školského klubu a vlastne tým pádom 

hovoríme a robíme to preto, že chceme, aby stavali tu, aby žili tu a potom, keď nebodaj by mohli, 

tak vlastne im dávame takéto nejaké prekážky. Takže rozumiem, keď takéto niečo alebo takýto 

zákon má zmysel pri nejakých väčších mestách, kde je veľa developerov a podobne, ale v našom 

meste nejaký zmysel toho nevidím. Takže to je len na také ako vykreslenie, že ja určite s tým 

poplatkom nebudem súhlasiť, ani s týmto nariadením a ak hovoríš, pán primátor, neviem, či 

som to dobre pochopila, že je Stavebný úrad podfinancovaný, ako s tým súvisí toto VZN? Lebo 

pokiaľ viem, tak mám vedomosť, že tento poplatok má byť na dobudovanie infraštruktúry, nie 

na nejaké platby pre Stavebný úrad alebo možno som to zle pochopila, ale toto mi príde.“ 
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JUDr. Tomáš Abel PhD. (primátor)  

„No však som to vysvetľoval. Hovoril som, že keď z tohto dofinancujeme časť infraštruktúry, 

tak sa nám uvoľnia zase prostriedky aj do bežných príjmov, lebo z bežných financujeme 

kapitálové veci a infraštruktúrne.“ 

PhDr. Petra Dzurmanová (poslankyňa)  

„No, len čo to má spoločné s tým podfinancovaním Stavebného úradu, som nepochopila. Toto 

sa pýtam iba. Ale to je jedno. V každom prípade, ja si myslím, že som povedala jednoznačne 

svoj názor. Ďakujem Vám veľmi pekne, že som sa mohla vyjadriť.“ 

JUDr. Tomáš Abel PhD. (primátor)  

„Dobre, ďakujem pekne, ešte niekto ďalší? Ak nie, rozpravu končím, poprosím návrhovú.“ 

Návrhová komisia  

„Mestské, Mestské zastupiteľstvo mesta Brezna berie na, po prvé, berie na vedomie 

vyhodnotenie pripomienkovaného konania Návrhu všeobecne záväzného nariadenia o 

miestnom poplatku za rozvoj, po druhé, uznáša sa na všeobecne záväznom nariadení o 

miestnom poplatku za rozvoj.“ 

JUDr. Tomáš Abel PhD. (primátor)  

„Ďakujem pekne, nech sa páči, kolegyne, kolegovia, hlasujte o návrhu.“ 

Mestské zastupiteľstvo mesta Brezna 

 

 Berie na vedomie 

 

vyhodnotenie pripomienkového konania k návrhu Všeobecne záväzného nariadenia  o 

miestnom poplatku za rozvoj 

 

 Uznáša sa 

v zmysle § 6 ods. 1 a § 11 ods. 4 písm. g) Zákona č. 369/1990 Z. z. o obecnom zriadení 

v znení neskorších predpisov na Všeobecne záväznom nariadení o miestnom poplatku 

za rozvoj 

 

Hlasovanie číslo: 7 

Bod číslo: 5. 

Návrh Všeobecne záväzného nariadenia  mesta Brezna o miestnom poplatku za rozvoj - 

Mestské zastupiteľstvo mesta Brezna I/ Berie na vedomie vyhodnotenie pripomienkového 

konania k návrhu Všeobecne záväzného nariadenia  o miestnom poplatku za rozvoj II/ Uznáša 

sa v zmysle § 6 ods. 1 a § 11 ods. 4 písm. g) Zákona č. 369/1990 Z. z. o obecnom zriadení v 

znení neskorších predpisov na Všeobecne záväznom nariadení o miestnom poplatku za rozvoj 
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Poslanci mestského zastupiteľstva hlasovali nasledovne: 

Za:  11 

Proti:  2 

Zdržali sa:  2 

Nehlasovali:  0 

Prítomní:  15 

Návrh bol schválený. 

 

JUDr. Tomáš Abel PhD. (primátor)  

„Z 15 prítomných 11 za, proti 2, zdržali sa 2. Konštatujem, že návrh bol schválený.“  

 

K bodu 6/ 

Návrh Všeobecne záväzného nariadenia, ktorým sa mení a dopĺňa Všeobecne 

záväzné nariadenie č. VZN-11/2023 o hospodárení s bytmi a obytnými 

miestnosťami v zariadeniach určených k trvalému bývaniu, vo vlastníctve mesta 

 

JUDr. Tomáš Abel PhD. (primátor)  

„Prešli by sme k ďalšiemu bodu, tým je Návrh Všeobecne záväzného nariadenia, ktorým sa 

mení a dopĺňa Všeobecne záväzné nariadenie VZN číslo 11/2023 o hospodárení s bytmi a 

obytnými miestnosťami v zariadeniach určených k trvalému bývaniu vo vlastníctve mesta. 

Predkladám ja, spracoval odbor právny. Nech sa páči, môžeš.“ 

JUDr. Lenka Klimanová (odbor právny)  

„Ďakujem. Záujmom mesta je pomoc nájomnými bytmi čo najväčšiemu počtu obyvateľov, ktorí 

o túto pomoc majú záujem. Nájomné v mestských nájomných bytoch je značne nižšie ako trhové 

nájomné v bytoch prenajímateľov, ktorí majú byty v súkromnom vlastníctve, preto je v záujme 

mesta, aby mohol nájomné mestské byty využívať čo najväčší počet ľudí. V praxi sa stáva, že 

napr. v trojizbovom mestskom nájomnom byte býva 1 osoba, ktorá síce nájomné platí riadne a 

včas, avšak napr. štvorčlenná rodina je stále v poradovníku a nemá možnosť využívať takýto 

trojizbový byt. V záujme mesta je, aby tieto byty boli využívané na čo najväčšie maximum. Preto 

sa navrhuje zaviesť a skúmať tzv. požadovanú obsadenosť pri podaní žiadosti o zaradenie do 

poradovníka na pridelenie mestského nájomného bytu a zároveň skúmať splnenie tejto 

podmienky aj pred samotným pridelením bytu. Záujmom mesta nemá byť ponúkať ľuďom 

možnosť bývať v tzv. lacnejšom nájomnom byte, ale pomôcť s bývaním čo najväčšiemu počtu 

ľudí dočasne, kým si nenájdu vlastné bývanie, prípadne pomôcť mladým ľuďom pri ich 

osamostatnení sa atď. Navrhujeme nastaviť preverovanie požadovanej obsadenosti tak, že 

jednoizbový byt bude obsadený minimálne jednou osobou, dvojizbový byt bude obsadený 

minimálne dvoma osobami, trojizbový byt bude obsadený minimálne dvoma osobami, 

štvorizbový byt bude obsadený minimálne tromi osobami a pri tejto úprave sme upravili ešte 

pár nejasností, ktoré boli nesprávne naformulované v tom súčasnom VZN.“ 
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JUDr. Tomáš Abel PhD. (primátor)  

„Dobre, ďakujem pekne, nech sa páči, otváram rozpravu k tomuto bodu. Pán poslanec Struhár, 

nech sa páči, môžeš. 

Mgr. Daniel Struhár (poslanec)  

„Rozumiem tomu správne, že tým pádom vlastne budú znova prekopávať poradovník bytov na 

základe žiadosti, ktoré boli podané. A je, ako si dohliadnete to, že niektorí tú žiadosť podávali, 

ja neviem, dávnejšie a dneska už tá situácia môže byť iná, ako bolo číslo uvedené v žiadosti, či 

na to mám nejaké páky.“ 

JUDr. Lenka Klimanová (odbor právny)  

„Ak môžem odpovedať. My sme to už samozrejme riešili aj z tej praktickej stránky. Bude to 

vlastne spravené tak, že sa pozrie celý ten poradovník a všetci ľudia budú opätovne obvolaní, 

budú informovaní o tejto zmene a budeme sa ich vlastne pýtať, či majú stále záujem o ten 

nájomný byt a budeme preverovať, či teda spĺňajú túto podmienku a s tým ešte, ak určite sa, ak 

vás aj to bude zaujímať, že ako sa potom budú preraďovať, dajme tomu, ak sú v poradovníku 

na trojizbový a spĺňajú aj na dvojizbový, tak ich budeme priraďovať podľa dátumu, kedy si 

podali žiadosť o ten trojizbový, čiže nepôjdu nakoniec poradovníka, ale budú zaradení, lebo pri 

každej žiadosti je dátum, budú zaradení vlastne do toho času, kedy si podali žiadosť.“ 

Mgr. Daniel Struhár (poslanec)  

„Dobre. A bolo tam povedané, že na dvojizbový a trojizbový byt je podmienka, že by tam mali 

byť 2 osoby. Toto ako budeme nejakým spôsobom klasifikovať, že tak vás dáme do dvojizbového, 

dvaja do trojizbového, máme tam tiež nejakú, nejaký faktor, ktorý to ovplyvní?“ 

JUDr. Lenka Klimanová (odbor právny)  

„Nerozumiem otázke.“  

Mgr. Daniel Struhár (poslanec)  

„No, bolo povedané, že dvoj a trojizbový byt môžu mať len osoby, resp. 2 osoby, hej? A teraz 

ako, dajme tomu, že máme štvorizbový byt, sú tam 2 osoby, tým pádom by mal byť 

preklasifikovaný do trojizbového alebo dvojizbového a akým budeme postupovať kľúčom k tomu 

a že my mu dáme troj alebo dvoj, podľa čoho sa to bude rozhodovať?“ 

JUDr. Lenka Klimanová (odbor právny)  

„Tak podľa toho, akú žiadosť si on dá, či povie, že chce bývať v dvoj alebo troj.“ 

Mgr. Daniel Struhár (poslanec)  

„Jasné, áno.“ 

JUDr. Lenka Klimanová (odbor právny)  

„Všetko sa bude konzultovať.“ 

Mgr. Daniel Struhár (poslanec)  

„Čiže nebude to striktne dané, že ty pôjdeš do dvojizbového, lebo, alebo ty pôjdeš do 

trojizbového, ale podľa toho, či on prejaví záujem o trojizbový alebo dvojizbový.“ 
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JUDr. Lenka Klimanová (odbor právny)  

„Samozrejme, vždycky je to pri spolupráci s tým žiadateľom.“ 

Mgr. Daniel Struhár (poslanec)  

„Ďakujem pekne za vysvetlenie.“ 

JUDr. Tomáš Abel PhD. (primátor)  

„My sme reflektovali tie Vaše pripomienky aj z komisií, ktoré boli, že aby to nebolo také striktné, 

ale nejaký rámec by sme tam stanoviť mali, lebo nie je normálne, aby sme potom mali v troj a 

štvorizbových bytoch, v nových bytoch, jednu osobu. No tak to nie je naším cieľom, ako, ak 

chceme podporiť aj počet obyvateľov. Pán poslanec Barančok, nech sa páči.“ 

Mgr. Andrej Barančok (poslanec)  

„Ďakujem. Ja len rýchlo doplňujúcu, by som chcel vedieť. To sa týka iba nových, neexistujúcich, 

však? Nových nájomníkov?“ 

JUDr. Lenka Klimanová (odbor právny)  

„Nových žiadostí, ktoré sú v poradovníku.“ 

JUDr. Tomáš Abel PhD. (primátor)  

„Nových žiadostí, samozrejme. Ak nikto do rozpravy, rozpravu končím, nech sa páči, 

návrhová.“ 

Návrhová komisia  

„Mestské zastupiteľstvo mesta Brezna po prvé, berie na vedomie vyhodnotenie 

pripomienkového konania, Návrhu Všeobecne záväzného nariadenia o hospodárení s bytmi a 

bytovými miestnosťami, po druhé, uznáša sa na VZN-ku o hospodárení s bytmi a bytovými 

miestnosťami a zariadeniami určenými k trvalému bývaniu vo vlastníctve mesta.“ 

JUDr. Tomáš Abel PhD. (primátor)  

„Dobre, ďakujem pekne. Nech sa páči, kolegyne, kolegovia, hlasujte o návrhu.“ 

Mestské zastupiteľstvo mesta Brezna 

I/ Berie na vedomie 

vyhodnotenie pripomienkového konania k návrhu Všeobecne záväzného nariadenia, 

ktorým sa mení a dopĺňa Všeobecne záväzné nariadenie č. VZN-11/2023 o hospodárení 

s bytmi a obytnými miestnosťami v zariadeniach určených k trvalému bývaniu, vo 

vlastníctve mesta. 

 

II/ Uznáša sa 

v zmysle § 6 ods. 1 a § 11 ods. 4 písm. g) Zákona č. 369/1990 Z. z. o obecnom zriadení 

v znení neskorších predpisov na Všeobecne záväznom nariadení, ktorým sa mení 

a dopĺňa Všeobecne záväzné nariadenie č. VZN-11/2023 o hospodárení s bytmi a 
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obytnými miestnosťami v zariadeniach určených k trvalému bývaniu, vo vlastníctve 

mesta  

 

Hlasovanie číslo: 8 

Bod číslo: 6. 

Návrh Všeobecne záväzného nariadenia, ktorým sa mení a dopĺňa Všeobecne záväzné 

nariadenie č. VZN-11/2023 o hospodárení s bytmi a obytnými miestnosťami v 

zariadeniach určených k trvalému bývaniu, vo vlastníctve mesta - Mestské zastupiteľstvo 

mesta Brezna I/ Berie na vedomie vyhodnotenie pripomienkového konania k návrhu Všeobecne 

záväzného nariadenia, ktorým sa mení a dopĺňa Všeobecne záväzné nariadenie č. VZN-11/2023 

o hospodárení s bytmi a obytnými miestnosťami v zariadeniach určených k trvalému bývaniu, 

vo vlastníctve mesta. II/ Uznáša sa v zmysle § 6 ods. 1 a § 11 ods. 4 písm. g) Zákona č. 369/1990 

Z. z. o obecnom zriadení v znení neskorších predpisov na Všeobecne záväznom nariadení, 

ktorým sa mení a dopĺňa Všeobecne záväzné nariadenie č. VZN-11/2023 o hospodárení s bytmi 

a obytnými miestnosťami v zariadeniach určených k trvalému bývaniu, vo vlastníctve mesta 

Poslanci mestského zastupiteľstva hlasovali nasledovne: 

Za:  15 

Proti:  0 

Zdržali sa:  0 

Nehlasovali:  0 

Prítomní:  15 

Návrh bol schválený. 

 

JUDr. Tomáš Abel PhD. (primátor)  

„15 prítomných 15 za, konštatujem, že návrh bol schválený.“ 
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K bodu 7/ 

Majetkové záležitosti 

 

JUDr. Tomáš Abel PhD. (primátor)  

„Prešli by sme k bodu 7. Tým sú majetkové záležitosti. Ak súhlasíte, tak ako vždy, tak poprosím 

všetky body a potom otvoríme rozpravu ku všetkým, dobre? Môžeš, nech sa páči.“ 

JUDr. Lenka Klimanová (odbor právny)  

„Pod bodom 7 predkladáme majetkové záležitosti. Začneme bodom 7.1. pod ktorým 

predkladáme žiadosť schválenú včera o uzatvorení zmluvy o zriadení vecného bremena na 

pozemok mesta, na Ulici Podkoreňová. Pán majiteľ tam postavil dom a žiada o zriadenie 

vecného bremena na umiestnenie inžinierskych sietí, kanalizačnej a vodovodnej prípojky spolu 

s ochranným pásmom na zaťaženom pozemku v nevyhnutnej miere bráni prístupu cez zaťažený 

pozemok v inžinierskych sieťach, za účelom ich prevádzkovania, vykonávania kontroly, opráv, 

údržby. Rozsah vecného bremena je podľa priloženého geometrického plánu 61 m². 

Jednorazová odplata za zriadenie vecného bremena je navrhnutá sadzbou 5 EUR za meter 

štvorcový zaťaženého pozemku, v súlade s § 11 našich Zásad nakladania a hospodárenia s 

majetkom. Čiže spolu vo výške 305 EUR. 

Pod bodom 7.2. predkladáme Žiadosť spoločnosti MMPmoto, s.r.o. o odkúpenie pozemku pri 

Tisovskej ceste v Brezne. Táto spoločnosť požiadala mesto o odkúpenie pozemku vo vlastníctve 

mesta, parcela CKN 4686 o výmere 22 m². Ide o pozemok v intraviláne mesta, v blízkosti 

Tisovskej cesty, miestna časť Podkoreňová. Dôvodom odkúpenia má byť skutočnosť, že žiadateľ 

je výlučným vlastníkom stavby garáže, ktorá je postavená na predmetnom mestskom pozemku. 

Účelom odkúpenia pozemku má byť vysporiadanie alebo zjednotenie vlastníctva stavby a 

pozemku pod stavbou. Doposiaľ nemal žiadateľ k pozemku žiadny právny vzťah. Predmetný 

pozemok je situovaný medzi ďalšími pozemkami, na ktorých sú postavené radové garáže v 

predmetnej lokalite, väčšina vlastníkov garáží odkúpila pozemky pod týmito od mesta v 

minulosti, tento pozemok patrí k posledným doposiaľ majetkovo nevysporiadaným alebo teda 

medzi posledné. Osobitný zreteľ je zdôvodnený v súlade so zásadami mesta Brezna. V tomto 

prípade je navrhnutý postup podľa § 28 ods. 1. písmeno d) zásad, podľa ktorého za dôvody 

hodné osobitného zreteľa pri prevode majetku bude mesto považovať najmä skutočnosť, že sa 

jedná o prevod pozemku dlhodobo užívaného bez právneho dôvodu vlastníkom bezprostredne 

susediacej nehnuteľnosti za podmienky, že taký pozemok nemá účelné využitie pre vlastníkov 

iných susedných nehnuteľností. Táto situácia tieto podmienky spĺňa. Stanovenie všeobecnej 

hodnoty prevádzaného majetku znaleckým posudkom sa v tomto prípade nevyžaduje, nakoľko 

hodnota majetku mesta neprevyšuje 3 000 EUR na základe preukázateľného porovnania s 

obdobným majetkom mesta a inými cenami. Kúpna cena je navrhnutá sadzbou 48 EUR za meter 

štvorcový, celková kúpna cena predstavuje čiastku 1 056 EUR. Pod bodom 7.3 predkladáme 

žiadosť Martina Polievku o odkúpenie pozemkov pri Tisoskej ceste v Brezne. Ide o pozemky 

v intravilán mesta v blízkosti Tisovskej cesty, miestna časť Podkoreňová, rovnako ako 

v predchádzajúcom bode. Dôvodom odkúpenia podľa obsahu žiadosti má byť skutočnosť, že 

žiadateľ je dlhoročným užívateľom stavieb garáží, postavených na predmetných pozemkoch, 

pričom stavby nemajú súpisné čísla a nie sú v katastri nehnuteľností evidované. Pred 

žiadateľom užíval stavby obidvoch garáží cca od r. 1980 jeho starý otec; o tejto skutočnosti 

podal žiadateľ písomné čestné prehlásenie. Keďže k stavbám nie je k dispozícii žiadna 

majetková alebo stavebná dokumentácia jednoznačne preukazujúca jej vlastníka, príp. 
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stavebníka, mesto akceptuje na účel predaja pozemku preukázanú okolnosť reálneho 

dlhoročného užívania stavby na pozemku zo strany žiadateľa. V návrhu prvého uznesenia 

predkladáme podľa § 9 ods. 2 písm. a) zákona č. 138/1991 Zb. o majetku obcí v platnom znení 

návrh na schválenie spôsobu prevodu vlastníctva nehnuteľného majetku obce , a to prevod 

majetku obce z dôvodu hodného osobitného zreteľa podľa § 9a ods. 15 písm. f) zákona č. 

138/1991 Zb. o majetku obcí v platnom znení. V návrhu druhého uznesenia predkladáme 

schválenie samotného prevodu podľa § 9a ods. 15 písm. f) zákona č. 138/1991 Zb. o majetku 

obcí v platnom znení, t.j. z dôvodu hodného osobitného zreteľa, o ktorom obecné zastupiteľstvo 

rozhodne trojpätinovou väčšinou všetkých poslancov. Kúpna cena je navrhnutá sadzbou 48,- 

Eur/m2, celková kúpna cena za obidva pozemky predstavuje čiastku 2.064,- Eur. Pod bodom 

7.5. predkladáme Žiadosť pani Mgr. Dziadovej o kúpu spoluvlastníckehio podielu na parcele 

E-KN č. 12803/2 o výmere 307 m2.. Mesto Brezno na predmetnej parcele práve so súhlasom 

pani Dziadovej vybudovalo vodnú stavbu kanalizačný zberač v ľavej časti pozemku, čím 

znehodnotilo tento pozemok. Predmetný kanalizačný zberač bude roky slúžiť na pripojenie 

viacerých rodinných domov na ulici Dolná v lokalite Starý Mazorník. Túto parcelu pani 

Dziadová ako celok využívala, obhospodarovala, má vo vlastníctve aj priamo priľahlý pozemok 

s rodinným domom, pristúpila na rokovanie s mestom Brezno, výsledkom bola teda dohoda, že 

mesto odpredá pani Dziadovej spoluvlastnícke podiely na parcele v prípade schválenia 

mestským zastupiteľstvom a pani Dziadová následne uzatvorí s mestom zmluvu o zriadení 

vecného bremena, predmetom ktorej bude uloženie a údržba tej inžinierskej siete, toho 

kanalizačného zberaču, ktorý tam už reálne fyzicky existuje. Keďže je to viac menej podobná 

výmera, tak sa dohodlo, že to bude za 100 EUR, a preto navrhujem aj znížiť tú kúpnu cenu v 

súlade so zásadami. Osobitný zreteľ ako taký, ako prevod je zdôvodnený v súlade so zásadami, 

konkrétne s § 28, odsek 1, písmeno r). Za dôvody hodné osobitného zreteľa pri prevode majetku 

bude mesto považovať najmä skutočnosť, že ide o prevod pozemkov pri zrušení a vysporiadaní 

podielového spoluvlastníctva majetku mesta a znížiť teda kúpnu cenu na 100 EUR navrhujeme 

v súlade so zásadami, takisto, s § 28 a ods. 1, písmeno c, ktorý hovorí, že kúpnu cenu možno 

oproti všeobecnej hodnote majetku pri prevodoch majetku mesta z dôvodu hodného osobitného 

zreteľa znížiť v týchto prípadoch: ide o prevod pozemku, na ktorom sa nachádzajú verejné 

inžinierske siete alebo ide o pozemok, ktorý je zaťažený vecným bremenom alebo inou ťarchou, 

ak hodnota tohto pozemku nebola určená znaleckým posudkom, ktorý by rešpektoval existenciu 

tých inžinierskych sietí, vecného bremena alebo inej ťarchy. Teda navrhuje sa 100 EUR za 

rovnakú sumu, zriadi pani Dziadová vecné bremeno v prospech mesta, ako to bolo teda vyššie 

opísané. Zriadenie tohto vecného bremena nemusí schvaľovať Mestské zastupiteľstvo, nakoľko 

mesto Brezno bude oprávneným z vecného bremena, preto návrh na schválenie tohto 

nepredkladáme. Riešenie situácie týmto spôsobom prinesie benefity v podstate obidvom 

zúčastneným stranám. Dobre.“  

Pod bodom 7.6. predkladáme Návrh na schválenie kúpy pozemku na ulici Vrbová v Brezne od 

spoločnosti BD Group, s. r. o. Táto spoločnosť oslovila mesto s ponukou o odkúpenie 

nehnuteľnosti, ktorú má vo výlučnom vlastníctve. Mesto v rámci toho, že rekonštruuje plaváreň 

a pre návštevníkov celkovo zveľaďuje tie okolité nehnuteľnosti, ako napr. aj bytový dom na 

Mládežníckej číslo 6, prístupové komunikácie, okolité pozemky vo vlastníctve mesta atď, a 

mesto sa snaží o rozvoj celej tejto lokality a spoločnosť BD Group ponúkla pozemok, ktorý je 

situovaný práve v tejto lokalite a vzhľadom na taký verejný záujem mesto pristúpilo k rokovaniu 

s touto spoločnosťou. Mesto má záujem o tento pozemok, najmä teda z dôvodu, aby sa v blízkej 

budúcnosti neodpredal takému záujemcovi, ktorý by komplikoval nejaké investičné záujmy 

mesta. Navrhovaná kúpna cena je vo výške 12 EUR za meter štvorcový, čo predstavuje pri 

rozlohe pozemku 651 m² kúpnu cenu 7 812 EUR. 
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Pod bodom 7.7. predkladáme, to sú už tie 2 body, ktoré boli doplnené, predkladáme Návrh na 

schválenie kúpy pozemkov potrebných pre realizáciu verejnoprospešnej stavby cyklotrasa 

Brezno - Valaská od Slovenskej republiky konajúcej prostredníctvom správcu majetku štátu 

Slovenskej správy ciest. Mestské zastupiteľstvo na svojom zasadnutí 17. júna 2020 rokovalo o 

Návrhu na uzatvorenie nájomnej zmluvy, pričom účelom malo byť majetko-právne 

vysporiadanie práve týchto nehnuteľností cyklotrasa Brezno - Valaská, podľa projektovej 

dokumentácie cyklotrasa Brezno - Valaská. Návrh nájomnej zmluvy Mestské zastupiteľstvo 

schválilo uznesením číslo 91 z roku 2020. K splneniu tohto uznesenia však nedošlo, ani k 

samotnému uzatvoreniu nájomnej zmluvy, nakoľko prebiehali rokovania ohľadne nájmu, 

prípadne priamo odpredaja pozemkov a prevodu celého vlastníckeho práva na mesto. 

Výsledkom niekoľkoročných rokovaní je, že 7. 12. 2022 Slovenská správa ciest vyhlásila tento 

majetok za prebytočný pre účel odpredania mestu Brezno a následne v máji 2024 zaslala 

Slovenská správa ciest mestu Návrh kúpnej zmluvy s presnou špecifikáciou pozemkov, ktorých 

vlastnícke právo by v prípade schválenia mestským zastupiteľstvom previedla za kúpnu cenu vo 

výške 16 024 EUR aj 50 centov. Primeraná cena ako všeobecná hodnota predmetu kúpy bola 

stanovená na základe znaleckého posudku, tam bol znalecký posudok na tie pozemky v 

katastrálnom území Brezno vo výške 160 000, znalecký posudok pre pozemky v katastrálnom 

území Podbrezová vo výške 245 a takto to bolo znížené v súlade s § 11 ods. 2 zákona O správe 

majetku štátu teda bola určená na 10 % primeranej kúpnej ceny predmetu kúpy a bolo to 

znížené na tú sumu, za ktorú by to mesto malo kúpiť, a to je 16 024 EUR aj 50 centov.  

Pod bodom 7.8. predkladáme Žiadosť spoločnosti Stredoslovenská distribučná a. s. o 

uzatvorenie zmluvy o zriadení vecného bremena na pozemku mesta, na ulici Rázusová, po 

realizácii stavby 13 249 Brezno - Rázusová, rozšírenie NNK. Spoločnosť požiadala mesto o 

zriadenie vecného bremena, pretože je tam uložené podzemné elektrické vedenie NN na 

pozemku vo výlučnom vlastníctve mesta. Trasa podzemného elektrického vedenia spolu s 

ochranným pásmom je zakreslená v geometrickom pláne. Celková výmera, ktorým sa zaťaží 

pozemok Brezna, je 142 m². Vecné bremeno bude spočívať v práve umiestnenia, uloženia 

inžinierskych sietí, ochranných pásiem, vstupu atď. Odplata za zriadenie sa navrhuje vo výške 

29 EUR za meter štvorcový zaťaženého pozemku v súlade s našimi zásadami, kde to máme 

vlastne vypísané, ako sa táto cena určuje. Bolo to určené na základe porovnateľných znaleckých 

posudkov, ktoré boli vyhotovené na stanovenie všeobecnej hodnoty vecného bremena na 

pozemkoch vo vlastníctve mesto a celková výška teda, ktorú by sme požadovali od tejto 

spoločnosti, je 4 118 EUR. To je posledný majetkový bod.“ 

JUDr. Tomáš Abel PhD. (primátor)  

„Dobre, ďakujem pekne, nech sa páči, kolegyne, kolegovia, otváram rozpravu. Pán poslanec 

Garaj, nech sa páči.“ 

Matej Garaj (poslanec)  

„Ja len k tomu bodu 7.3. Tam v podstate finančná komisia odporučila vyriešiť ten vlastnícky 

vzťah k tej stavbe na pozemku mesta, čiže záver toho je taký, ak to správne chápem, že na 

pozemku mesta bola v minulosti postavená stavba, o ktorej neni žiadny zápis, ani nevieme, komu 

patrila alebo patrí, ak to správne chápem.“ 
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JUDr. Lenka Klimanová (odbor právny)  

„Áno, je to tak, je to tak, ako hovoríte, v minulosti sa takto, bohužiaľ, postupovalo a snažíme 

sa to nejak teraz všetko naprávať a vysporiadať.“ 

Matej Garaj (poslanec)  

„Ďakujem.“  

JUDr. Tomáš Abel PhD. (primátor)  

„Pán poslanec Králik, nech sa páči, môžeš.“  

Ing. arch. Ján Králik (poslanec)  

„Ďakujem. Ja by som sa len chcel opýtať k tomu bodu 7.6. Tam vlastne v blízkosti tohto pozemku, 

ktorý navrhujeme kúpiť, sú ešte ďalšie pozemky, ktoré sú vo vlastníctve aj Slovenského 

pozemkového fondu. Či uvažujeme proste vstúpiť do jednania aj s tými ďalšími vlastníkmi, aby 

sme kúpili aj tie ďalšie pozemky.“ 

JUDr. Lenka Klimanová (odbor právny)  

„Určite, určite, snažíme sa celkovo riešiť tú lokalitu. 

Ing. arch. Ján Králik (poslanec)  

„My sme vstúpili, ja som bol na Slovenskom pozemkovom fonde, takže sme vedeli aj postup.“ 

JUDr. Tomáš Abel PhD. (primátor)  

„Dobre, ak nikto, rozpravu končím, nech sa páči, návrhová.“ 

Návrhová komisia  

„Mestské zastupiteľstvo mesta Brezna po prvé, berie na vedomie žiadosť Ing. Petra Molčana o 

uzatvorenie zmluvy o zriadení vecného bremena na pozemku mesta ulica Podkoreňová, Brezno. 

Po druhé, schvaľuje uzatvorenie zmluvy na vecné bremeno in rem, ktoré spočíva v časovo 

neobmedzenej povinnosti povinného vecného bremena strpieť, ďalej tak, ako je uvedené v 

texte.“ 

JUDr. Tomáš Abel PhD. (primátor)  

„Ďakujem. Pripomienky, pozmeňujúce, doplňujúce návrhy? Ak nie sú, hlasujte o návrhu.“ 

Mestské zastupiteľstvo mesta Brezno 

 

I/      Berie na vedomie 

 

          Žiadosť Ing. Petra Molčana, trvale bytom Valaská,  o uzatvorenie zmluvy  o zriadení 

vecného bremena  na pozemok vo vlastníctve mesta 

  

II/     Schvaľuje 

    

uzatvorenie zmluvy o zriadení vecného bremena podľa a § 151n  a  nasl.  zákona č. 

40/1964 Zb. Občiansky zákonník a § 11 Zásad nakladania a hospodárenia s majetkom 

mesta Brezno medzi zmluvnými stranami :  
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Mesto  Brezno,  IČO: 00 313 319,  sídlo : Nám. gen. M. R. Štefánika  č. 1, 977  01    

Brezno,  v zastúpení JUDr. Tomáš Abel, PhD., primátor  mesta  

         (povinný z vecného bremená)     

         

        a 

 

       Ing. Peter Molčan, rod. Molčan, trvale bytom ....., 974 46  Valaská 

(oprávnený  z vecného bremena) 
 

Predmet zmluvy: 

Vecné bremeno in rem spočíva v  časovo neobmedzenej povinnosti povinného 

z vecného bremena strpieť: 

          
  uloženie inžinierskych sietí (kanalizačná a vodovodná prípojka) spolu s ochranným 

pásmom na zaťaženom pozemku, v nevyhnutnej miere právo prístupu cez zaťažený 

pozemok k inžinierskym sieťam za účelom ich prevádzkovania, vykonávania kontroly, 

opráv a údržby,   

       

       na  zaťaženom  pozemku,  parcela reg. C-KN  č. 4363  -  zastavaná plocha a nádvorie 

o  výmere 23 200  m² v   k. ú.  Brezno, obec  Brezno,  okres  Brezno, vedená  Okresným   

úradom   Brezno,  katastrálnym  odborom na liste vlastníctva č. 2351 v prospech povinného 

z vecného bremená v podiele 1/1, 

 

         v rozsahu vymedzenom geometrickým plánom č. 36041459-42/2024, vyhotoveným dňa 

17.04.2024 GeoPLUS, s.r.o., Brezno 977 01,  úradne overeným Okresným úradom Brezno, 

odbor katastrálny,  dňa 29.04.2024 pod číslom G1-273/24  ako  diel 1 o výmere 61 m2 . 

        

 Účel vecného bremena:  

 

uloženie inžinierskych sietí - vodovodnej  a kanalizačnej  prípojky, vstup osôb a vjazd vozidiel 

z dôvodu prevádzky, údržby, opráv a rekonštrukcie inžinierskych sietí na dotknutom pozemku  

tak, ako to vyplýva z geometrického plánu, v prospech oprávneného z vecného bremena, ako 

vlastníka nehnuteľností:  

parcela reg. C-KN č. 4490/4 - trvalý trávny porast o výmere 869 m², parcela reg. C-KN č. 

4490/26 – zastavaná plocha a nádvorie o výmere 157 m²  a stavby – rozostavaný rodinný dom 

bez súp. č. na parc. C-KN č. 4490/26,  všetky evidované v katastri nehnuteľností na LV 13962,  

k. ú. Brezno,  

ako aj budúcich vlastníkov týchto nehnuteľností. 

 

Odplata za zriadenie vecného bremena: 

jednorazová náhrada vo  výške 305. - EUR   (sadzba 5.- €/m2   zaťaženého pozemku), 

určená na základe  § 11 Zásad nakladania a hospodárenia s majetkom mesta Brezno 

 

Za podmienok : 

- náklady na správne poplatky spojené s návrhom na vklad  do katastra nehnuteľnosti 

bude znášať  oprávnený z vecného bremena 

- vecné bremeno sa zriaďuje ako vecné právo in rem v prospech oprávneného z vecného 

bremena   
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Hlasovanie číslo: 9 

Bod číslo: 7.1. 

Žiadosť Ing. Petra Molčana o uzatvorenie zmluvy o zriadení vecného bremena na 

pozemok mesta, Ul. Podkoreňová, Brezno - Mestské zastupiteľstvo mesta Brezno I/ Berie na 

vedomie Žiadosť Ing. Petra Molčana, trvale bytom Valaská,  o uzatvorenie zmluvy  o zriadení 

vecného bremena  na pozemok vo vlastníctve mesta  II/ Schvaľuje uzatvorenie zmluvy o 

zriadení vecného bremena podľa a § 151n  a  nasl.  zákona č. 40/1964 Zb. Občiansky zákonník 

a § 11 Zásad nakladania a hospodárenia s majetkom mesta Brezno medzi zmluvnými stranami : 

Mesto  Brezno,  IČO: 00 313 319,  sídlo : Nám. gen. M. R. Štefánika  č. 1, 977  01Brezno, v 

zastúpení JUDr. Tomáš Abel, PhD., primátor  mesta   (povinný z vecného bremená)   a   Ing. 

Peter Molčan, rod. Molčan, Valaská (oprávnený  z vecného bremena) Predmet zmluvy: Vecné 

bremeno in rem spočíva v  časovo neobmedzenej povinnosti povinného z vecného bremena 

strpieť: uloženie inžinierskych sietí (kanalizačná a vodovodná prípojka) spolu s ochranným 

pásmom na zaťaženom pozemku, v nevyhnutnej miere právo prístupu cez zaťažený pozemok 

k inžinierskym sieťam za účelom ich prevádzkovania, vykonávania kontroly, opráv a 

údržby, .....   

Poslanci mestského zastupiteľstva hlasovali nasledovne: 

Za:  15 

Proti:  0 

Zdržali sa:  0 

Nehlasovali:  0 

Prítomní:  15 

Návrh bol schválený. 

JUDr. Tomáš Abel PhD. (primátor)  

„15 prítomných, 15 za, konštatujem, že návrh bol schválený. Poprosím ďalší bod.“ 

Návrhová komisia  

„Mestské zastupiteľstvo mesta Brezno po prvé berie na vedomie žiadosť spoločnosti MMPmoto, 

s.r.o. o odkúpení pozemku pri Tisovskej ceste v Brezne, po druhé, schvaľuje spôsob prevodu 

vlastníctva nehnuteľného majetku obce tak, ako je uvedené v texte.“ 

JUDr. Tomáš Abel PhD. (primátor)  

„Dobre, ďakujem. Pripomienky, pozmeňujúce, doplňujúce návrhy? Ak nie sú, hlasujte o 

návrhu.“ 

Mestské zastupiteľstvo mesta Brezna 

 

I/ Berie na vedomie 

 

1. Žiadosť MMPmoto, s.r.o., so sídlom ...., 977 01 Brezno, IČO 53 064 348,  o odkúpenie 

pozemku  pri Tisovskej ceste  v Brezne a to : 

 parcela reg. C-KN č. 4686  – zastavaná plocha a nádvorie o výmere 22  m2     

evidovaný v katastri nehnuteľností na Okresnom úrade Brezno, odbor katastrálny,  na 

LV č. 2351, k. ú. Brezno, v podiele 1/1 pre vlastníka Mesto Brezno. 
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2. Zverejnenie zámeru prevodu vlastníctva nehnuteľnosti podľa § 9a ods. 15 písm. f) bod 

1. zákona č. 138/1991 Zb. o majetku obcí v platnom znení na webovom sídle mesta: 

www.brezno.sk, na úradnej tabuli mesta, úradnej elektronickej tabuli mesta, 

Elektronickej úradnej tabuli: www.slovensko.sk v čase od 12.06.2024 do dňa 

zasadnutia mestského zastupiteľstva.    

 

II/       Schvaľuje  

 

podľa § 9 ods. 2 písm. a) zákona č. 138/1991 Zb. o majetku obcí v platnom znení   

 

spôsob prevodu vlastníctva nehnuteľného majetku obce, a to prevod majetku obce z 

dôvodu hodného osobitného zreteľa podľa § 9a ods. 15 písm. f) zákona č. 138/1991 Zb. 

o majetku obcí v platnom znení. 

Hlasovanie číslo: 10 

Bod číslo: 7.2A 

Žiadosť spoločnosti MMPmoto s.r.o. o odkúpenie pozemku pri Tisovskej ceste v Brezne - 

Mestské zastupiteľstvo mesta Brezna I/ Berie na vedomie Žiadosť MMPmoto, s.r.o., so sídlom 

75/7, 977 01 Brezno, IČO 53 064 348,  o odkúpenie pozemku  pri Tisovskej ceste  v Brezne a 

to :parcela reg. C-KN č. 4686   zastavaná plocha a nádvorie o výmere 22  m2    evidovaný v 

katastri nehnuteľností na Okresnom úrade Brezno, odbor katastrálny,  na LV č. 2351, k. ú. 

Brezno, v podiele 1/1 pre vlastníka Mesto Brezno. Zverejnenie zámeru prevodu vlastníctva 

nehnuteľnosti podľa § 9a ods. 15 písm. f) bod 1. zákona č. 138/1991 Zb. o majetku obcí v 

platnom znení na webovom sídle mesta: www.brezno.sk, na úradnej tabuli mesta, úradnej 

elektronickej tabuli mesta, Elektronickej úradnej tabuli: www.slovensko.sk v čase od 

12.06.2024 do dňa zasadnutia mestského zastupiteľstva.  II/ Schvaľuje podľa § 9 ods. 2 písm. 

a) zákona č. 138/1991 Zb. o majetku obcí v platnom znení spôsob prevodu vlastníctva 

nehnuteľného majetku obce, a to prevod majetku obce z dôvodu hodného osobitného zreteľa 

podľa § 9a ods. 15 písm. f) zákona č. 138/1991 Zb. o majetku obcí v platnom znení. 

Poslanci mestského zastupiteľstva hlasovali nasledovne: 

Za:  15 

Proti:  0 

Zdržali sa:  0 

Nehlasovali:  0 

Prítomní:  15 

Návrh bol schválený. 

 

JUDr. Tomáš Abel PhD. (primátor)  

„Z 15 prítomných, 15 za, konštatujem, že návrh bol schválený. Nech sa páči, Návrhová.“ 

http://www.brezno.sk/
http://www.slovensko.sk/
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Návrhová komisia  

„Mestské zastupiteľstvo mesta Brezno schvaľuje trojpätinovou väčšinou všetkých poslancov 

Žiadosť spoločnosti MMPmoto, s.r.o. o odkúpení pozemku pri Tisovskej ceste v Brezne. Ďalej 

tak, ako je uvedené v texte.“ 

JUDr. Tomáš Abel PhD. (primátor)  

„Ďakujem, pripomienky pozmeňujúce, doplňujúce? Nie sú, hlasujte o návrhu, nech sa páči.“  

 

Mestské zastupiteľstvo mesta Brezna 

 

I/ Schvaľuje trojpätinovou väčšinou všetkých poslancov 

podľa § 9a ods. 15 písm. f) zákona č. 138/1991 Zb. o majetku obcí v platnom znení  

 

predaj nehnuteľného majetku mesta Brezno, IČO: 00 313 319, sídlo: Nám. gen. M. 

R. Štefánika 1, Brezno, pozemok: 

 

 parcela reg. C-KN č. 4686  – zastavaná plocha a nádvorie o výmere 22  m2     

 

evidovaný v katastri nehnuteľností na Okresnom úrade Brezno, odbor katastrálny,  na 

LV č. 2351, k. ú. Brezno, v podiele 1/1 pre vlastníka Mesto Brezno 

 

v celosti do výlučného vlastníctva v podiele 1/1 pre kupujúceho: 

 

MMPmoto s.r.o. 

IČO:  53 064 348 

sídlo:  Hradby 75/7, 977 01 Brezno 

 

z dôvodu hodného osobitného zreteľa, podľa § 28 ods.1 písm. d) Zásad hospodárenia 

a nakladania s majetkom mesta Brezno, tá skutočnosť, že sa jedná o prevod pozemku 

dlhodobo užívaného bez právneho dôvodu vlastníkom susediacej nehnuteľnosti za 

podmienky, že taký pozemok nemá účelné využitie pre vlastníkov iných susedných 

nehnuteľností 

 

za kúpnu cenu:  48.- €/m2  pozemku 

za podmienok: 

 splatnosť kúpnej ceny do 10  dní odo dňa účinnosti kúpnej zmluvy  

 náklady  na  správne  poplatky,  spojené  s návrhom  na  vklad  vlastníckeho   práva 

do katastra nehnuteľnosti,  bude znášať kupujúci 

Hlasovanie číslo: 11 

Bod číslo: 7.2B 
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Žiadosť spoločnosti MMPmoto s.r.o. o odkúpenie pozemku pri Tisovskej ceste v Brezne  

- Mestské zastupiteľstvo mesta Brezna  I/ Schvaľuje trojpätinovou väčšinou všetkých poslancov 

podľa § 9a ods. 15 písm. f) zákona č. 138/1991 Zb. o majetku obcí v platnom znení predaj 

nehnuteľného majetku mesta Brezno, IČO: 00 313 319, sídlo: Nám. gen. M. R. Štefánika 1, 

Brezno, pozemok: parcela reg. C-KN č. 4686   zastavaná plocha a nádvorie o výmere 22  m2 

evidovaný v katastri nehnuteľností na Okresnom úrade Brezno, odbor katastrálny,  na LV č. 

2351, k. ú. Brezno, v podiele 1/1 pre vlastníka Mesto Brezno v celosti do výlučného vlastníctva 

v podiele 1/1 pre kupujúceho: MMPmoto s.r.o. IČO: 53 064 348,sídlo:Hradby 75/7, 977 01 

Brezno z dôvodu hodného osobitného zreteľa, podľa § 28 ods.1 písm. d) Zásad hospodárenia a 

nakladania s majetkom mesta Brezno, tá skutočnosť, že sa jedná o prevod pozemku dlhodobo 

užívaného bez právneho dôvodu vlastníkom susediacej nehnuteľnosti za podmienky, že taký 

pozemok nemá účelné využitie pre vlastníkov iných susedných nehnuteľností za kúpnu cenu:  

48.- €/m2  pozemku za podmienok: splatnosť kúpnej ceny do 10  dní odo dňa účinnosti kúpnej 

zmluvy ,náklady  na  správne  poplatky,  spojené  s návrhom  na  vklad  vlastníckeho   práva do 

katastra nehnuteľnosti,  bude znášať kupujúci 

Poslanci mestského zastupiteľstva hlasovali nasledovne: 

Za:  14 

Proti:  0 

Zdržali sa:  1 

Nehlasovali:  0 

Prítomní:  15 

Návrh bol schválený. 

 

JUDr. Tomáš Abel PhD. (primátor)  

„15 prítomných, 14 za, 1 sa zdržal, konštatujem, že návrh bol schválený.“ 

JUDr. Tomáš Abel PhD. (primátor)  

„Bod 7.3A“ 

Návrhová komisia  

„Mestské zastupiteľstvo mesta Brezno, po prvé, berie na vedomie žiadosť Milana Polievku o 

odkúpenie pozemkov na Tisovskej ceste v Brezne. Po druhé, schvaľuje spôsob prevodu 

vlastníctva nehnuteľného majetku obce tak, ako je uvedené v texte.“ 

JUDr. Tomáš Abel PhD. (primátor)  

„Ďakujem. Pripomienky, pozmeňujúce, doplňujúce návrhy? Ak nie sú, hlasujte o návrhu.“ 

Mestské zastupiteľstvo mesta Brezna 

 

I/ Berie na vedomie 

 

1. Žiadosť Martina Polievku, trvale bytom ...., 977 01 Brezno, o odkúpenie pozemkov pri 

Tisovskej ceste  v Brezne a to : 

 parcela reg. C-KN č. 4691 - zastavaná plocha a nádvorie o výmere 21  m2  
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 parcela reg. C-KN č. 4692 - zastavaná plocha a nádvorie o výmere  22 m2,  

evidované v katastri nehnuteľností na Okresnom úrade Brezno, odbor katastrálny,  na 

LV č. 2351, k. ú. Brezno, v podiele 1/1 pre vlastníka Mesto Brezno. 

 

2. Zverejnenie zámeru prevodu vlastníctva nehnuteľnosti podľa § 9a ods. 15 písm. f) bod 

1. zákona č. 138/1991 Zb. o majetku obcí v platnom znení na webovom sídle mesta: 

www.brezno.sk, na úradnej tabuli mesta, úradnej elektronickej tabuli mesta, 

Elektronickej úradnej tabuli: www.slovensko.sk v čase od 12.06.2024 do dňa 

zasadnutia mestského zastupiteľstva.    

   

II/ Schvaľuje  

  

podľa § 9 ods. 2 písm. a) zákona č. 138/1991 Zb. o majetku obcí v platnom znení   

 

spôsob prevodu vlastníctva nehnuteľného majetku obce, a to prevod majetku obce z 

dôvodu hodného osobitného zreteľa podľa § 9a ods. 15 písm. f) zákona č. 138/1991 Zb. 

o majetku obcí v platnom znení. 

 

 

Hlasovanie číslo: 12 

 

Bod číslo: 7.3A 

Žiadosť Martina Polievku o odkúpenie pozemkov  pri Tisovskej ceste v Brezne - Mestské 

zastupiteľstvo mesta Brezna I/ Berie na vedomie 1/ Žiadosť Martina Polievku, trvale bytom  

Brezno, o odkúpenie pozemkov pri Tisovskej ceste  v Brezne a to :parcela reg. C-KN č. 4691 - 

zastavaná plocha a nádvorie o výmere 21  m2 , parcela reg. C-KN č. 4692 - zastavaná plocha a 

nádvorie o výmere  22 m2, , evidované v katastri nehnuteľností na Okresnom úrade Brezno, 

odbor katastrálny,  na LV č. 2351, k. ú. Brezno, v podiele 1/1 pre vlastníka Mesto Brezno. 

2/Zverejnenie zámeru prevodu vlastníctva nehnuteľnosti podľa § 9a ods. 15 písm. f) bod 1. 

zákona č. 138/1991 Zb. o majetku obcí v platnom znení na webovom sídle mesta: 

www.brezno.sk, na úradnej tabuli mesta, úradnej elektronickej tabuli mesta, Elektronickej 

úradnej tabuli: www.slovensko.sk v čase od 12.06.2024 do dňa zasadnutia mestského 

zastupiteľstva.  II/ Schvaľuje  podľa § 9 ods. 2 písm. a) zákona č. 138/1991 Zb. o majetku obcí 

v platnom znení  spôsob prevodu vlastníctva nehnuteľného majetku obce, a to prevod majetku 

obce z dôvodu hodného osobitného zreteľa podľa § 9a ods. 15 písm. f) zákona č. 138/1991 Zb. 

o majetku obcí v platnom znení. 

Poslanci mestského zastupiteľstva hlasovali nasledovne: 

Za:  14 

Proti:  0 

Zdržali sa:  1 

Nehlasovali:  0 

Prítomní:  15 

Návrh bol schválený. 

 

http://www.brezno.sk/
http://www.slovensko.sk/
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JUDr. Tomáš Abel PhD. (primátor)  

„15 prítomných, 14 za, 1 sa zdržal, konštatujem, že návrh bol schválený.“ 

JUDr. Tomáš Abel PhD. (primátor)  

„7.3B“ 

Návrhová komisia  

„Mestské zastupiteľstvo mesta Brezno po prvé schvaľuje trojpätinovou väčšinou všetkých 

poslancov žiadosť Martina Polievku o odkúpenie pozemkov na Tisovskej ceste v Brezne ako 

spôsob osobitného zreteľa. A ďalej tak, ako je uvedené v texte.“ 

JUDr. Tomáš Abel PhD. (primátor)  

„Ďakujem, pripomienky pozmeňujúce, doplňujúce? Ak nie sú, hlasujte o návrhu.“ 

Mestské zastupiteľstvo mesta Brezna 

 

I/      Schvaľuje trojpätinovou väčšinou všetkých poslancov 

podľa § 9a ods. 15 písm. f) zákona č. 138/1991 Zb. o majetku obcí v platnom znení   

predaj nehnuteľného majetku mesta Brezno, IČO: 00 313 319, sídlo: Nám. gen. M. 

R. Štefánika 1, Brezno, pozemky: 

 

 parcela reg. C-KN č. 4691  - zastavaná plocha a nádvorie o výmere 21  m2    

 parcela reg. C-KN č. 4692  - zastavaná plocha a nádvorie o výmere 22 m2,  

 

evidované v katastri nehnuteľností na Okresnom úrade Brezno, odbor katastrálny,  na 

LV č. 2351, k. ú. Brezno, v podiele 1/1 pre vlastníka Mesto Brezno. 

 

v celosti do výlučného vlastníctva v podiele 1/1 pre kupujúceho: 

 

Martin Polievka, rod. Polievka,   

nar. ...., trvale bytom ...., 977 01 Brezno 

štátna príslušnosť SR 

 

z dôvodu hodného osobitného zreteľa podľa § 28 ods. 1 písm. d) Zásad hospodárenia 

a nakladania s majetkom mesta Brezno v platnom znení, ktorým je tá skutočnosť, že sa 

jedná o prevod pozemkov dlhodobo užívaných bez právneho dôvodu vlastníkom 

bezprostredne susediacej nehnuteľnosti za podmienky, že taký pozemok nemá účelné 

využitie pre vlastníkov iných susedných nehnuteľností 

 

za kúpnu cenu:  48,- Eur/m2  pozemku 

za podmienok: 

 splatnosť kúpnej ceny do 10  dní odo dňa účinnosti kúpnej zmluvy  

 náklady  na  správne  poplatky,  spojené  s návrhom  na  vklad  vlastníckeho    práva 

do katastra nehnuteľnosti,  bude znášať kupujúci 
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Hlasovanie číslo: 13 

Bod číslo: 7.3B 

 

Žiadosť Martina Polievku o odkúpenie pozemkov  pri Tisovskej ceste v Brezne - Mestské 

zastupiteľstvo mesta Brezna  I/ Schvaľuje trojpätinovou väčšinou všetkých poslancov podľa § 9a ods. 

15 písm. f) zákona č. 138/1991 Zb. o majetku obcí v platnom znení predaj nehnuteľného majetku mesta 

Brezno, IČO: 00 313 319, sídlo: Nám. gen. M. R. Štefánika 1, Brezno, pozemky: parcela reg. C-KN č. 

4691 - zastavaná plocha a nádvorie o výmere 21  m2, parcela reg. C-KN č. 4692  - zastavaná plocha a 

nádvorie o výmere 22 m2, evidované v katastri nehnuteľností na Okresnom úrade Brezno, odbor 

katastrálny,  na LV č. 2351, k. ú. Brezno, v podiele 1/1 pre vlastníka Mesto Brezno v celosti do 

výlučného vlastníctva v podiele 1/1 pre kupujúceho: Martin Polievka, ... z dôvodu hodného osobitného 

zreteľa podľa § 28 ods. 1 písm. d) Zásad hospodárenia a nakladania s majetkom mesta Brezno v platnom 

znení, ktorým je tá skutočnosť, že sa jedná o prevod pozemkov dlhodobo užívaných bez právneho 

dôvodu vlastníkom bezprostredne susediacej nehnuteľnosti za podmienky, že taký pozemok nemá 

účelné využitie pre vlastníkov iných susedných nehnuteľností za kúpnu cenu:  48,- Eur/m2  pozemku za 

podmienok: splatnosť kúpnej ceny do 10  dní odo dňa účinnosti kúpnej zmluvy , náklady  na  správne  

poplatky,  spojené  s návrhom  na  vklad  vlastníckeho    práva do katastra nehnuteľnosti,  bude znášať 

kupujúci 

Poslanci mestského zastupiteľstva hlasovali nasledovne: 

Za:  14 

Proti:  0 

Zdržali sa:  1 

Nehlasovali:  0 

Prítomní:  15 

Návrh bol schválený. 

 

JUDr. Tomáš Abel PhD. (primátor)  

„Z 15 prítomných 14 za, 1 sa zdržal, konštatujem, že návrh bol schválený. Poprosím ďalší bod.“ 

Návrhová komisia  

„Mestské zastupiteľstvo mesta Brezno po prvé, berie na vedomie žiadosť pani Mgr. Marcely 

Dziadovej, bytom ...., Brezno o kúpu spoluvlastníckeho podielu na parcele, ďalej tak, ako je 

uvedené v texte a schvaľuje spôsob, po druhé, schvaľuje spôsob prevodu vlastníctva 

nehnuteľného majetku obce tak, ako je uvedené v texte.“ 

JUDr. Tomáš Abel PhD. (primátor)  

„Ďakujem. Pripomienky pozmeňujúce, doplňujúce? Ak nie sú, hlasujte o návrhu.“ 

 

Mestské zastupiteľstvo mesta Brezno 

 

I/      Berie na vedomie 

 

1. Žiadosť pani Mgr. Marcely Dziadovej, bytom ...., Brezno o  kúpu spoluvlastníckeho 

podielu na parcele E-KN č. 12803/2, o výmere 307 m2, druh pozemku: orná pôda na 
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LV 13970 a  zriadenie vecného bremena na predmetnej parcele v prospech 

oprávneného - Mesto Brezno   

 

2. Zverejnenie zámeru na úradnej tabuli mesta, na webovom sídle mesta, na úradnej 

elektronickej tabuli a centrálnej úradnej elektronickej tabuli podľa § 9a ods. 15 písm. 

f) bod 1. zákona č. 138/1991 Zb. o majetku obcí v platnom znení, odo dňa 

12.06.2024 do dnešného konania zasadnutia mestského zastupiteľstva mesta 

Brezna. 

 

II/ Schvaľuje  

 

podľa § 9 ods. 2 písm. a) zákona č. 138/1991 Zb. o majetku obcí v platnom znení   

 

spôsob prevodu vlastníctva nehnuteľného majetku obce, a to prevod majetku obce z 

dôvodu hodného osobitného zreteľa podľa § 9a ods. 15 písm. f) zákona č. 138/1991 Zb. 

o majetku obcí v platnom znení 

 

Hlasovanie číslo: 14 

Bod číslo: 7.5A 

 

Žiadosť pani Mgr. Marcely Dziadovej, bytom Brezno o  kúpu spoluvlastníckeho podielu 

na parcele E-KN č. 12803/2, o výmere 307 m2, druh pozemku: orná pôda na LV 13970 a  

zriadenie vecného bremena na predmetnej parcele v prospech oprávneného  Mesto 

Brezno - Mestské zastupiteľstvo mesta Brezno  I/ Berie na vedomie  1/ Žiadosť pani Mgr. 

Marcely Dziadovej, bytom Brezno o  kúpu spoluvlastníckeho podielu na parcele E-KN č. 

12803/2, o výmere 307 m2, druh pozemku: orná pôda na LV 13970 a  zriadenie vecného 

bremena na predmetnej parcele v prospech oprávneného - Mesto Brezno  2/Zverejnenie zámeru 

na úradnej tabuli mesta, na webovom sídle mesta, na úradnej elektronickej tabuli a centrálnej 

úradnej elektronickej tabuli podľa § 9a ods. 15 písm. f) bod 1. zákona č. 138/1991 Zb. o majetku 

obcí v platnom znení, odo dňa 12.06.2024 do dnešného konania zasadnutia mestského 

zastupiteľstva mesta Brezna. II/ Schvaľuje podľa § 9 ods. 2 písm. a) zákona č. 138/1991 Zb. o 

majetku obcí v platnom znení  spôsob prevodu vlastníctva nehnuteľného majetku obce, a to 

prevod majetku obce z dôvodu hodného osobitného zreteľa podľa § 9a ods. 15 písm. f) zákona 

č. 138/1991 Zb. o majetku obcí v platnom znení 

Poslanci mestského zastupiteľstva hlasovali nasledovne: 

Za:  15 

Proti:  0 

Zdržali sa:  0 

Nehlasovali:  0 

Prítomní:  15 

Návrh bol schválený. 

JUDr. Tomáš Abel PhD. (primátor)  

„15 prítomných, 15 za, konštatujem, že návrh bol schválený. Ďalší bod, poprosím. 7.5B.“ 
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Návrhová komisia  

„Mestské zastupiteľstvo mesta Brezno po prvé schvaľuje trojpätinovou väčšinou všetkých 

poslancov žiadosť pani Mgr. Marcely Dziadovej, bytom ......, Brezno o kúpu spoluvlastníckeho 

podielu. Ďalej tak, ako je uvedené v texte.“ 

JUDr. Tomáš Abel PhD. (primátor)  

„Ďakujem. Pripomienky, pozmeňujúce, doplňujúce návrhy? Ak nie, sú, hlasujte o návrhu.“  

Mestské zastupiteľstvo mesta Brezno 

 

 

I/ Schvaľuje trojpätinovou väčšinou všetkých poslancov 

 

podľa § 9a ods. 15 písm. f) zákona č. 138/1991 Zb. o majetku obcí v platnom znení   

 

predaj nehnuteľného majetku Mesta Brezno, IČO: 00 313 319, sídlo: Nám. gen. M. 

R. Štefánika 1, Brezno a to:  

 

  parc. reg. E-KN č. 12803/2, o výmere 307 m2, druh pozemku: orná pôda, v k. ú. 

Brezno, obec Brezno, okres Brezno, vedené Okresným úradom Brezno, katastrálnym 

odborom na liste vlastníctva č. 13970 v prospech mesta Brezno, v podiele:   

 

 v časti pod B7 – spoluvlastnícky podiel 4/36  

 v časti pod B8 – spoluvlastnícky podiel 4/36. 

 

Pre kupujúceho: 

 

Mgr. Marcela Dziadová, rod. ..... 

 

do jej podielového spoluvlastníctva v podiele: 

 v časti pod B7 – spoluvlastnícky podiel 4/36  

 v časti pod B8 – spoluvlastnícky podiel 4/36. 

 

ako dôvod hodný osobitného zreteľa, ktorým je podľa § 28 ods. 1 písm. r) Zásad 

hospodárenia a nakladania s majetkom mesta Brezno v platnom znení skutočnosť, že 

ide o prevod pozemkov pri zrušení a vysporiadaní podielového spoluvlastníctva majetku 

mesta (mesto ako podielový spoluvlastník pozemku). 

Za kúpnu cenu zníženú v súlade s § 28a ods. 1 písm. c) Zásad hospodárenia 

a nakladania s majetkom mesta Brezno v platnom znení, podľa ktorého: „Kúpnu cenu 

možno oproti všeobecnej hodnote majetku pri prevodoch majetku mesta z dôvodu 

hodného osobitného zreteľa ako aj výšku nájomného pri nájmoch majetku mesta z 

dôvodu hodného osobitného zreteľa možno znížiť v týchto prípadoch:  

c) ide o prevod pozemku, na ktorom sa nachádzajú verejné inžinierske siete alebo ide o 

pozemok, ktorý je zaťažený vecným bremenom alebo inou ťarchou, ak hodnota 

prevádzaného pozemku nebola určená znaleckým posudkom, ktorý by rešpektoval  

existenciu inžinierskych sietí, vecného bremena alebo inej ťarchy. 

 

na kúpnu cenu: 100,- Eur  
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Za podmienok:  

• náklady na správne poplatky spojené s návrhom na vklad vlastníckeho práva do 

katastra nehnuteľnosti bude znášať mesto Brezno 

Hlasovanie číslo: 15 

Bod číslo: 7.5B 

Žiadosť pani Mgr. Marcely Dziadovej, bytom Brezno o  kúpu spoluvlastníckeho podielu 

na parcele E-KN č. 12803/2, o výmere 307 m2, druh pozemku: orná pôda na LV 13970 a  

zriadenie vecného bremena na predmetnej parcele v prospech oprávneného  Mesto 

Brezno - Mestské zastupiteľstvo mesta Brezno I/ Schvaľuje trojpätinovou väčšinou všetkých 

poslancov podľa § 9a ods. 15 písm. f) zákona č. 138/1991 Zb. o majetku obcí v platnom znení 

predaj nehnuteľného majetku Mesta Brezno, IČO: 00 313 319, sídlo: Nám. gen. M. R. Štefánika 

1, Brezno a to:  parc. reg. E-KN č. 12803/2, o výmere 307 m2, druh pozemku: orná pôda, v k. 

ú. Brezno, obec Brezno, okres Brezno, vedené Okresným úradom Brezno, katastrálnym 

odborom na liste vlastníctva č. 13970 v prospech mesta Brezno, v podiele:  v časti pod B7  

spoluvlastnícky podiel 4/36 , v časti pod B8  spoluvlastnícky podiel 4/36. Pre kupujúceho: Mgr. 

Marcela Dziadová .... do jej podielového spoluvlastníctva v podiele: v časti pod B7  

spoluvlastnícky podiel 4/36  v časti pod B8  spoluvlastnícky podiel 4/36. ako dôvod hodný 

osobitného zreteľa, ktorým je podľa § 28 ods. 1 písm. r) Zásad hospodárenia a nakladania s 

majetkom mesta Brezno v platnom znení skutočnosť, že ide o prevod pozemkov pri zrušení a 

vysporiadaní podielového spoluvlastníctva majetku mesta (mesto ako podielový spoluvlastník 

pozemku). 

Poslanci mestského zastupiteľstva hlasovali nasledovne: 

Za:  15 

Proti:  0 

Zdržali sa:  0 

Nehlasovali:  0 

Prítomní:  15 

Návrh bol schválený. 

 

 

JUDr. Tomáš Abel PhD. (primátor)  

„Z 15 prítomných, 15 za, konštatujem, že návrh bol schválený.“ 

JUDr. Tomáš Abel PhD. (primátor)  

„Poprosím bod 7.6.“ 

Návrhová komisia  

„Mestské zastupiteľstvo mesta Brezno schvaľuje kúpu nehnuteľnosti pozemku na ulici Vrbová 

v Brezne od spoločnosti BD Group, s.r.o. Rázusová 7, Brezno tak ako je uvedené v texte.“ 
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JUDr. Tomáš Abel PhD. (primátor)  

„Ďakujem. Pripomienky, pozmeňujúce, doplňujúce návrhy? Ak nie sú, hlasujte o návrhu.“ 

Mestské zastupiteľstvo mesta Brezno 

 

I/     Schvaľuje 

    

kúpu pozemku na ulici Vrbová, v Brezne od spoločnosti: BD GROUP s.r.o.,  IČO: 47 

127 198, sídlo: Rázusova 7, Brezno, a to: 

 

 pozemok parc. E-KN č. 3567, výmera: 651 m2, druh pozemku: trvalý trávnatý 

porast, v k.ú. Brezno, obec Brezno, okres Brezno evidovaných na LV 14409, 

v prospech spoločnosti BD GROUP s.r.o., spoluvlastnícky podiel 1/1 

 

za kúpnu cenu 12,- Eur/m2.  

Hlasovanie číslo: 16 

Bod číslo: 7.6 

 

Kúpa nehnuteľnosti: pozemku na ulici Vrbová, v Brezne od spoločnosti BD GROUP s.r.o., 

IČO: 47 127 198, sídlo: Rázusova 7, Brezno - Mestské zastupiteľstvo mesta Brezno I/ 

Schvaľuje  kúpu pozemku na ulici Vrbová, v Brezne od spoločnosti: BD GROUP s.r.o.,  IČO: 

47 127 198, sídlo: Rázusova 7, Brezno, a to: pozemok parc. E-KN č. 3567, výmera: 651 m2, 

druh pozemku: trvalý trávnatý porast, v k.ú. Brezno, obec Brezno, okres Brezno evidovaných 

na LV 14409, v prospech spoločnosti BD GROUP s.r.o., spoluvlastnícky podiel 1/1 za kúpnu 

cenu 12,- Eur/m2. 

Poslanci mestského zastupiteľstva hlasovali nasledovne: 

Za:  14 

Proti:  0 

Zdržali sa:  1 

Nehlasovali:  0 

Prítomní:  15 

Návrh bol schválený. 

JUDr. Tomáš Abel PhD. (primátor)  

„15 prítomných 14, zdržal sa 1. Konštatujem, že návrh bol schválený.“  

JUDr. Tomáš Abel PhD. (primátor)  

„7.7.“ 

Návrhová komisia  

„Mestské zastupiteľstvo mesta Brezno po prvé, ruší uznesenie Mestského zastupiteľstva mesto 

Brezno číslo 91 z roku 2020 zo dňa 17. júna 2020 v celom rozsahu, po druhé, schvaľuje kúpu 
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nehnuteľnosti za pozemkov potrebných na realizáciu verejnoprospešnej stavby Cyklotrasa 

Brezno - Valaská od Slovenskej republiky. Ďalej tak, ako je uvedené v texte.“ 

JUDr. Tomáš Abel PhD. (primátor)  

„Ďakujem. Pripomienky, pozmeňujúce, doplňujúce návrhy? Ak nie sú, hlasujte o návrhu.“ 

Mestské zastupiteľstvo mesta Brezno 

 

I/     Ruší   

 

uznesenie Mestského zastupiteľstva mesta Brezno č. 91/2020 zo dňa 17. júna 2020 

v celom rozsahu.  

 

II/ Schvaľuje 

    

kúpu nehnuteľností:  

 

pozemkov nachádzajúcich sa v okrese Brezno, obci Brezno, v k. ú. Brezno zapísaných 

na Okresnom úrade Brezno, katastrálny odbor: 

 

LV  

č.  

Číslo 

 parcely  

Register  

KN  

Spoluvlastnícky 

podiel  

Celková 

výmera v m2 

Druh  

pozemku  

5815 35/53 C KN 1/1 682 Zastavaná plocha a nádvorie 

5815 35/54 C KN 1/1 6 Zastavaná plocha a nádvorie 

5815 35/55 C KN 1/1 15 Zastavaná plocha a nádvorie 

5815 35/56 C KN 1/1 19 Zastavaná plocha a nádvorie 

5815 35/57 C KN 1/1 9 Zastavaná plocha a nádvorie 

5815 35/58 C KN 1/1 872 Zastavaná plocha a nádvorie 

5815 622/3 C KN 1/1 36 Zastavaná plocha a nádvorie 

5815 622/4 C KN 1/1 36 Zastavaná plocha a nádvorie 

5815 623/7 C KN 1/1 1 Ostatná plocha 

5815 623/11 C KN 1/1 2122 Ostatná plocha 

5815 684/7 C KN 1/1 464 Zastavaná plocha a nádvorie 

5815 684/8 C KN 1/1 41 Zastavaná plocha a nádvorie 

5815 684/9 C KN 1/1 8 Zastavaná plocha a nádvorie 

5815 5871/7 C KN 1/1 11 Ostatná plocha 

5815 5872/4 C KN 1/1 60 Ostatná plocha 

5815 5883/15 C KN 1/1 275 Zastavaná plocha a nádvorie 

5815 5883/16 C KN 1/1 628 Zastavaná plocha a nádvorie 

5815 5883/17 C KN 1/1 834 Zastavaná plocha a nádvorie 

5815 16066/2 E KN 1/1 918 Ostatná plocha 

5815 16066/12 E KN 1/1 11546 Ostatná plocha 

 

a pozemkov nachádzajúcich sa v okrese Brezno, obci Podbrezová, v k. ú. Podbrezová 

zapísaných na Okresnom úrade Brezno, katastrálny odbor: 

 

LV  

č.  

Číslo 

 parcely  

Register  

KN  

Spoluvlastnícky 

podiel  

Celková 

výmera v m2 

Druh  

pozemku  

922 1646/7 C KN 1/1 15 Zastavaná plocha a nádvorie 
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922 1739/6 C KN 1/1 80 Zastavaná plocha a nádvorie 

 

 od predávajúceho: Slovenská republika, konajúca prostredníctvom správcu 

majetku štátu: Slovenská správa ciest, sídlo: Dúbravská cesta 1152/3, 841 04 

Bratislava, IČO: 00003328 

 

 za kúpnu cenu vo výške 16 024,50 Eur, 

 

 za účelom výstavby verejnoprospešnej stavby „Cyklotrasa Brezno – Valaská.“  

Hlasovanie číslo: 17 

Bod číslo: 7.7 

Kúpa nehnuteľností: pozemkov potrebných pre realizáciu verejnoprospešnej stavby - 

„Cyklotrasa Brezno  Valaská“ od Slovenskej republiky konajúcej prostredníctvom 

správcu majetku štátu: Slovenskej správy ciest - Mestské zastupiteľstvo mesta Brezno I/ 

Ruší uznesenie Mestského zastupiteľstva mesta Brezno č. 91/2020 zo dňa 17. júna 2020 v 

celom rozsahu. II/ Schvaľuje kúpu nehnuteľností: pozemkov nachádzajúcich sa v okrese 

Brezno, obci Brezno, v k. ú. Brezno zapísaných na...... od predávajúceho: Slovenská republika, 

konajúca prostredníctvom správcu majetku štátu: Slovenská správa ciest, sídlo: Dúbravská 

cesta 1152/3, 841 04 Bratislava, IČO: 00003328 za kúpnu cenu vo výške 16 024,50 Eur, za 

účelom výstavby verejnoprospešnej stavby „Cyklotrasa Brezno  Valaská.“  

Poslanci mestského zastupiteľstva hlasovali nasledovne: 

Za:  14 

Proti:  0 

Zdržali sa:  1 

Nehlasovali:  0 

Prítomní:  15 

Návrh bol schválený. 

 

JUDr. Tomáš Abel PhD. (primátor)  

„15 prítomných, 14 za, 1 sa zdržal, konštatujem, že návrh bol schválený.“ 

JUDr. Tomáš Abel PhD. (primátor)  

„7.8.“ 

Návrhová komisia  

„Mestské zastupiteľstvo mesta Brezna po prvé, berie na vedomie Žiadosť spoločnosti 

Stredoslovenská distribučná, a. s. o uzatvorenie zmluvy o zriadení vecného bremena na 

pozemku mesta ulica Rázusová. Po druhé, schvaľuje uzatvorenie zmluvy o zriadení vecného 

bremena. Ďalej tak, ako je uvedené v texte.“ 
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JUDr. Tomáš Abel PhD. (primátor)  

„Pripomienky, pozmeňujúce, doplňujúce návrhy? Ak nie sú, hlasujte o návrhu.“ 

 

Mestské zastupiteľstvo mesta Brezno 

 

I/  Berie na vedomie  

Žiadosť spoločnosti Stredoslovenská distribučná, a. s, Pri Rajčianke 2927/8, 010 47 

Žilina, IČO: 36 442 151 o uzatvorenie zmluvy o zriadení vecného bremena na pozemku 

mesta, Ul. Rázusová, Brezno po realizácii stavby 13249 - Brezno - Rázusova - rozšírenie 

NNK. 

 

II/  Schvaľuje  

uzatvorenie zmluvy o zriadení vecného bremena podľa a § 151n  a  nasl. zákona č. 

40/1964 Zb. Občiansky zákonník a § 11 Zásad nakladania a hospodárenia s majetkom 

mesta Brezno v platnom znení medzi zmluvnými stranami :  

 

Mesto  Brezno,  IČO: 00 313 319,  sídlo : Nám. gen. M. R. Štefánika  č. 1, 977  01    

Brezno, v zastúpení JUDr. Tomáš Abel, PhD., primátor  mesta (povinný z vecného 

bremena) 

 

a 

 

       Stredoslovenská distribučná, a. s, Pri Rajčianke 2927/8, 010 47 Žilina, IČO: 36 442 151 

(oprávnený  z vecného bremena) 

 

Predmet zmluvy: 

vecné bremeno spočíva v práve umiestnenia a uloženia inžinierskych sietí (podzemné 

elektrické vedenie NN) a k nim prislúchajúcim ochranným pásmam v zmysle platných 

právnych predpisov, za účelom prevádzky, údržby a rekonštrukcie so vstupom v 

ktoromkoľvek čase a ročnom období  

na zaťaženom pozemku parc. KN-C č. 2778, o výmere 2384 m2, druh pozemku: 

zastavaná plocha a nádvorie, v   k. ú.  Brezno, obec  Brezno,  okres  Brezno, vedená  

Okresným   úradom   Brezno,  katastrálnym  odborom na liste vlastníctva č. 5804 

v prospech povinného z vecného bremena v podiele 1/1  

v rozsahu dielu č. 2 o výmere 142 m2, vymedzeným geometrickým plánom č. 

50763989-153/2023 vypracovaným Ing. Richardom Pilnikom, dňa 26.01.2024 a úradne 

overeným Okresným úradom Brezno, katastrálnym odborom dňa 14.02.2024 pod č. G1-

79/24. 

        

Odplata za zriadenie vecného bremena: sadzba 29 Eur/m2 zaťaženého pozemku 

určená v súlade s § 11 Zásad hospodárenia a nakladania s majetkom mesta Brezno 

v platnom znení 



   36 z 83 

 

 

Za podmienok:  

 

• náklady na správne poplatky spojené s návrhom na vklad vlastníckeho práva do 

katastra nehnuteľnosti bude znášať oprávnený z vecného bremena 

Hlasovanie číslo: 18 

Bod číslo: 7.8 

Žiadosť spoločnosti Stredoslovenská distribučná, a. s, Pri Rajčianke 2927/8, 010 47 Žilina, 

IČO: 36 442 151 o uzatvorenie zmluvy o zriadení vecného bremena na pozemku mesta, 

Ul. Rázusová, Brezno po realizácii stavby 13249 - Brezno - Rázusova  rozšírenie NNK - 

Mestské zastupiteľstvo mesta Brezno I/ Berie na vedomie Žiadosť spoločnosti Stredoslovenská 

distribučná, a. s, Pri Rajčianke 2927/8, 010 47 Žilina, IČO: 36 442 151 o uzatvorenie zmluvy o 

zriadení vecného bremena na pozemku mesta, Ul. Rázusová, Brezno po realizácii stavby 13249 

- Brezno - Rázusova - rozšírenie NNK. II/ Schvaľuje  uzatvorenie zmluvy o zriadení vecného 

bremena podľa a § 151n  a  nasl. zákona č. 40/1964 Zb. Občiansky zákonník a § 11 Zásad 

nakladania a hospodárenia s majetkom mesta Brezno v platnom znení medzi zmluvnými 

stranami : Mesto  Brezno,  IČO: 00 313 319,  sídlo : Nám. gen. M. R. Štefánika  č. 1, 977  01    

Brezno, v zastúpení JUDr. Tomáš Abel, PhD., primátor  mesta (povinný z vecného bremena) a 

Stredoslovenská distribučná, a. s, Pri Rajčianke 2927/8, 010 47 Žilina, IČO: 36 442 151 

(oprávnený  z vecného bremena) Predmet zmluvy:... 

Poslanci mestského zastupiteľstva hlasovali nasledovne: 

Za:  15 

Proti:  0 

Zdržali sa:  0 

Nehlasovali:  0 

Prítomní:  15 

Návrh bol schválený. 

 

JUDr. Tomáš Abel PhD. (primátor)  

„Z 15 prítomných 15 za, konštatujem, že návrh bol schválený.“ 
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K bodu 8/ 

Odborné stanovisko Hlavnej kontrolórky mesta Brezna k záverečnému účtu 

mesta Brezna za rok 2023 

 

JUDr. Tomáš Abel PhD. (primátor)  

„Pod bodom 8 máme Odborné stanovisko hlavnej kontrolórky mesta Brezna k záverečnému 

účtu mesta Brezna za rok 2023. Predkladá pani hlavná kontrolórka, tiež materiál spracovala. 

Nech sa páči, môžeš.“ 

Ing. Ingrid Konečná Veverková (hlavná kontrolórka)  

„Ďakujem veľmi pekne. Vážený pán primátor, vážené poslankyne, vážení poslanci, v zmysle 

platnej právnej úpravy vám predkladám moje odborné stanovisko k Návrhu záverečného účtu. 

Čo sa týka zostavenia záverečného účtu z hľadiska zákonnosti a metodickej správnosti, tak 

záverečný účet bol zostavený v súlade s právnou úpravou, obsahuje všetky náležitosti, ktoré má 

obsahovať. Moje odborné stanovisko je spracované tak, ako ste zvyknutí už po minulé obdobia, 

čiže máte tam aj situáciu porovnanú vždy s uplynulým obdobím, čiže s minulými rokmi. Treba 

povedať, že v roku 2023 sme skončili hospodárenie síce so schodkom rozpočtu, ale veľmi 

pozitívne hodnotím, že na tento schodok rozpočtu bol sčasti vykrytý aj prebytkom bežného 

rozpočtu, ktorý mesto dosiahlo až vo výške 1 121 000. Považujem to za veľmi pozitívny jav, 

pretože plánovaný prebytok bežného rozpočtu bol 0. Však určite si pamätáte, že zostavenie 

rozpočtu bolo na veľmi komplikované a naozaj, ako každé zostavenie rozpočtu v poslednom 

období, takže dosiahnutie tohto prebytku na základe navýšenia príjmov je veľmi pozitívnym 

javom. Čo sa týka schodku rozpočtu, ten bol financovaný v priebehu roku 2023 a vy ho vlastne 

potvrdzujete teraz pri záverečnom účte, tak schodok rozpočtu bol vykrytý samozrejme úverom, 

ktorý ste schválili minulý rok a nevyčerpanými účelovými finančnými prostriedkami, ako aj 

úvermi z Envirofondu a zo Štátneho fondu rozvoja bývania. Ja vždy v odbornom stanovisku 

okrem skonštatovania tej skutočnosti, ako mesto hospodárilo v danom rozpočtovom roku, 

konštatujem alebo dávam nejaké odporúčania. Moje odporúčania sú vždy na základe toho, že 

si treba uvedomiť, že to hospodárenie v danom rozpočtovom roku ovplyvňuje hospodárenie 

nasledujúceho rozpočtového roku, čiže aj zostavenie rozpočtu, v tomto prípade na rok 2025. 

Upozorňujem vždy na tie veci, ktoré vyplynú z toho hospodárenia a upozorňujem hlavne na to 

zdrojové krytie, pretože vždy nejakým spôsobom ten bežný rozpočet vieme zostaviť, ale dôležité 

je pre nás, aby sme vedeli zabezpečiť rozvoj mesta, aby sme vedeli zabezpečiť čerpanie alebo 

proste zdroje pre čerpanie kapitálových výdavkov. Ja som tam preto uviedla aj nejaké tie 

odporúčania a hlavne som upozornila na to, že aké nástrahy zase budeme mať pri zostavovaní 

rozpočtu na rok 2025 a na základe zmien legislatívy, ktorá je už dlhodobo voči samosprávam 

taká, aká je, neočakáva sa zmena financovania samospráv, nie je žiadna legislatívna úprava, 

že by sa nejakým spôsobom riešili podielové dane alebo mix podielových daní. Samozrejme, 

zase sú legislatívne upravené zákony, ktoré navyšujú výdavky pre samosprávu, no a zmena 

financovania, napr. školstva, znamená aj veľký zásah, čo si možno viacerí neuvedomujú, do 

podmienok prijatia návratných zdrojov financovania, pretože pri návratných zdrojoch 

financovania sa vždy vlastne preveruje pomer celkového dlhu k celkovým príjmom bežným obce, 
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alebo proste nášho mesta, ale pri splátke, čiže pri dlhovej službe, pri splátkach istiny 

návratných zdrojov financovania sa to dáva k pomeru k bežným príjmom mínus granty a 

transfery. A tým, že sa mení financovanie školstva, ak sa to schváli, tak vlastne všetky materské 

školy a školské kluby detí, ktoré sú aj na území nášho mesta, budú financované vlastne z 

transferov, čiže vlastne ako kvázi ako prenesený výkon štátnej správy a tým pádom sa nám 

objem vlastne týchto príjmov zníži, a tým pádom sa nám navýši to percento vlastne dlhovej 

služby. Ono je to krásne vidno, keď si zoberiete ten, tú moju časť, kde ja porovnávam ten dlh, 

tak tam vidíte krásne, že ten dlh, vlastne to percento, nám klesá na základe toho, že vlastne ako 

tam vidíte ten rast tých príjmov, bežných príjmov, ktoré z roka na rok rastú. Takže toto je vážna 

vec, ktorá samozrejme ovplyvní zostavenie rozpočtu na rok 2025. Ja, samozrejme, budem 

súčinná, pretože to sú veci, ktoré sú aj mojou DNA, pretože ako ekonóm sa o tieto veci naozaj 

zaujímam, a preto sú aj tie moje odporúčania také konkrétne a vždy sú, pokiaľ je to možné, tak 

vždy sú realizované aj zo strany vedenia mesta, takže ak budú otázky, ja rada odpoviem.“ 

JUDr. Tomáš Abel PhD. (primátor)  

„Dobre, ďakujem pekne. Nech sa páči, kolegyne, kolegovia, do rozpravy. Pani poslankyňa 

Dzurmanová, môžeš? Nech sa páči.“ 

PhDr. Petra Dzurmanová (poslankyňa)  

„Ja by som sa chcela opýtať skôr asi teda teba, pán primátor. Pani kontrolórka píše, oproti 

minulému obdobiu bol zaznamenaný pokles príjmov z podnikania, vlastníctva majetku a dosť 

je to teda také, ako do budúcna nie veľmi pozitívne. Tak čím je to spôsobené alebo čo sa udialo, 

že takéto niečo sa "podarilo"? A čo s tým teda môžme? Ako to je?“  

JUDr. Tomáš Abel PhD. (primátor)  

„To je na teba skôr, tak, to je tvoja správa, tak neviem, prečo sa mám ja k tomu vyjadrovať?“ 

PhDr. Petra Dzurmanová (poslankyňa)  

„Preto, lebo je to správa a týka sa to mesta, preto sa pýtam aj teba, aby bolo jasné.“ 

JUDr. Tomáš Abel PhD. (primátor)  

„Môžeš to mať v návrhu.“ 

PhDr. Petra Dzurmanová (poslankyňa)  

„Ale ak vie odpovedať pani kontrolórka, tak nech sa páči, budem rada.“ 

Ing. Ingrid Konečná Veverková (hlavná kontrolórka)  

„Áno, to sú v podstate, tie príjmy vždy kolíšu, ak ste si všimli, lebo tam sa vlastne premietajú 

príjmy z nájmu lesných pozemkov. Čiže keď sú tie príjmy akože zo strany lesov, dobré, tak sa 

nám tie príjmy idú hore a keď v podstate nám dajú menej z tých nájmov, tak vlastne idú dole. 

Takže je to spôsobené týmto. Áno, áno. To je vlastne výnos z vlastníctva majetku, my vlastníme 

pozemky lesné, oni na nich vlastne hospodária a tým pádom tam sa vlastne vždy, keď si 

zoberiete genézu vývoja, tak vždy tam vidíte, že to je vlastne kolísanie ohľadne toho, aký je 

výnos z našej obchodnej spoločnosti. Takže.“ 
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JUDr. Tomáš Abel PhD. (primátor)  

„My máme ostatné príjmy stabilné, ja doplním. Takže tam nie je žiadne kolísanie a toto je 

určené aj cenou dreva na trhu, takže my to ovplyvniť jednoducho nejak výraznejšie nevieme, 

takže, a samozrejme aj ťažbou, ktorá je. Keď máme kalamitu, tak máme inú ťažbu, ako keď 

kalamitu máme menšiu alebo nižšiu, takže ostatné príjmy máme rovnaké v zásade, tam nie je 

takmer žiadna zmena. Ešte niekto ďalší? Ak nikto, rozpravu končím, nech sa páči, návrhová.“ 

Návrhová komisia  

„Mestské zastupiteľstvo mesta Brezno po prvé, berie na vedomie odborné stanovisko hlavného 

kontrolóra mesta Brezno k záverečnému účtu mesta Brezna za rok 2023.“ 

JUDr. Tomáš Abel PhD. (primátor)  

„Ďakujem. Pripomienky, pozmeňujúce, doplňujúce návrhy? Ak nie sú, hlasujte o návrhu.“ 

Mestské zastupiteľstvo mesta Brezna 
 

I/ Berie na vedomie 
 

Odborné stanovisko Hlavného kontrolóra mesta Brezna k záverečnému účtu mesta 

Brezna za rok 2023 

Hlasovanie číslo: 19 

Bod číslo: 8. 

Odborné stanovisko Hlavnej kontrolórky mesta Brezna k záverečnému účtu mesta 

Brezna za rok 2023 - Mestské zastupiteľstvo mesta Brezna I/ Berie na vedomie Odborné 

stanovisko Hlavného kontrolóra mesta Brezna k záverečnému účtu mesta Brezna za rok 2023 

Poslanci mestského zastupiteľstva hlasovali nasledovne: 

Za:  15 

Proti:  0 

Zdržali sa:  0 

Nehlasovali:  0 

Prítomní:  15 

Návrh bol schválený. 

 

JUDr. Tomáš Abel PhD. (primátor)  

„15 prítomných, 15 za, konštatujem, že návrh bol schválený.“ 
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K bodu 9/ 

Návrh záverečného účtu mesta Brezna za rok 2023 

 

K bodu 10/ 

Rozpočet mesta Brezna na rok 2024 – návrh na III. Zmenu 

JUDr. Tomáš Abel PhD. (primátor)  

„Prešli by sme k bodu 9 aj 10. Za pani vedúcu. Či ty budeš? Pani prednostka, nech sa páči.“ 

Mgr. Zuzana Ďurišová (prednostka MÚ Brezno)  

„Dobrý deň ešte raz. Týmto vám predkladám Návrh záverečného účtu mesta Brezno za rok 

2023, ktorý bol zverejnený na úradnej tabuli dňa 27. 5. 2024, zvesený dňa 11. 6. 2024, bola 

dodržaná 15 dňová lehota pred konaním Mestského zastupiteľstva a počas 10-dňovej lehoty na 

podanie pripomienok návrhu záverečného účtu Mesta Brezno, nebolo Mestu Brezno doručené 

žiadne vyjadrenie k zverejnenému návrhu. Teraz prejdem k vlastnému záverečnému účtu. Takže 

v zmysle, iba doplním vlastne pani hlavnú kontrolórku, v zmysle § 10 ods. 7. zákona č. 583 z 

roku 2004 o rozpočtových pravidlách územnej samosprávy a v znení neskorších predpisov bolo 

povinnosťou mesta zostaviť bežný rozpočet ako vyrovnaný alebo prebytkový. Pre rok 2023 

bežný rozpočet bol zostavený ako vyrovnaný. Čo sa týka kapitálového rozpočtu, toto mohlo 

mesto zostaviť ako vyrovnaný alebo prebytkový a ako schodkový. Ak je tento schodok vykrytý 

zostatkami finančných prostriedkov z minulých rokov alebo je krytý prebytkom bežného 

rozpočtu alebo návratnými zdrojmi financovania. Pre rok 2023 bol kapitálový rozpočet mesta 

zostavený ako schodkový. Mesto v roku 2023 hospodárilo s prebytkom bežného rozpočtu, ktorý 

už bol spomínaný. A čo sa týka schodku takisto, no tento bol financovaný z prostriedkov 

návratných zdrojov financovania, najmä z prostriedkov úveru zo Štátneho fondu rozvoja 

bývania a z prostriedkov investičného úveru. Rozdiel medzi schodkom rozpočtu, zostatkom 

finančných operácií, je zo zostatok finančných prostriedkov, tento bol vo výške 858 941,86 EUR, 

no a zostatok finančných prostriedkov pre tvorbu fondov, teda konkrétne rezervného fondu, je 

vo výške 244 817,75 EUR a ako som teda povedala, bude použitý na tvorbu rezervného fondu. 

No a ďalším bodom, ktorým je bod 10, čo je vlastne Rozpočet mesta Brezna na rok 2024, Návrh 

na tretiu zmenu, tak v tomto návrhu teda zapájame tento, tieto finančné prostriedky zostatku 

finančných prostriedkov teda do rozpočtu mesta na základe schváleného záverečného účtu, teda 

keď bude schválený za rok 2023. To je všetko z mojej strany.“ 

JUDr. Tomáš Abel PhD. (primátor)  

„Bod 10 na 10, hej? Dobre, nech sa páči, otváram rozpravu, kolegyne, kolegovia. Pani 

poslankyňa Dzurmanová, nech sa páči, môžeš.“ 

PhDr. Petra Dzurmanová (poslankyňa)  

„Ďakujem. Ja by som sa chcela opýtať k tomu bodu 10, toto prerozdelenie, že s čím sa ráta, že 

budú využité, či je niečo konkrétne alebo len tak všeobecné, že teda na bežných a na 

kapitálových, či aj niečo konkrétne, na čo budú využité, na tých bežných a na kapitálových alebo 

je to len proste také ako všeobecné rozdelenie?“ 
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Mgr. Zuzana Ďurišová (prednostka MÚ Brezno)  

„Ak môžem, zareagujem. Chceme teda tak, ako ste schválili, vlastne kúpiť internát od 

Banskobystrického samosprávneho kraja s pozemkom, čo je na Mládežníckej ulici. Takže 

vlastne niečo cez 150 000 bude financované priamo vlastne z týchto financií a potom budeme 

dopĺňať v tomto prípade aj bežný rozpočet, a to kvôli tomu, že v rámci minulého roka sme mali, 

sme očakávali platby za inteligentné prvky mesta a kde bolo narozpočtované viacej bežných 

prostriedkov a namiesto toho nám prišlo, vlastne prišla platba zo štátu za vnútroblok ŠLN, kde 

bolo menej narozpočtovaných bežných prostriedkov. Tak vlastne sa nám vymenili, že v roku 

2024 potom sme dostali za druhý projekt a tým pádom nám ako keby chýbal, chýbali bežné 

prostriedky v rozpočte, tzn., že zvyšnú časť budeme musieť použiť v rámci rozpočtu na 

dofinancovanie týchto bežných prostriedkov.“ 

JUDr. Tomáš Abel PhD. (primátor)  

„Ďakujem, ešte niekto ďalší do rozpravy? Ak nikto, rozpravu končím. Nech sa páči, návrhová.“ 

Návrhová komisia  

„Mestské zastupiteľstvo mesta Brezno, po prvé, berie na vedomie Správu nezávislého audítora 

z overenia ročnej účtovnej uzávierky mesta Brezno za rok 2023. Po druhé, schvaľuje celoročné 

hospodárenie mesta Brezno za rok 2023 bez výhrad, po tretie, potvrdzuje financovanie schodku 

z prostriedkov úveru zo ŠFRB a z prostriedkov investičného úveru, po štvrté, schvaľuje použitie 

zostatku finančných prostriedkov, ďalej, ako je uvedené v texte. Po druhé, schvaľuje prevod 

zostatku finančných prostriedkov z na účet rezervného fondu. Po piate, schvaľuje tvorbu a 

použitie rezervného fondu v roku, v roku 2024.“ 

JUDr. Tomáš Abel PhD. (primátor)  

„Ďakujem pekne. Pripomienky, pozmeňujúce, doplňujúce návrhy? Ak nie sú, hlasujte o návrhu, 

nech sa páči.“ 

Mestské zastupiteľstvo mesta Brezna  

  

 I/  b e r i e   n a   v e d o m i e  

  

1. Správu nezávislého audítora z overenia ročnej účtovnej závierky mesta  Brezno za 

rok 2023 a o preverení súladu hospodárenia mesta Brezno so zákonom č. 583/2004  

o rozpočtových pravidlách územnej samosprávy a o zmene a doplnení niektorých 

zákonov 

 

 II/ s c h v a ľ u j e    

      

1. Celoročné hospodárenie mesta Brezno za rok 2023 „bez výhrad“   

  

III/ p o t v r d z u j e  

1. financovanie schodku rozpočtu vo výške 4 744 213,17 EUR z prostriedkov 

návratných zdrojov financovania, z prostriedkov úveru zo ŠFRB a z prostriedkov 

investičného úveru  
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IV/ schvaľuje 

 

1. Použitie zostatku finančných prostriedkov, po vysporiadaní schodku rozpočtu a po 

upravení   o nevyčerpané prostriedky zo ŠR  podľa osobitných predpisov v sume 

614 124,11, na tvorbu rezervného fondu vo výške 244 817,75 EUR. 

 

2. Prevod  zostatku finančných prostriedkov vo výške  244 817,75  EUR  na účet 

rezervného  fondu 

 

V/ schvaľuje 

Tvorbu a použitie rezervného fondu v roku 2024   

        

Tvorba :  

- počiatočný stav         18 661,08 EUR  

- prídel z prebytku rozpočtu                244 817,75 EUR   

- tvorba spolu                                263 478,83 EUR  

 

    Použitie:  

-  na realizáciu výdavkov ako súčasti                          263 478,83 EUR 

       rozpočtu roku 2024       

 

Hlasovanie číslo: 20 

 

Bod číslo: 9. 

Návrh záverečného účtu mesta Brezna za rok 2023 - Mestské zastupiteľstvo mesta Brezna   

I/  berie na vedomie Správu nezávislého audítora z overenia ročnej účtovnej závierky mesta  

Brezno za rok 2023 a o preverení súladu hospodárenia mesta Brezno so zákonom č. 583/2004  

o rozpočtových pravidlách územnej samosprávy a o zmene a doplnení niektorých zákonov 

II/schvaľuje 1. Celoročné hospodárenie mesta Brezno za rok 2023 „bez výhrad“   III/ potvrdzuje 

financovanie schodku rozpočtu vo výške 4 744 213,17 EUR z prostriedkov návratných zdrojov 

financovania, z prostriedkov úveru zo ŠFRB a z prostriedkov investičného úveru IV/ schvaľuje 

Použitie zostatku finančných prostriedkov, po vysporiadaní schodku rozpočtu a po upravení   o 

nevyčerpané prostriedky zo ŠR  podľa osobitných predpisov v sume 614 124,11, na tvorbu 

rezervného fondu vo výške 244 817,75 EUR. Prevod  zostatku finančných prostriedkov vo 

výške  244 817,75  EUR  na účet rezervného  fondu V/ schvaľuje Tvorbu a použitie rezervného 

fondu v roku 2024  Tvorba :  ......  

Poslanci mestského zastupiteľstva hlasovali nasledovne: 

Za:  15 

Proti:  0 

Zdržali sa:  0 

Nehlasovali:  0 

Prítomní:  15 

Návrh bol schválený. 
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JUDr. Tomáš Abel PhD. (primátor)  

„Z 15 prítomných 15 za, konštatujem, že návrh bol schválený.“ 

JUDr. Tomáš Abel PhD. (primátor)  

„Bod 10 poprosím.“ 

Návrhová komisia  

„Mestské zastupiteľstvo mesta Brezno schvaľuje Tretiu zmenu rozpočtu mesta Brezno na rok 

2024. Ďalej, ako je uvedené v texte.“ 

JUDr. Tomáš Abel PhD. (primátor)  

„Ďakujem. Pripomienky, pozmeňujúce, doplňujúce návrhy? Ak nie sú, hlasujte o návrhu, 

ďakujem.“ 

Mestské zastupiteľstvo mesta Brezna 

 

I/  s c h v a ľ u j e  

 

1. III. zmenu rozpočtu mesta Brezna na rok 2024 

      realizovanú rozpočtovým opatrením   v zmysle § 14 odst. 2  Zákona NR  SR č.  

      583/2004 Z. z.  

       

         príjmy  

         bežné príjmy                       0,00 EUR                                                                      

         kapitálové príjmy                      0,00 EUR      

         finančné operácie                   + 244 817,75 EUR           

         príjmy celkom                    + 244 817,75 EUR   

   

         výdavky  

         bežné výdavky                                            0,00 EUR 

         kapitálové výdavky                  + 244 817,75 EUR  

         finančné operácie                     0,00 EUR   

         výdavky celkom                  + 244 817,75 EUR            

 

    Podrobné členenie podľa funkčnej a ekonomickej klasifikácie – v prílohe č. 1 

Hlasovanie číslo: 21 

Bod číslo: 10. 

Rozpočet mesta Brezna na rok 2024  návrh na III. zmenu - Mestské zastupiteľstvo mesta 

Brezna  I/  schvaľuje III. zmenu rozpočtu mesta Brezna na rok 2024  realizovanú rozpočtovým 

opatrením   v zmysle § 14 odst. 2  Zákona NR  SR č.  583/2004 Z. z.    príjmy  ........ príjmy 

celkom   + 244 817,75 EUE  výdavky  ..... 
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Poslanci mestského zastupiteľstva hlasovali nasledovne: 

Za:  15 

Proti:  0 

Zdržali sa:  0 

Nehlasovali:  0 

Prítomní:  15 

Návrh bol schválený. 

JUDr. Tomáš Abel PhD. (primátor)  

„Z 15 prítomných 15 za, konštatujem, že návrh bol schválený.“ 

 

K bodu 11/ 

Dotácie z rozpočtu mesta na rok 2024 

 

JUDr. Tomáš Abel PhD. (primátor)  

„Pod bodom 11. máme dotácie z rozpočtu mesta na rok 2024. 11. 1. máme Návrh na poskytnutie 

dotácie pre účely športu v roku 2024. Tu máte chybu. 11. 2. Návrh na poskytnutie dotácie pre 

účely kultúry v roku 2024. Predkladám ja, spracoval odbor ekonomiky a správy majetku. Na 

základe rokovania komisií, na základe toho, ako sme sa aj dohodli, v podstate predkladáme 

tieto návrhy. Aj napriek tomu, ako je tá finančná situácia, tak si uvedomujeme tú potrebu 

podporiť či kultúrne alebo športové telesá v meste, takže, nech sa páči, otváram rozpravu. Ako 

prvá, pani poslankyňa Dzurmanová.“ 

PhDr. Petra Dzurmanová (poslankyňa)  

„Áno, tak ako si povedal, pán primátor, ja by som sa chcela veľmi pekne poďakovať, že teda 

sme sa rozprávali, aby to bolo čo najrýchlejšie, aby vedeli s čím rátať a že teda sa to podarilo, 

takže veľmi pekne ďakujem.“ 

JUDr. Tomáš Abel PhD. (primátor)  

„Ďakujem, pán poslanec Ambros, ako predseda, nech sa páči.“ 

Mgr. Pavel Ambros (poslanec)  

„Ja za komisiu pre šport, takisto, komisia to odporúča a ďakujem v mene všetkých športovcov 

v Brezne za to, že dostali podporu aj napriek finančnej situácii, aká je. Jedným dychom 

dodávam, že sme sa všetci zhodli, že je tam priestor a pomerne dosť veľký na to, aby tie dotácie 

boli v budúcnosti, verím aj, že budú vyššie, pretože šport a vôbec voľnočasová činnosť našich 

detí je veľmi dôležitá, takže myslím, že si každý z nás uvedomuje, že to vyžaduje aj nejaké tie 

finančné zdroje a poviem tak, že viaceré kluby sú na pokraji vyhorenia, nielen finančného, ale 

aj psychického, lebo je to na úkor ich voľného času a čo sa poznám so športovcami v meste, 

väčšina z nich, väčšina z nich, nie všetci, samozrejme, to robia dobrovoľne, takže týmto by som 

aj apeloval na mojich kolegov, všetkých vás, čo ste tu, aby sme sa do budúcnosti nad tým 

zamysleli a skúsili vyčleniť taký finančný balík, aký by si šport a kultúra zaslúžili. Ďakujem.“ 
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JUDr. Tomáš Abel PhD. (primátor)  

„Dobre, ďakujem. Pán poslanec Barančok, nech sa páči, ako predseda.“ 

Mgr. Andrej Barančok (poslanec)  

„Ďakujem pekne. Takisto za komisiu kultúry by som chcel veľmi pekne poďakovať. Ale zároveň 

by som chcel veľmi pekne poprosiť pri zostavení rozpočtu na jeseň na rok 2025, aby na kultúru 

boli navýšené finančné prostriedky so zreteľom na to, že tento rok došlo k stopercentnému 

nárastu nájmov, čiže 50 % finančných prostriedkov, to je tzv. skoro 20 000 ide naspäť do mesta 

vo forme nájmov a ostáva nám na prerozdelenie pre kultúru len 20 000 EUR ročne, čo už 

absolútne nepostačuje a je strašne málo. Čiže z tohto dôvodu by som chcel veľmi pekne poprosiť, 

ja sa určite budem pripomínať, v jeseni, aby sme na toto mysleli, lebo táto anomália nastala 

tento rok. Ďakujem.“ 

JUDr. Tomáš Abel PhD. (primátor)  

„Dobre, ďakujem, pán poslanec Garaj, nech sa páči, môžeš.“ 

Matej Garaj (poslanec)  

„Ja sa chcel len opýtať, že ako to bude so športovými klubmi, ktoré majú násobne vyššie náklady 

na energie, čím ešte vieme potom v podstate, nazvem to, niečo dofinancovať alebo to bude na 

nich, si budú musieť sami hľadať nejaké finančné prostriedky, aby nemuseli ukončiť svoju 

činnosť. Ďakujem.“ 

JUDr. Tomáš Abel PhD. (primátor)  

„Čo sa týka našich, tak tam dofinancovávame, tam nevidíme problém. Tak zatiaľ všetko, pokiaľ 

viem, tam nie je problém. Ešte niekto ďalší do rozpravy? Ak nikto, rozpravu končím, poprosím 

návrhovú.“ 

Návrhová komisia  

„Mestské zastupiteľstvo mesta Brezno schvaľuje poskytnutie dotácie na rok 2024 pre účely 

športu nasledovne: Atletický klub Mostáreň Brezno 6 000 EUR, Karate klub Milana Piliara, 

Brezno 3 600 EUR, Športový strelecký klub pri mestskom športovom klube Brezno 2 500 EUR, 

Sport klub Brezno 1 000 EUR, Klub biatlon Brezno 600 EUR, Lukostrelecký klub, Rút 66, 

Brezno 1 000 EUR, Šport na Horehroní 600 EUR, Futbalový klub Brezno 22 000 EUR Ice 

skating team Brezno 8 400 EUR, Miniatur golf klub Brezno 600 EUR, Ski klub Brezno 3 

500 EUR, LEVIA fitness 600 EUR, Záber združenia aktívnych Brezňanov 1 600 EUR, Ski team 

Brezno 1 000 EUR, Mestský športový klub jašterice Brezno, občianske združenie 1 600 EUR, 

Hokejový klub Brezno 76 000 EUR, športový klub v Flipper, Brezno 5 100 EUR a Športový klub 

plávania Brezno 14 100 EUR.“ 

JUDr. Tomáš Abel PhD. (primátor)  

„Ďakujem. Pripomienky, pozmeňujúce, doplňujúce návrhy? Ak nie sú, hlasujte o návrhu.“ 
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Mestské zastupiteľstvo mesta Brezna 

 

I/  s c h v a ľ u j e    

     poskytnutie dotácie na rok 2024 pre účely športu nasledovne: 

 

     1. Atletický klub Mostáreň  Brezno                               6 000,00 EUR 

         - účelovo určené na : - Úhrada nákladov spojených s činnosťou atletického klubu                                 

                                              (doprava, ubytovanie na pretekoch, sústredeniach,  

                                              športový materiál, mzdy trénerov, prenájom športovísk mimo  

                                              mesta) 

 

     2. KARATE KLUB  MILANA PILIARA BREZNO, o. z.      3 600,00 EUR 

         - účelovo určené :      - náklady spojené s prenájmom priestorov  

 - činnosť klubu 

 

     3. Športový strelecký klub pri Mestskom športovom klube Brezno     2 500,00 EUR 

         - účelovo určené na : - na náklady spojené s výpožičkou nebytových priestorov  

                                            - činnosť klubu v roku 2024 a nákup streleckého materiálu 

                                          

    4. Sport club Brezno                                                        1 000,00 EUR 

         - účelovo určené :      - činnosť športového klubu v roku 2024 

 

    5. Klub biatlonu Brezno                         600,00 EUR 

         - účelovo určené na : - úhrada nákladov spojených so sústredením (ubytovanie a strava) 

           - materiálne vybavenie športovcov (lyže, náboje, palice, viazanie)

            

    6. Lukostrelecký klub Route 66 Brezno                                           1 000,00 EUR 

         - účelovo určené na : - Účasť na najvyššej súťažnej sérii SLA 3D – Slovenský pohár 

                                            - organizácia Slovenského pohára SLA 3D 

                                            - organizácia Stredoslovenského pohára SLA 3D 

                                            - účasť na Majstrovstvách Slovenska 

                                            - Účasť na sérii SLA 3D – Stredoslovenský pohár 

                                            - materiálno-technické vybavenie klubu                                        

    7. Šport na Horehroní                                                                                 600,00 EUR 

         - účelovo určené na : - úhrada časti nákladov na cestovné, športové oblečenie, nájomné 

 kolkárskych dráh a ostatné náklady 

    8. FUTBALOVÝ KLUB BREZNO                                       22 000,00 EUR 

         - účelovo určené na : - Pokrytie nákladov na činnosť futbalového klubu Brezno 

                                           - na náklady spojené s výpožičkou nebytových priestorov 

 

    9. ICE SKATING TEAM Brezno           8 400,00 EUR 

         - účelovo určené na : - činnosť športového klubu 

                                           - na náklady spojené s výpožičkou ľadovej plochy a šatne v roku  

                                             2024 

 

    10. Miniatur Golf klub Brezno                                       600,00 EUR 

         - účelovo určené na : - pokrytie nákladov (štartovné, ubytovanie, cestovné, registrácia  

                                              hráčov v SZDG, zabezpečenie cien podľa rozhodnutia SZDG). 
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    11. SKI CLUB Brezno                                   3 500,00 EUR 

  - účelovo určené na : – Úhrada lístkov na vleky, ubytovanie pretekárov, športové výstroje 

 

 

    12. Legia fitness                                                                                          600,00 EUR 

         - účelovo určené na : - účasť športovcov v silových, vytrvalostných súťažiach  

  - vytrvalostno – silová súťaž v Brezne 

 

    13.  ZaBeR – združenie aktívnych Brezňanov                   1 600,00 EUR 

         - účelovo určené na: - HorehRun Tour 2024 - horehronská bežecká miniséria 

  

    14. SKI TEAM BREZNO                                                     1 000,00 EUR 

         - účelovo určené na: - celoročné skipasy, nákup lyžiarskej výbavy (lyže, prilby, palice) 

                                             Materiálno – technické vybavenie klubu, prenájom vozidla 

 

    15. Mestský športový klub – JAŠTERICE BREZNO, o. z.                    1 600,00 EUR 

         - účelovo určené na : - Finančná pomoc na zorganizovaní podujatia  

                                              DOBY VEŽU 

                                               

    16. Hokejový klub Brezno                                       76 000,00 EUR 

         - účelovo určené na: - činnosť športového klubu 

                                          - na náklady spojené s výpožičkou ľadovej plochy a šatní v roku 

                                            2024              

      

    17. ŠK FLIPPER Brezno, o. z.                                                                   5 100,00 EUR 

             - účelovo určené na: - Komplexná telovýchovná činnosť zameraná na plávanie,    

                                      pozostávajúca z plaveckých a suchých tréningov pre 

                                                 začiatočníkov,                             

                                                -plaveckú prípravku výkonnostných žiakov a mládeže 

                                                -účasť na plaveckých súťažiach  

 

18. Športový klub plávania Brezno                                                              14 100,00 EUR 

             - účelovo určené na: - pokrytie nákladov na prenájom plaveckých dráh a dopravu 

 

Hlasovanie číslo: 22 

Bod číslo: 11.1 

Návrh na poskytnutie dotácií pre účely športu v roku 2023 - Mestské zastupiteľstvo 

mesta Brezna  I/ schvaľuje  poskytnutie dotácie na rok 2024 pre účely športu nasledovne:   

1. Atletický klub Mostáreň  Brezno    6 000,00 EUR ...  2. KARATE KLUB  MILANA 

PILIARA BREZNO, o. z 3 600,00 EUR ...... 

 

Poslanci mestského zastupiteľstva hlasovali nasledovne: 

Za:  15 

Proti:  0 

Zdržali sa:  0 

Nehlasovali:  0 

Prítomní:  15 

Návrh bol schválený. 



   48 z 83 

 

JUDr. Tomáš Abel PhD. (primátor)  

„15 prítomných 15 za, konštatujem, že návrh bol schválený. Poprosím ďalší bod.“ 

Návrhová komisia  

„Mestské zastupiteľstvo mesta Brezno schvaľuje poskytnutie dotácie na rok 2024 pre účely 

kultúry nasledovne. Folklórny, Detský folklórny súbor šťastné detstvo 6 245 EUR, občianske 

združenie Dychový orchester Brezno 5 150 EUR, Spevácky zbor mesta Brezno 6 150 EUR, 

folklórny súbor Mostár 7 935 EUR, Divadelný súbor Jána Chalupku mesta Brezno 13 

445 EUR.“ 

JUDr. Tomáš Abel PhD. (primátor)  

„Ďakujem pekne, nech sa páči, kolegyne, kolegovia, hlasujte o návrhu.“ 

Mestské zastupiteľstvo mesta Brezna 

 

I/  s c h v a ľ u j e    

     poskytnutie dotácie na rok 2024 pre účely kultúry nasledovne: 

 

    1. Detský folklórny súbor Šťastné detstvo                                6 245,00 EUR 
         - účelovo určené :      - činnosť súboru v roku 2024 

 - náklady spojené s nájmom 

 

    2. Občianske združenie Dychový orchester Brezno                    5 150,00 EUR 

         - účelovo určené :     - Novoročný koncert 

                                           - náklady spojené s nájmom 

                                - činnosť súboru 

 

    3. Spevácky zbor mesta Brezna            6 150,00 EUR 

         - účelovo určené na : - Koncertná a zborová činnosť  v roku 2024 

                                           - na náklady spojené s nájmom  

          

    4. Folklórny súbor Mostár                                                       7 935,00 EUR 

         - účelovo určené na : - nákup, výroba, šitie mužských krojovaných košieľ – Šumiac,   

 Pohorelá, Balog 

                                            - nákup, výroba, šitie ženských opleciek - Balog 

                                            - na náklady spojené s výpožičkou NP v MsDK                       

   

    5. Divadelný súbor Jána Chalupku mesta Brezno                                    13 445,00 EUR 

     - účelovo určené na :  - činnosť DSJCH mesta Brezno a ŠM pri DSJCH 

                                         - XX. Ročník inšpiratívneho festivalu Divadelná Chalupka 2024 

 - náklady spojené s nájmom 
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Hlasovanie číslo: 23 

 

Bod číslo: 11.2 

Návrh na poskytnutie dotácií pre účely kultúry v roku 2023 - Mestské zastupiteľstvo mesta 

Brezna  I/  schvaľuje   poskytnutie dotácie na rok 2024 pre účely kultúry nasledovne:  1. Detský 

folklórny súbor Šťastné detstvo   6 245,00 EUR  účelovo určené :činnosť súboru v roku 2024,  

náklady spojené s nájmom   2. Občianske združenie Dychový orchester Brezno 5 150,00 EUR  

- účelovo určené :  Novoročný koncert .... 

Poslanci mestského zastupiteľstva hlasovali nasledovne: 

Za:  15 

Proti:  0 

Zdržali sa:  0 

Nehlasovali:  0 

Prítomní:  15 

Návrh bol schválený. 

 

JUDr. Tomáš Abel PhD. (primátor)  

„15, prítomných 15 za. Konštatujem, že návrh bol schválený.“ 

 

K bodu 12/ 

Správy hlavnej kontrolórky 

 

JUDr. Tomáš Abel PhD. (primátor)  

„Pod bodom 12. máme Správy hlavnej kontrolórky. 12.1. Plán kontrolnej činnosti hlavnej 

kontrolórky na druhý polrok 2024.  12.2. Správa o výsledku kontroly stavu a vývoja dlhu mesta 

Brezno za prvý polrok 2024. 12.3. Správa o výsledku kontroly hospodárenia s rozpočtovými 

prostriedkami za rok 2023 Základnej školy s materskou školou Pionierska 2.  12.4. Správa o 

výsledku kontroly čerpania príspevkov na obstaranie dlhodobého nehmotného, hmotného 

majetku. Plavárne v správe technických služieb mesta Brezna. Nech sa páči, pani hlavná 

kontrolórka, môžeš.“ 

Ing. Ingrid Konečná Veverková (hlavná kontrolórka)  

„Ďakujem veľmi pekne. Takže ja vás veľmi pekne prosím, aby ste mi schválili plán kontrolnej 

činnosti na druhý polrok a potom vám budem predkladať takéto správy o výsledku kontroly, 

ako som vám predložila teraz tie 3. Ak máte nejaké otázky k týmto správam po prečítaní týchto 

správ, rada vám odpoviem. Ďakujem krásne.“ 

JUDr. Tomáš Abel PhD. (primátor)  

„Ďakujem pekne, nech sa páči, otváram rozpravu, kolegyne, kolegovia. Ak nikto do rozpravy, 

rozpravu končím, nech sa páči, návrhová.“ 
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Návrhová komisia  

„Mestské zastupiteľstvo mesta Brezno schvaľuje Plán kontrolnej činnosti hlavnej kontrolórky 

na druhý polrok 2024.“ 

JUDr. Tomáš Abel PhD. (primátor)  

„Ďakujem. Pripomienky, pozmeňujúce, doplňujúce návrhy? Ak nie sú, hlasujte o návrhu.“ 

Mestské zastupiteľstvo mesta Brezno 

 
  

I/ schvaľuje 

 

Plán kontrolnej činnosti hlavnej kontrolórky na 2.polrok 2024 

Hlasovanie číslo: 24 

Bod číslo: 12.1 

Plán kontrolnej činnosti hlavnej kontrolórky na 2. polrok 2024 - Mestské zastupiteľstvo 

mesta Brezna  I/  schvaľuje   poskytnutie dotácie na rok 2024 pre účely kultúry nasledovne:  

1. Detský folklórny súbor Šťastné detstvo   6 245,00 EUR  účelovo určené :činnosť súboru v 

roku 2024,  náklady spojené s nájmom   2. Občianske združenie Dychový orchester Brezno 5 

150,00 EUR  - účelovo určené :  Novoročný koncert ....  

Poslanci mestského zastupiteľstva hlasovali nasledovne: 

Za:  15 

Proti:  0 

Zdržali sa:  0 

Nehlasovali:  0 

Prítomní:  15 

Návrh bol schválený. 

 

JUDr. Tomáš Abel PhD. (primátor)  

„Z 15 prítomných 15 za. Konštatujem, že návrh bol schválený.“ 

JUDr. Tomáš Abel PhD. (primátor)  

„Bod 12.2.“ 

Návrhová komisia  

„Mestské zastupiteľstvo mesta Brezno berie na vedomie Správu o výsledku kontroly stavu a 

vývoja dlhu Mesta Brezna.“ 

JUDr. Tomáš Abel PhD. (primátor)  

„Ďakujem. Pripomienky, pozmeňujúce, doplňujúce návrhy? Ak nie sú, hlasujte o návrhu.“ 
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Mestské zastupiteľstvo mesta Brezno 

 

I/ schvaľuje 

 

Plán kontrolnej činnosti hlavnej kontrolórky na 2.polrok 2024 

 

Hlasovanie číslo: 25 

 

Bod číslo: 12.2 

Správa  o výsledku kontroly stavu a vývoja dlhu mesta Brezno za 1. polrok 2024 - Mestské 

zastupiteľstvo mesta Brezno I/ berie na vedomie Správu  o výsledku kontroly stavu a vývoja 

dlhu mesta Brezna 

Poslanci mestského zastupiteľstva hlasovali nasledovne: 

Za:  15 

Proti:  0 

Zdržali sa:  0 

Nehlasovali:  0 

Prítomní:  15 

Návrh bol schválený. 

 

JUDr. Tomáš Abel PhD. (primátor)  

„15 prítomných 15 za. Konštatujem, že návrh bol schválený.“ 

JUDr. Tomáš Abel PhD. (primátor)  

„Bod 12.3. poprosím.“ 

Návrhová komisia  

„Mestské zastupiteľstvo mesta Brezno berie na vedomie Správu o výsledku kontroly 

hospodárenia s rozpočtovými prostriedkami za rok 2023 v Základnej škole s materskou školou 

Pionierska 2, Brezno.“ 

JUDr. Tomáš Abel PhD. (primátor)  

„Ďakujem. Pripomienky, pozmeňujúce, doplňujúce návrhy? Ak nie sú, hlasujte o návrhu.“ 

 

Mestské zastupiteľstvo mesta Brezno 

 

I/ berie na vedomie 
 

Správu  o výsledku kontroly hospodárenia s rozpočtovými prostriedkami za rok 2023 v 

Základnej škole s materskou školou Pionierska 2 Brezno  

 

 

Hlasovanie číslo: 26 

Bod číslo: 12.3 
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Správa  o výsledku kontroly  hospodárenia s rozpočtovými prostriedkami za rok 2023 v 

Základnej škole s materskou školou Pionierska 2 Brezno  - Mestské zastupiteľstvo mesta 

Brezno I/ berie na vedomie Správu  o výsledku kontroly hospodárenia s rozpočtovými 

prostriedkami za rok 2023 v Základnej škole s materskou školou Pionierska 2 Brezno 

Poslanci mestského zastupiteľstva hlasovali nasledovne: 

Za:  15 

Proti:  0 

Zdržali sa:  0 

Nehlasovali:  0 

Prítomní:  15 

Návrh bol schválený. 

 

JUDr. Tomáš Abel PhD. (primátor)  

„Z 15 prítomných 15 za, konštatujem, že návrh bol schválený.“ 

JUDr. Tomáš Abel PhD. (primátor)  

„Bod 12.4.“ 

Návrhová komisia  

„Mestské zastupiteľstvo mesta Brezno berie na vedomie Správu o výsledku kontroly čerpania 

príspevkov na obstaranie dlhodobého nehmotného a hmotného majetku plavárne v správe 

Technických služieb mesta Brezna.“ 

JUDr. Tomáš Abel PhD. (primátor)  

„Ďakujem. Pripomienky, pozmeňujúce, doplňujúce návrhy? Ak nie sú, hlasujte o návrhu.“ 

 
Mestské zastupiteľstvo mesta Brezno 

  

I/ berie na vedomie 
 

Správu  o výsledku kontroly čerpania príspevkov na obstaranie dlhodobého nehmotného 

a hmotného majetku – plavárne v správe  Technických služieb mesta  Brezna  
 

Hlasovanie číslo: 27 

Bod číslo: 12.4 

 

Správa  o výsledku kontroly  čerpania príspevkov na obstaranie dlhodobého nehmotného 

a hmotného majetku  plavárne v správe  Technických služieb mesta  Brezna - Mestské 

zastupiteľstvo mesta Brezno I/ berie na vedomie  Správu  o výsledku čerpania príspevkov na 

obstaranie dlhodobého nehmotného a hmotného majetku – plavárne v správe  Technických 

služieb mesta  Brezna  
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Poslanci mestského zastupiteľstva hlasovali nasledovne: 

Za:  15 

Proti:  0 

Zdržali sa:  0 

Nehlasovali:  0 

Prítomní:  15 

Návrh bol schválený. 

 

JUDr. Tomáš Abel PhD. (primátor)  

„Z 15 prítomných 15 za. Konštatujem, že návrh bol schválený.“ 

 

K bodu 13/ 

Správa o činnosti príspevkovej organizácie Technické služby Brezno za 2. 

polrok 2023 

 

JUDr. Tomáš Abel PhD. (primátor)  

„Prešli by sme k bodu 13. Tým je Správa o činnosti príspevkovej organizácie Technické služby 

Brezno za druhý polrok 2023. Predkladá riaditeľ, spracovala pani inžinierka Purgátová, nech 

sa páči, môžeš.“ 

Ing. Lukáš Jeremiáš (riaditeľ Technických služieb Brezno)  

„Dobrý deň vám prajem. Vážený pán primátor, pán viceprimátor, pani hlavná kontrolórka, 

pani prednostka, páni a pani poslankyne, dostala sa vám do rúk Správa o činnosti organizácie 

Technické služby za rok 2023. Tak, ako boli zriadené technické služby na údržbu mestského 

majetku a všetkých mestských činností, či už sú to cesty, zeleň, verejné osvetlenie a podobne, 

čiže gro našej činnosti sa, gro našej činnosti spočívalo v tom, aby sme sa starali o mesto. Veľký 

obnos našich činnosti tvorí nakladanie s odpadom tak, ako bolo zavedené v roku 22, zber 

bioodpadu, postupne tieto čísla narastajú, čiže čím ďalej, tým lepšie ľudia triedia biologicky 

rozložiteľný odpad v rámci komunálneho odpadu. Čo sa týka zamestnanosti v organizácii 

Technické služby mesta Brezna, ten počet stálych zamestnancov je stabilný, pohybujeme sa 

okolo čísla 140. Čo nám robí trošku problémy, tak sú aktivační zamestnanci a zamestnanci, 

ktorí si odpracovávajú dávku v hmotnej núdzi. Čím ďalej je tento počet nižší, priemerne je to 

10 zamestnancov denne. Čiže my musíme tieto práce, poviem, zametanie, zber trávy a podobné 

veci, nahrádzať našimi zamestnancami alebo technikou. A myslím si, že do budúcna toto bude 

problematickejšie, keďže aj zamestnanosť klesá a tých ľudí na úrade práce je čím ďalej, tým 

menej. V rámci nejakého, poviem, prvého roku post koronového, tak sa nám vrátili aj 

návštevnosti, či už kultúrnych alebo športových, športovísk na čísla pred koronou, s čím sme 

veľmi spokojní, či už je to Kino mostár, predstavenia v Dome kultúry alebo športoviská, tak už 

sme na tej úrovni, ako bola pred pandémiou. V rámci fungovania ekonomiky v celkovej 

organizácii Technické služby Brezno, bol nám schválený rozpočet, rozpočet bol upravovaný o 
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nejaké kapitálové výdavky, ktoré neboli rozpočtované, avšak na konci roka pri zohľadnení 

celého rozpočtu sa nám podarilo ušetriť 15 000 EUR, ktoré sme vrátili, vrátili Mestu Brezno. 

Čo sa týka nejakých významných vecí, ktoré Technické služby minulý rok robili, tak to bola 

hlavne starostlivosť o mesto. Snažili sme sa opraviť a doplniť všetky lavičky v rámci mesta, za 

to ďakujem aj Lesom, ktoré nám poskytli drevo na výrobu lavičiek, ďalej to boli detské ihriská, 

niektoré prešli kompletnou rekonštrukciou, či už dopadové plochy alebo jednotlivé prvky. Ďalej 

sme budovali, upravovali vnútroblok, nazvem to, vnútroblok Fraňa Kráľa, kde sa, boli 

vybudované nové parkovacie miesta minulý rok. Tento rok sa v tom pokračuje, už boli 

dokončená, dokončená časť pred bytovým domom 79. Veľkým problémom bolo verejné 

osvetlenie, keďže prebiehal Projekt inteligentných prvkov na verejnom osvetlení. Firma, ktorá 

realizovala aj v našej spolupráci, zasahovali sme do 40-ročného verejného osvetlenia a doslova 

pod rukami sa nám rozpadali káble, ktoré boli v stĺpoch, podarilo sa nám s nimi dohodnúť. Čiže 

pri realizácii výmeny LED svietidiel, resp. inštalácie inteligentného modulu do našich 

jestvujúcich svietidiel boli vymieňané aj káble v rámci jednotlivých svetiel, takže to spôsobilo 

to, že na niektorý čas boli niektoré ulice, možno aj štvrte nefunkčné, ale tým pádom sa nám 

podarilo to, čo vidíme nad zemou, vymeniť a to už je v poriadku. Druhá vec je, že niekde 

nemáme v poriadku zemné vedenia, napr. dlhodobý problém v Halnách bol spôsobený tým, že 

firma, ktorá inštalovala dopravné značenie, tú veľkú tabuľu, ktorá je pri bývalom motoreste, 

tak nám prevŕtala vedenie, nedala nám o tom vedieť. Tá situácia je aj teraz, kde pri múre, kde 

inštalujú tie nové zvodidlá pri zábradlí, takisto nám prevŕtali kábel, a preto momentálne 

nesvieti polovica hala. Som v rokovaní so Slovenskou správou ciest, oni to reklamujú u 

dodávateľa, ale ten kolobeh je taký, že hádžu to jedni na druhých a pod. Takisto je to na ŠLN, 

kde nám nesvieti 6 svietidiel, potrebujeme prekopať cestu. Čakáme na vyjadrenia. Tie doby sú 

neúprosné, proste, mňa to samého veľmi mrzí, ako to je, proste, že sa to nedá spraviť zo dňa na 

deň, z hodiny na hodinu, aj keď naši zamestnanci sú tam každý deň, ale máme s tým skúsenosti, 

siete, ktoré robia operátori, tak nie sú uložené tak, ako by mali byť. Deklarujú to na papieri, že 

je to uložené 60 cm v zemi, po 20 centimetroch ten kábel nájdeme a pokuta za porušenie 

optického vedenia je od 2 500 EUR hore vyššie. Čiže musíme si dávať pozor sakramentsky a 

nerešpektujú, čo sa týka vytýčenia verejného osvetlenia, málo firiem príde za nami, že si prídu 

dať vytýčiť verejné osvetlenie. Majú to v stanoviskách, vytýčenie všetkých sietí tak, ako si my 

dávame vytýčiť všetky siete, oni by si mali tak isto dať vytýčiť siete. Avšak sa to tak nedeje. 

Stane sa to až vtedy, keď ten kábel náš nájdu, že a vy tu niečo máte? Áno, máme. Takže takých 

bežných problémov, ktoré potom trápia celé mesto a všetkých obyvateľov. Je to pre nás veľký 

problém, čo sa týka tohto, že nie sme rešpektovaní ako správca siete a hlavne tej siete verejného 

osvetlenia. Ak by boli nejaké otázky k správe, nech sa páči.“ 

JUDr. Tomáš Abel PhD. (primátor)  

„Dobre, ďakujem pekne. Nech sa páči, otváram rozpravu, kolegyne, kolegovia. Pán poslanec 

Barančok, nech sa páči, môžeš.“ 

Mgr. Andrej Barančok (poslanec)  

„Ďakujem pekne. Veriteľ na strane číslo 7 uvádza, že výdavky príspevkovej organizácie boli 

poskytnuté na plnenie úloh určených zriaďovateľom na zabezpečenie prevádzky objektov v 

správe TS Brezno. Nevyčerpané finančné prostriedky do rozpočtu vo výške 15 000 eur Brezno 



   55 z 83 

 

vrátilo zriaďovateľovi, za čo ti ďakujeme, samozrejme. Ale ak by sa rovnaká situácia mala 

opakovať tento rok, chcem ťa za mňa aj za môjho mladšieho brata, kolegu Barana poprosiť, 

aby ste začali trošku investovať do Arény, ktorá sa nám začína rozpadať. Tie spoločné priestory 

neboli maľované asi 15 rokov a ja po tých štyroch rokoch teraz, keď som sa tam včera vrátil, 

tak som ostal z niektorých vecí naozaj nemilo prekvapený a tú údržbu by trebalo robiť asi trošku 

inak, ak ťa môžem poprosiť. Takisto začať komunikovať s hokejovým klubom, ktorý nám tie 

steny tam nejakým spôsobom, kde sú tie tréningy, ničia a takisto aj stropy, lebo keďže máme, 

ako sme sa zhodli, asi najdrahšiu strechu na starom štadióne, lebo v podstate my sa 

nerozprávame o aréne, ale o novej streche na starom štadióne, bolo by fajn, keby sme to aspoň 

nejakým spôsobom udržiavali. Lebo v podstate tá Aréna bola otváraná v 2010-tom a je 2024 a 

po 14 rokoch by si to už asi aj pýtalo nové maľovanie vnútorných priestorov. To len za mňa, že 

ak neviete vyčerpať finančné prostriedky a vraciate ich mestu na objekty, ktoré máte, tak tých 

15 000 napr. do tej Arény by určite bodli. Ďakujem.“ 

JUDr. Tomáš Abel PhD. (primátor)  

„Ďakujem pekne, pani poslankyňa Štugnerová, nech sa páči, môžeš.“ 

Bc. Ľubica Štugnerová, MA (poslankyňa)  

„Ďakujem za slovo. Ja som sa len chcela spýtať, lebo na prvej strane uvádzate prehľad 

zamestnancov a vlastne si vravel, stále sa boríte s tými zamestnancami. Ja tu pozerám, že cez 

projekty niekedy boli zamestnané, bolo celkom dosť ľudí zamestnaných, napr. v roku 2019 bolo 

35, potom 28, 20, 21, 8 atď. Ale tieto posledné 2 roky 22 a 23 sme nemali nič. Ako, v čom je 

problém, som sa chcela spýtať.“ 

Ing. Lukáš Jeremiáš (riaditeľ Technických služieb Brezno)  

„Neboli vyhlásené projekty.“ 

Bc. Ľubica Štugnerová, MA (poslankyňa)  

„Neboli, ktoré by sa dali využiť. Ďakujem.“ 

JUDr. Tomáš Abel PhD. (primátor)  

„Ďakujem, pán poslanec Obernauer, nech sa páči.“ 

Július Obernauer (poslanec)  

„Ďakujem pekne za slovo. Ja keď som si študoval túto správu, tak mi chýbalo v správe presne 

to, pán riaditeľ, čo si teraz dopĺňal tie problémy a myslím si, že mali byť spomenuté trošičku aj 

v správe, pretože tie správy číta aj verejnosť, aby sa dozvedela naozaj, že prečo. Viem, že tých 

problémov je hrúzu, máte toho naozaj, naozaj nad hlavu ako Technické služby, ale aj toto je 

jedna z foriem, ako by sa ľudia dozvedeli, že prečo, dajme tomu, to nejde zo dňa na deň, áno? 

Lebo nie každý sleduje asi prenos zo zastupiteľstva a správy sú prístupné potom aj verejnosti. 

Ďakujem, len to som chcel, ďakujem.“ 

Ing. Lukáš Jeremiáš (riaditeľ Technických služieb Brezno)  

„O týchto problémoch sme informovali, keď bol písaný článok, čo sa týka verejného osvetlenia, 

že mali sme aj takéto problémy, ktoré neboli spôsobené nami, ani dodávateľskou firmou, ale 
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niekým tretím a pokým sa ten problém nájde, že bol spôsobený niekým iným tak to istú dobu 

trvá. Ďakujem za upozornenie.“ 

JUDr. Tomáš Abel PhD. (primátor)  

„Dobre, ďakujem. Zodpovedal si všetky? Dobre, končím rozpravu, nech sa páči, návrhová.“ 

Návrhová komisia  

„Mestské zastupiteľstvo mesta Brezno berie na vedomie Správu o činnosti príspevkovej 

organizácie Technické služby Brezno za rok 2023.“ 

JUDr. Tomáš Abel PhD. (primátor)  

„Ďakujem. Pripomienky, pozmeňujúce, doplňujúce návrhy? Ak nie sú, hlasujte o návrhu. Ešte 

ty, Dano?“ 

Mgr. Daniel Struhár (poslanec)  

„Ak môžem dostať slovo, viem, že sa to nehodí, nemám žiadnu pripomienku, ja sa len chcem 

ospravedlniť, ja budem potrebovať na chvíľu odísť, určite sa vrátim, ak teda ešte stihnem. Je to 

z pracovných dôvodov, pohovorujeme školského psychológa a preto ma ospravedlňte. Ja som 

to s vami aj komunikoval, toto si odhlasujem a potom odídem zo zastupiteľstva.“ 

JUDr. Tomáš Abel PhD. (primátor)  

„Dobre, ďakujem. Nech sa páči, hlasujte o návrhu.“ 

  

Mestské zastupiteľstvo mesta Brezna 

 

I/ Berie na vedomie 

  

Správu o činnosti príspevkovej organizácie Technické služby Brezno za 2023 

Hlasovanie číslo: 28 

Bod číslo: 13. 

Správa o činnosti príspevkovej organizácie Technické služby Brezno za II. polrok 2023 - Mestské 

zastupiteľstvo mesta Brezno I/ berie na vedomie Správu  o činnosti príspevkovej organizácie 

Technické služby Brezno za 2023 

 
Poslanci mestského zastupiteľstva hlasovali nasledovne: 

Za:  15 

Proti:  0 

Zdržali sa:  0 

Nehlasovali:  0 

Prítomní:  15 

Návrh bol schválený. 

JUDr. Tomáš Abel PhD. (primátor)  

„Z 15 prítomných 15 za. Konštatujem, že návrh bol schválený.“  
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K bodu 14/ 

Informatívna správa o výsledkoch hospodárenia Stredoslovenskej vodárenskej 

spoločnosti, a.s. za rok 2023 

 

JUDr. Tomáš Abel PhD. (primátor)  

„Prešli by sme k ďalšiemu bodu. Je Informatívna správa o výsledku hospodárenia 

stredoslovenskej vodárenskej spoločnosti za rok 2023. Predkladám ja, spracoval predseda 

predstavenstva, pán Sorbický, ten sa ospravedlnil z rokovania. Nech sa páči, ak budeme vedieť 

zodpovedať, zodpoviem. Otváram rozpravu, kolegyne, kolegovia. Ak nikto do rozpravy, nech sa 

páči, návrhová.“ 

Návrhová komisia  

„Mestské zastupiteľstvo Mesta Brezno berie na vedomie Informáciu predstavenstva spoločnosti 

stredoslovenská vodárenská spoločnosť, a. s., Banská Bystrica o výsledkoch podnikateľskej 

činnosti a o stave majetku za rok 2023.“ 

JUDr. Tomáš Abel PhD. (primátor)  

„Ďakujem. Pripomienky, pozmeňujúce, doplňujúce návrhy? Ak nie sú, hlasujte o návrhu.“ 

Mestské zastupiteľstvo mesta Brezna 

 

 

I/ Berie na vedomie 

 

Informáciu predstavenstva spoločnosti Stredoslovenská vodárenská spoločnosť a.s 

Banská Bystrica o výsledkoch podnikateľskej činnosti a o stave majetku za rok 2023 

 

Hlasovanie číslo: 29 

Bod číslo: 14. 

Informatívna správa o výsledkoch hospodárenia Stredoslovenskej vodárenskej 

spoločnosti a.s. za rok 2023 - Mestské zastupiteľstvo mesta Brezna  I/ Berie na vedomie  

Informáciu predstavenstva spoločnosti Stredoslovenská vodárenská spoločnosť a.s Banská 

Bystrica o výsledkoch podnikateľskej činnosti a o stave majetku za rok 2023 

Poslanci mestského zastupiteľstva hlasovali nasledovne: 

Za:  14 

Proti:  0 

Zdržali sa:  0 

Nehlasovali:  0 

Prítomní:  14 

Návrh bol schválený. 

 

JUDr. Tomáš Abel PhD. (primátor)  

„Zo 14 prítomných 14 za, konštatujem, že návrh bol schválený.“ 
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K bodu 15/ 

Informatívna správa o výsledkoch hospodárenia neziskovej organizácie NsP 

Brezno za rok 2023 

 

JUDr. Tomáš Abel PhD. (primátor)  

„Pod bodom 15. máme Informatívnu správu o výsledku hospodárenia neziskovej organizácie 

NsP Brezno za rok 2023. Predkladá MUDr. Karol Vojko, spracoval pán riaditeľ, Ing. 

Mačejovský. Nech sa páči, môžeš.“ 

JUDr. Karol Vojtko (zástupca riaditeľa Nemocnice s poliklinikou n.o. Brezno)  

„Poprosil by som zapnúť prezentáciu, lebo som si pripravil. Vážení, vážené dámy, vážení páni, 

tak rád by som vás informoval o hospodárení a činnosti nemocnice za rok 2023. Poprosím ďalší 

slajd, a vlastne túto správu by som rozdelil do štyroch ucelených oblastí, kde by sme si 

predstavili ekonomické ukazovatele, zdravotnú činnosť nemocnice v roku 2023, potom 

investícia a rekonštrukcia a na záver personálnu oblasť. Tak prešli by sme hneď na ekonomické 

ukazovatele. Vlastne, naša nemocnica hospodárila v roku 2023 so ziskom 636 530 EUR. 

Vlastne v porovnaní s minulým rokom, tak zisk v roku 2022 predstavoval sumu 127 095 EUR. 

Vlastne tento zisk sa previedol na účet nerozdeleného hospodárskeho výsledku minulých rokov 

a v súčasnosti vlastne stav tohto účtu -4 434 000. Celkové náklady nemocnice v Brezne v roku 

2023 boli vo výške 25 049 000 EUR, čo je o 7,35 %, viac ako v roku 2022. Vlastne rozpočet v 

nákladovej časti bol po prekročený o 2,63 %. Najväčšiu časť týchto nákladov predstavovali 

osobné náklady, ktoré boli v sume 18 658 000, čo predstavuje až skoro 75 % celkových 

nákladov nemocnice. Oproti roku 2022 bol vlastne nárast týchto osobných nákladov o 10,92 %, 

čiže ide o vysokú sumu. Tiež sme radi, že došlo v roku 2023 k stabilizácii nákladov za energie, 

ktoré predstavovali v roku 2023 sumu 557 560 EUR a vlastne, len pre porovnanie s minulým 

turbulentným rokom, tak tie náklady na energie predstavovali skoro dvojnásobnú, dvojnásobnú 

sumu. Samozrejme, na náklady má vplyv inflácia v posledných dvoch rokoch, kde predstavovala 

v roku 2022 12,8 % a v roku 2023 10,5 %. Teraz poprosím ďalší slajd. Prešli by sme na celkové 

výnosy nemocnice v roku 2023. Oni boli vo výške 25 685 000 EUR, čo je o 9,45 %, viac ako v 

roku 2022 a rozpočet bol prekročený vlastne vo výnosovej časti o 5,23 %. Najvýznamnejšou 

vlastne výnosovou položkou sú výkony preplácané z verejného zdravotného poistenia, taktiež 

výkony pre poistencov Európskej únie a odídencov z Ukrajiny, ktoré boli vo výške 22 710 000, 

čo predstavuje až 88,41 % celkových výnosov. Na tomto mieste by som rád informoval o 

poistnom kmeni v našom okrese, kde poisťovňa Dôvera má najvyšší počet poistencov, je to 

49,61 %, Všeobecná má 37,79 % a Union 12,6. Tu len za povšimnutie stojí, že hoci poisťovňa 

Dôvera má 49,61 %, v roku 2023 nám vlastne vyplatila 9 000 000 EUR za rok, pričom 

Všeobecná zdravotná poisťovňa, ktorá má poistný kmeň 37,79 %, tam platba bola 10,83 

milióna eur a poisťovňa Union so svojím poistným kmeňom nám vyplatila 2,39 milióna eur. 

Samozrejme, na hospodárskom výsledku zisku sa podpísalo to, že došlo k predaju starej 

nemocnici v prospech mesta Brezna v sume 411 000 EUR, zatiaľ je to len vlastne účtovný výnos, 

nakoľko mesto Brezno začalo túto kúpnu cenu uhrádzať od 1. 1. 2024, a to v 24 rovnomerných 
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splátkach. Potom, samozrejme, výrazný podiel na zisku mala piata etapa oddlženia nemocníc, 

kde sa naša nemocnica zapojila sumou 483 770 EUR. Vlastne od začiatku oddlžovania 

slovenských nemocníc, tak naša nemocnica bola oddlžená v sume 1,67 milióna eur a v každom 

roku, v ktorom dosiahla nemocnica zisk, tak to bolo aj vďaka práve tomuto oddlženiu. Potom 

by som Vás rád informoval o daroch v roku 2023, ktoré predstavovali skoro 100 000 EUR, z 

toho Mesto Brezno prispelo sumou 11 146 EUR na vybudovanie pôrodného boxu a nadácia 

Železiarne Podbrezová až sumou 40 165 EUR a tam sa prerobila vlastne antistatická podlaha 

na internej JIS-ke, vymenili sa tam okná, dvere, nejaký inventár, taktiež sa rozšírili rozvody 

mediciálnych plynov a zakúpil sa nejaký inventár na kardiologickú ambulanciu, 

rádiodiagnostické oddelenia a novorodenecké oddelenie. Poprosil by som o ďalší slide. Asi 

ďalším významným ukazovateľom ekonomickej činnosti sú pohľadávky, po lehote splatnosti, 

čiže v prospech nás, ktoré vlastne ku koncu roka 2023 predstavovali sumu 26 340 EUR. A tam 

podstatnú časť tvoria záväzky spoločnosti Alita SAK, ktorá od nás chcela vlastne odkúpiť 

nemocnicu, starú nemocnicu pred Mestom Brezno, tento svoj záväzok nedodržala, túto 

spoločnosť sme zažalovali a vlastne súd sme vyhrali a cez 20 000, vlastne to je škoda, ktorú 

nám spôsobili. Preto sú tieto pohľadávky po lehote splatnosti. Samozrejme ich exekujeme, ale 

zatiaľ neúspešne od tejto spoločnosti. Záväzky po lehote splatnosti vlastne ku koncu roku 2023 

predstavovali sumu 1 211 000 EUR, čo je 31,55 %, všetkých záväzkov. Ide o naše záväzky voči 

dodávateľom liekov a špeciálneho zdravotníckeho materiálu. Ale toto číslo je, dá sa povedať, 

dobré, lebo keď si to porovnáme s rokom, s koncom roka 2022, vtedy tam bola suma 1 592 

000 EUR, čiže tu vidíme, že sa premietlo to oddlženie slovenských nemocníc, tá piata etapa, že 

vlastne tieto záväzky, ten stav nám ku koncu roka 2023 poklesol. Tu je potrebné aj zdôrazniť, 

že naša nemocnica si riadne plní všetky svoje daňové a odvodové povinnosti a nie je podnikom 

v ťažkostiach. Toto je veľmi dôležité z hľadiska aj či nášho zapájania sa do plánu obnovy, 

odolnosti alebo pre iné čerpanie eurofondov. Tu by som vám informatívne aj predstavil 

rozpočet na rok 2024, vlastne bude vyrovnaný, v sume 26 960 000 EUR. Aby ste mohli vidieť 

tú vývojovú radu, ako bolo v roku 2023 a aká je vlastne do budúcnosti. Poprosím ďalšiu časť. 

Teraz by sme prešli na zdravotnú činnosť. Tu asi najdôležitejším momentom v roku 2023 bola 

naša snaha o preradenie do druhej kategórie nemocníc Slovenska, čo sa nám za pomoci mesta 

Brezno a za pomoci Železiarní Podbrezová. Osobitná vďaka patrí pánovi primátorovi a 

generálnemu riaditeľovi železiarní Podbrezová, ktorý s nami chodili na tieto rokovania a 

mnohé sa uskutočnili len vďaka nim, tak sa nám podarilo od 1. 3. 2024 dosiahnuť naše 

preradenie do druhej kategórie. Tu len chcem poukázať, že toto rozhodnutie nie je na nejakú 

dobu neurčitú, ale je vlastne platné len do konca roka a samozrejme, budeme musieť pred 

koncom roka, niekedy na jeseň vyvíjať aktivity, aby bola, aby bolo predĺžené, nakoľko nejaký, 

nejaká objektívna skutočnosť sa nezmení na tom, pre tie dôvody, pre ktoré bolo vydané, a to je 

hlavne rekonštrukcia rýchlostnej cesty smerom na Banskú Bystricu a taktiež samozrejme 

prestavba Fakultnej nemocnici v Banskej Bystrici. Prečo bolo vlastne toto preradenie také 

dôležité? Nie je to len o tom, že by sme chceli hviezdičku naviac, ale ono je to dôležité z hľadiska 

toho, aby sme si zachovali súčasnú dostupnú zdravotnej starostlivosti, najmä ústavnej a 

samozrejme aj portfólio služieb. A vďaka tomuto preradeniu práve toto je možné a je to tam 

takým naším pevným základom, na ktorom môžeme stavať. Lebo pred preradením v prvej 

kategórii, nám Ministerstvo zdravotníctva stanovilo len 1 povinný program, a to bol 
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nefrologický program. Ostatné sa pohybovali v rámci doplnkových a nepovinných. Doplnkové 

sú také, že ich my musíme požiadať, ministerstvo nám ich môže alebo nemusí schváliť. A 

nepovinné sú také, ktoré, s ktorými ministerstvo síce nemá nič spoločné, ale zdravotné 

poisťovne zase nám ich nemusia zazmluvniť, čo samozrejme Zdravotné poisťovne aj využívajú, 

lebo oni potrebujú tiež zase šetriť na zdravotnej starostlivosti. Tak teraz po našom preradení 

namiesto toho jedného povinného programu máme 34 povinných programov a zároveň 

poskytujeme 2 doplnkové programy a ďalších 18 vykonávame nepovinných. My sme ale už 

Ministerstvo zdravotníctva hneď na jar požiadali, aby sme mohli poskytovať až 42 povinných 

programov. A z toho potom ešte 15 ďalších doplnkových. Ministerstvo však posudzovanie 

žiadostí odložilo až do budúceho roka, lebo sú tam problémy vlastne s realizáciou optimalizácie 

siete nemocníc, ktoré sú však nie na našej strane, ale na strane ministerstva. Tiež by som chcel 

vlastne uviesť to, že k 1. 10. 2023 naša nemocnica začala prevádzkovať novú ambulanciu, to je 

ambulancia klinickej imunológie, alergológie. Vlastne prevzali sme ambulanciu asi pod MUDr. 

Krojcovej, ale prevzali sme aj pani MUDr. Krojcovú a na tejto ambulancii sme umožnili 

pracovať neatestovanej lekárke v danom odbore, pani MUDr. Tkáčikovej. Takto nám vznikajú 

síce duplicitné lekárske náklady, ale kompenzoval nám ich z nejakej časti aj Banskobystrický 

samosprávny kraj, ktorý nám schválil dotáciu na túto ambulanciu vo výške 25 000 EUR, tiež za 

pomoci pána primátora, ale aj vás, pôsobiacich na, v rámci samosprávneho kraja. Potom tiež 

pracujeme v súčasnosti na sprevádzkovávaní tretej psychiatrickej ambulancie. Ohľadom 

psychiatrických pacientov máme tiež veľký problém, nakoľko v našom regióne pôsobí málo 

psychiatrov. V súčasnosti je dokonca 1 psychiater na neplatenom voľne, je aj dovolenkové 

obdobie atď. Ale už pôsobí u nás MUDr. Snárska a pre ňu vlastne vybavujeme tretiu 

psychiatrickú ambulanciu. Povolenia už máme vybavené, ale ešte vlastne riešime kroky 

ohľadom zazmluvnenia tejto ambulancie u zdravotných poisťovní. Len aby ste vedeli podľa 

koncepcie psychiatrickej starostlivosti, tak na jedného psychiatra by malo spadať 8 - 12 000 

obyvateľov, čo, samozrejme, v našom regióne, ktorý má približne 60 000 obyvateľov, tak dvaja 

psychiatri, tak tam predstavuje, keď si to rozdelia, 30 000 obyvateľov, čiže skutočne tu je 

potrebné aj sprevádzkovať túto tretiu psychiatrickú ambulanciu. Tiež pracujeme vlastne na 

sprevádzkovaní ortopedickej ambulancie, kde by mal pôsobiť v nejakom úväzku MUDr. 

Breznický. Poprosím ďalší slide. Tak, nemocnica je v roku 2023, v sále mala 214 lôžok, z toho 

bolo 20 pre dlhodobo chorých, vlastne LDCH, 14 pre JAS-ky a 15 lôžok je technicky 

blokovaných na neurologickom oddelení od roku 2010. Keby som vám mal predstaviť, že počet 

hospitalizovaných pacientov, tak ten bol v roku 2023 7819, ale v roku 2022 vidíte, že to bolo 

ešte len 7500 pacientov, ale to preto, lebo tu je, tu sa ešte, to bol covidový rok. Predtým, 

nemocnica pred pandémiou mala približne 9000 hospitalizácie, čiže vidíte, že počas covidového 

obdobia nastal pokles, ale to bola aj pozastavená operatíva v nejakom rozsahu a potom teraz 

vlastne v súčasnom období sa to opäť dvíha na vyššiu úroveň. Obložnosť nemocnice v roku 

2023 bola 54,19 %, v roku 2022 to bolo 56 %. Pred niekoľkými rokmi: 2017, 18, keď nastúpil 

pán riaditeľ a ja spolu s ním do nemocnice, tak sa táto obložnosť pohybovala okolo 75 %, čiže 

tu nastal vlastne úbytok, dá sa povedať, veľa to spôsobilo covidové obdobie. Priemerná 

ošetrovacia doba v roku 2023 bola v nemocnici 4,68 dňa, v roku 2022 to bolo 5,4 dňa. Dá sa 

povedať, že čím nižšie je toto číslo, tým je to lepší ukazovateľ. My sme sa ešte niekedy pri 

rekonštrukcii urgentu, operačných sál tam zaviazali v pláne, že to bude do 5,2. Čiže tento 
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ukazovateľ spĺňame. Tu by som vás aj chcel informovať o pôrodoch v nemocnici. V roku 2023 

to bolo 432 vlastne pôrodov, pripravil som aj vývojovú radu od vzniku nemocnice a dá sa 

povedať ešte rok predtým, v roku 1974, tak sa narodilo v nemocnici 1264 detí, v sedemdesiatych 

rokoch sa to držalo nad 100 000, okolo 1200, potom v osemdesiatych klesol približne na tých 

1000 a neskôr sa to ďalej znižovalo a vlastne posledné desaťročie je sprevádzané, že sme radi, 

keď sa nám podarí prekročiť o 500 pôrodov. Taký významnejší rok bol 2018, kedy sa narodilo 

568 detí. To len, aby ste tiež vnímali vlastne prepad populačnej krivky aj v našom regióne. 

Poprosím ďalší slajd. Na tomto mieste by som sa pristavil k využívaniu urgentného príjmu, 

ktorý vznikol v roku 2018. Kým v roku 2019 ročne urgentný príjem využilo do 12 000 pacientov, 

v roku 2023 to bol skoro 18 000 pacientov, čiže je to o skoro o 8000 pacientov, o 6000 pacientov 

viac počas covidového obdobia. Že vzrástol tento počet, je pochopiteľné, ale vlastne tu je vidieť, 

že naši obyvatelia sa naučili chodiť na urgentný príjem aj v neakútnych prípadoch a vlastne tá 

hodnota 18 000 pacientov za rok je už skutočne na náš urgentný príjem prvého typu, tak dosť 

veľká a samozrejme, že potom možno rastie aj tá nervozita na strane pacientov, keď musia 

čakať, ale vždy je to podľa našich vlastne informácií, ktoré máme, kratšie ako napr. V Banskej 

Bystrici alebo niekde inde. Tak len aby ste videli, že vlastne ako je ten vývoj v oblasti urgentnej 

zdravotnej starostlivosti. Poprosím ďalší slajd. Prešli by sme na oblasť investícií a 

rekonštrukcie. Tak v roku 2023 boli zakúpenej investície za sumu 236 000 EUR, väčšina tejto 

sumy bola vynaložená na operačné sály, a to konkrétne bol zakúpený elektrochirurgický 

generátor, vŕtací systém, energetická platforma FT10. A taktiež sme posilnili aj ambulantnú 

zdravotnú starostlivosť, kde boli zakúpené 2 soná, a to na endokrinologickú ambulanciu a na 

onkologicko-gynekologickú ambulanciu tiež bol zakúpený hemodialyzačný prístroj, RTG lampa 

a samozrejme, ďalšie menšie príslušenstvo tiež. V roku 2023 sme zakúpili šiestu sanitku z 

eurofondov za sumu 166 400 EUR. Vlastne v rámci tejto výzvy z eurofondov, tak sme spolu 

zakúpili 6 sanitných vozidiel, ale 5 už bolo vlastne sprocesovaných v roku 2022. Počas roku 

2023 sme tiež ďalej rekonštruovali v rámci vlastných nákladov WC v poliklinike a spolu s 

Mestom Brezno a inými partnermi niektoré priestory gynekológie, či už je ten spomínaný 

pôrodný box, izby pre personál, vyšetrovňa a tiež sa tam zrekonštruovali tie podlahy internej 

JIS.Ky a uskutočnili sa ďalšie menšie rekonštrukcie. Tu by som tiež uviedol, že v roku 2023 sme 

boli úspešní v pláne obnovy a odolnosti v rámci výzvy pre financovanie malých investičných 

projektov, kde sme sa zapojili fyziatricko-rehabilitačným oddelením. Vlastne toto oddelenie má 

vzniknúť v priestoroch bývalej transfúznej stanice a vlastne požiadali sme v rámci tejto výzvy o 

3,27 milióna eur s DPH na uskutočnenie tejto rekonštrukcie. Hoc sme boli úspešní, pre 

nedostatok finančných zdrojov v rámci tejto výzvy, tak sme sa dostali na čakací zoznam. A 

samozrejme, v súčasnosti nie je isté, či sa niekedy dostaneme na rad, či budú nejaké finančné 

prostriedky presunuté na toto miesto, alebo nie. Tiež sme sa zapojili ďalšími štyrmi žiadosťami 

do, v rámci Plánu obnovy a odolnosti, do výzvy na doplnenie prístrojového vybavenia nemocníc 

a tu žiadame o poskytnutie finančných prostriedkov na nové CT, lebo nakoľko aj toto CT, ktoré, 

dá sa povedať, bolo aj takou nejakou hrdosťou našej nemocnice, aj ono, samozrejme, po tých 

rokoch zostarlo a musíme myslieť vlastne do budúcna. Tu sme požiadali, vlastne je to investícia 

za 1,2 milióna eur bez DPH a tiež vlastne sme sa zapojili do tejto výzvy žiadosťami o 3 

sonografické prístroje, 1 na interné oddelenie, 1 na rádiodiagnostické oddelenie a 1 na 

urgentný príjem. Tiež len okrajovo vás informujem, že vlastne pred niekoľkými dňami sme 
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poslali žiadosť o nenávratný finančný príspevok v rámci výzvy podpory kybernetickej 

bezpečnosti, kde sme požadovali skoro 300 000 EUR bez DPH. Poprosím ďalší. Tak prešiel by 

som na poslednú časť, a to personálnu oblasť. Priemerný evidenčný prepočítaný počet 

zamestnancov k 31. 12. 2023 bol 589,06 zamestnanca, fyzicky ide o 627 osôb. Tu môžete vidieť, 

že ten stav sa približne počas jednotlivých rokov je zachovaný. Len vidieť malý nárast na strane 

lekárov a mierny pokles na strane sestier. Vždy, keď nastane ale pokles na strane sestier, tak 

my to kompenzujeme, že navyšujeme počet asistentov, čo môžete vidieť vlastne aj na tejto 

prezentácii. Prešiel by som na priemernú mzdu v našej nemocnici v roku 2023, tak ona v roku 

2023 bola celková suma 1 900 EUR. Lekári mali priemernú mzdu 4 424 EUR, sestry 1 890 EUR 

a robotníci 943 EUR. Ako môžete vidieť od roku 2017, kedy nastúpil pán riaditeľ do nemocnice 

a ja, tak táto priemerná mzda sa skoro zdvojnásobila, alebo napr. priemerná celková mzda v 

roku 2017 bola 983 EUR. Tiež by som vás pre porovnanie informoval o základnej mzde 

neatestovaných lekárov v roku 2024. Tu môžete vidieť, že podľa rokov praxe sa pohybuje od 

skoro 2 000 EUR do 2500 EUR a atestovaného lekára od 3 200 EUR do 4 238 EUR. Keď si 

porovnáte priemernú mzdu za rok 2023, ktorá je suma 4 424 EUR, môžete vidieť, že jednoducho 

vynakladáme zvýšené zdroje pre lekárov a nielen pre lekárov. Na základe základnej mzdy 

neatestovaných sestier a atestovaných môžete vidieť, že vlastne my už v roku 2023 priemernú 

mzdu sme mali vo vyššej položke, keď sme si porovnávali tieto priemerné mzdy aj s inými 

nemocnicami, napr. na východe Slovenska a môžeme povedať, že súčasná mzdová politika v 

nemocnici s poliklinikou Brezno je skutočne motivačná pre zdravotnícky personál. Samozrejme, 

budeme na nej pracovať ďalej, aby sme dostatok lekárov i sestier v našej nemocnici mali, ale 

samozrejme aj ostatného personálu. Tiež by som vás informoval, že z dôvodu reakcie na infláciu 

sa Dodatkom ku kolektívnej zmluve od 1. 7. 2023 zvýšili mzdové tarify o 10 % aj pre 

nezdravotníckych pracovníkov a nakoľko ten rozdiel medzi zdravotníckymi, ktorí mali zvýšené 

mzdy na základe memoranda Slovenského lekárskeho združenia s vládou a potom, čo bolo 

premietnuté do legislatívy, tak to vlastne nezdravotníckym pracovníkom, najmä robotníckym 

profesiám, sa mzda takto nedvíhala a inflácia bola značná, čiže my sme už, dá sa povedať, 

možno jedna z mála, možnože jediná nemocnica, už na vlastne túto stúpajúcu infláciu 

zareagovali v roku 2023. Poprosím ďalší slajd. Tu by som vás len chcel v stručnosti informovať 

o súčasnej, v súčasnom stave personálu. Tak máme 99 lekárov, z toho 9 je na materskej alebo 

rodičovskej dovolenke, cudzí štátni príslušníci, z tohoto počtu sú, je ich 21. So špecializáciou 

lekárov máme 28, bez špecializácie 62 a v súčasnosti špecializačné štúdium absolvujú 26 lekári. 

Tiež si študujeme vlastné sestry, tu môžete vidieť, že z našich asistentiek študuje 19 sestier a 

potom tiež si študujeme vlastnú diétnu sestru. Špecializačné štúdium mimo lekárov študuje 14 

našich zamestnancov, z toho 11 sestier, 1 pôrodná asistentka a dvaja zdravotnícki laboranti. 

Tiež by som sa pristavil k téme dôchodcov v našej nemocnici pracujúcich. Tak vlastne ku koncu 

mesiaca máj, v roku 2024 máme 59 pracujúcich dôchodcov, z toho sú 19 lekári, 5 pôrodných 

asistentiek a 10 sestier. Toto číslo tu je najkritickejšie pri pôrodných asistentiek, ktorých je 5 v 

dôchodcovskom veku, čiže to je a samozrejme, pracujeme na tom, aby prišli do našej nemocnice 

pracovať nové, nové pôrodné asistentky, ale v rámci celého Slovenska je ich veľký nedostatok. 

Potom nejaký vývoj toho päťročného ďalšieho obdobia, tak tu očakávame, že dosiahne 

dôchodcovský vek ďalších 76 našich zamestnancov. Tak týmto by som aj vlastne túto Správu 

hospodárení nemocnice a jej činnosti za rok 2023 ukončil. A zároveň by som vás upozornil, že 
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k 15. 9. budúceho roka tak nemocnica oslávi 50 rokov. Čiže len možno v nejakom popredí, že 

nejakú takúto možnože pamätnú udalosť alebo čo k tomu bolo by vhodné usporiadať. Ďakujem 

za pozornosť. A nech sa páči, vaše otázky.“ 

JUDr. Tomáš Abel PhD. (primátor)  

„Dobre, ďakujem pekne za vyčerpávajúcu prezentáciu. Ja si myslím, že kolegyne, kolegovia 

dostali dostatok informácií a majú minimálne dobrý prehľad o tom, že ako na tom nemocnica 

aj za minulý rok bola. Chcem sa veľmi pekne a myslím, že za všetkých, čo sme tu s kolegyňami 

a s kolegami, poďakovať vedeniu nemocnice, lebo viem, Karol, koľko, aj ty, aj pán riaditeľ, do 

toho investujete času, aj celý tím v rámci vedenia, samozrejme celému zdravotníckemu 

personálu, od lekárov po zdravotné sestry, samozrejme aj ostatným zamestnancom nemocnice. 

Vieme, že vždy je čo zlepšovať, však máme aj negatívne nejaké ohlasy, ale treba povedať, že 

máme množstvo pozitívnych, aj to pripomínam, lebo to nebolo povedané, že máme množstvo 

poďakovaní v rámci nemocnice, pretože stále vidíte možno len tie, ktoré sa dostanú buď na 

sociálne siete alebo niekto sa niekde sťažuje, to je vždy viac viditeľné, ale treba povedať, že 

máme množstvo pozitívnych odoziev a dá sa povedať, že dneska na všetkých oddeleniach, ak to 

takto môžem povedať. No a samozrejme, to je výsledkom práce aj jednotlivých oddelení 

primárov, ktorí sa naozaj snažia. Ja musím povedať, že s mnohými sa stretávam a ich treba až 

tak mnohých brzdiť aj v tých iniciatívach aj investičných, lebo samozrejme, majú snahu o to, 

aby boli lepší, majú snahu o to, aby nemocnica napredovala, aby tá zdravotnícka služba bola 

kvalitnejšia, ale aj v dobrých podmienkach. A preto sa chcem aj vám, kolegyne, kolegovia, 

poďakovať aj na tomto fóre, že podporujete ďalej aj to, aby sme vždy niečo prispeli aj do tých 

investícií a lepšie podmienky pre pacientov. No a samozrejme, stretáva sa to veľmi pozitívnou 

odozvou. Lebo jedna vec je samozrejme to, aby dostali kvalitný zdravotnícky úkon, ale druhá 

vec je aj to, aby to prostredie bolo príjemné, keď tam človek príde s nejakým problémom, musí 

tam stráviť nejaký čas atď. Takže ešte raz, jedno veľké poďakovanie za mňa, aj za kolegov a 

prosím, aby si to tlmočil aj personálu v nemocnici. Takže ďakujeme pekne, nech sa páči, 

otváram rozpravu, vaše otázky, kolegyne, kolegovia. Pani poslankyňa Dzurmanová, nech sa 

páči.“ 

PhDr. Petra Dzurmanová (poslankyňa)  

„Ďakujem, ďakujem vám veľmi pekne za túto peknú prezentáciu, ako povedal pán primátor.. 

Mňa veľmi teší, že oproti minulému roku, keď sme sa rozprávali s pánom riaditeľom, keď tu bol 

a rozprával, ako je málo lekárov, že teda sa to nejako pomaličky rozširuje, veľmi sa z toho teším, 

ako ste povedali, ortopédia, imunológia tretia psychiatrická, takže je to super. Ja som sa chcela 

opýtať, čo sa týka, píšete tie následné udalosti po tom prekategorizovaní, ktoré sa podarilo 

našťastie okrem teda udržania v tom regióne rozšírenie portfólia. Čoho sa to ešte týka, okrem 

tých lekárov alebo také to rozširovanie, je niečo také ešte aj ďalšie konkrétne, čo máte v pláne 

vďaka tomu teda, že sa to podarilo takto udržať? To je moja otázka jedna.“ 

JUDr. Karol Vojtko (zástupca riaditeľa Nemocnice s poliklinikou n.o. Brezno)  

„Tak samozrejme, že, že máme v pláne ono aj ďalšie aktivity. V súčasnosti napr. pracujeme na 

novom RTG prístroji pre našu nemocnicu. Samozrejme, nie je to len o tom prístroji, ale aj napr. 

o tej rekonštrukcii daných priestorov, čo sú také trošku zložitejšie operácie, ale samozrejme, aj 
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tento röntgen napr. nám umožní, či s menšou záťažou vlastne skenovať pacientov, vo väčšom 

rozlíšení, samozrejme, vždy nový prístroj motivuje aj ten lekársky personál, hlavne ten mladý, 

prísť do našej nemocnice a pracovať tu a ako ste aj vy spomínali, tak aj my máme radosť z toho, 

že počas roka 2023 práve do našej nemocnici prišlo niekoľko, samozrejme, nebolo ich nejak 

veľa, ale prišli niektorí mladí lekári z nášho regiónu a vlastne tu z Brezna a z okolitých obcí, 

čo samozrejme, týchto lekárov veľmi vítame, lebo majú záujem vlastne sa tu nejak 

zastabilizovať, tu žiť a sú dákou takou stabilnou oporou nemocnice, čiže tomuto sa veľmi tešíme 

a samozrejme aj do budúcnosti by sme chceli oslovovať predovšetkým týchto našich lekárov. 

Samozrejme, sú vítaní aj lekári zo zahraničia a z našej strany sa im budeme snažiť vytvoriť 

všetky podmienky pre to, aby tu nielen pracovali, ale rozhodli sa tu aj ostať pracovať a aby tu 

ostali žiť, ale vieme z tej skúsenosti, že fluktuácia vlastne tých ľudí, ktorí sú, či už mimo 

Slovenskej republiky alebo v rámci Slovenskej republiky zniekadiaľ ďalej, tak je oveľa väčšia 

ako pri našich ľuďoch.“ 

PhDr. Petra Dzurmanová (poslankyňa)  

„Ďakujem, ešte môžem? Mám jednu otázočku. Čo sa týka práve tých cudzích lekárov, a nemusia 

to byť len lekári, ja som párkrát počula, že teda, aj sme sa o tom bavili možno niekedy 2-3 roky 

aj dozadu, že tam niekedy je cítiť takú jazykovú bariéru a ja som sa len chcela opýtať, že či stále 

to nejak ako pretrváva, pretože si myslím, že v tomto by sme vedeli ako mesto určite napr. 

pomôcť nejakými slovenčinármi a pod. Myslím si, že by to, pokiaľ by malo, alebo bolo by to 

potrebné. Takže len otázka, že či teda to pretrváva a či náhodou nepotrebujete v tejto oblasti aj 

pomoc zo strany mesta?“ 

JUDr. Karol Vojtko (zástupca riaditeľa Nemocnice s poliklinikou n.o. Brezno)  

„Tak samozrejme, tí lekári, ktorých spomínate pred dvoma, troma rokmi, tak sme radi, že tí, 

ktorí ostali, tak tí už našu slovenčinu ovládajú veľmi dobre. Samozrejme, stále prichádzajú aj 

tí noví lekári a niektorí z nich, áno, hovoria lepšie a niektorí áno, hovoria horšie. Samozrejme 

ten jazyk dokážu si zlepšiť aj vďaka samozrejme učeniu sa, či s učiteľmi, ale tiež v rámci, keď 

nastúpia na tú odbornú prax, lebo tá, ten jazyk, ten lekársky, ten zdravotnícky je trošku iný a 

samozrejme, tá skúsenosť praxe, keď ich vlastne zaraďujeme do tej, do toho pracovného 

procesu, tak im veľmi pomáha. Ale samozrejme, akúkoľvek vlastne takúto pomocnú ruku, tak 

radi privítame.“ 

PhDr. Petra Dzurmanová (poslankyňa)  

„Ak by ste potrebovali, tak samozrejme, si myslím, že toto by sme vedeli.“ 

JUDr. Karol Vojtko (zástupca riaditeľa Nemocnice s poliklinikou n.o. Brezno  

„Áno. Ďakujeme.“ 

PhDr. Petra Dzurmanová (poslankyňa)  

„Ďakujem Vám veľmi pekne.“ 

JUDr. Tomáš Abel PhD. (primátor)  

„Dobre, ďalej, pán poslanec Barančok, nech sa páči.“ 
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Mgr. Andrej Barančok (poslanec)  

„Ďakujem pekne. Pán zástupca, v prvom rade budem tak trošku osobnejší. V prvom rade sa 

chcem poďakovať vašim kolegom na urgente, ktorí vám minulý týždeň dali veľmi rýchlo dokopy, 

aby sme zvládli tieto zaťažkajúce dni, takže ďakujem. V druhom rade ďakujem, ako vždy, aj v 

minulosti, aj teraz vaši zamestnanci v čase svojho náhradného voľna prišli pomôcť, takže ja 

prosím tlmočte im to, ešte im to aj ja budem tlmočiť, takže ďakujem určite aj za to. Za nás 

všetkých alergikov v okrese, ktorých je nás že už strašne veľa, ďakujem ti aj pán primátor, viem, 

koľko to bolo snahy a času, energie, pretože kolegovia by ste si boli toho vedomí, hrozilo, že 

budeme chodiť do Popradu. My, alergici, ktorí chodíme každý mesiac k doktorovi, si to neviem 

vôbec predstaviť, takže ďakujem, že sa to podarilo takto hlavne stabilizovať. A na vás, mám 

takú, len pre mňa zaujímavosť, ak môžem. To neberte ani výčitku, ani nič, je to fakt, že 

zaujímavosť. Stretávam sa s tým, že ako si lekári, stále mi hovoria aj v Brezne, že tu sú nízke 

mzdy. Vidím tabuľku, ale ja si to nedovolím hodnotiť. Mňa len tak akože zaujíma, že aký je ten, 

lebo to sú asi aj s nadčasmi tie, tie priemerné mzdy. Neviem, opravte ma, že aký je tam taký, že 

som nová mladá zdravotná sestra chce nastúpiť v Brezne, aký dostane nejaký ten nástupný plat 

a aké má k tomu benefity? A moja druhá podotázka, v kasárňach v súčasnosti máme ešte veľké 

množstvo, sú to samozrejme súkromný developer, veľké množstvo voľných bytov, či nemocnica 

napr. neuvažuje o niekomu odkúpení takýchto bytov a dať ich ako benefit práve na lákadlo. A 

zjavne som pochopil aj z Vašich slov, a to je celoslovenský problém, lákať tých nových 

zdravotníckych pracovníkov do nemocnice a keďže tá lokalita je v bezprostrednej nemocnice, 

možno by to bola veľká výhoda ponúknuť aj takýto benefit. To je len myšlienka, či ste nad tým 

neuvažovali. Ďakujem.“ 

JUDr. Karol Vojtko (zástupca riaditeľa Nemocnice s poliklinikou n.o. Brezno)  

„Tak ďakujem za vašu otázku. Tak keď sa vyjadrím ohľadom vlastne tých platových podmienok, 

tak ja som vám vlastne aj v tej prezentácii už uviedol, že tá základná mzda neatestovanej sestry 

po škole, tak ona sa pohybuje vlastne pri 0 rokov praxe, tak ten základ je 1 304 EUR. 

Samozrejme, my sestrám, ktoré prichádzajú, poskytujeme aj náborový príspevok, ktorý je sume 

5 000 EUR. Samozrejme, on je vyplácaný nejak po častiach, časť po ubehnutí skúšobnej doby, 

potom časť po polroku atď. Čiže je to nejak štruktúrované, čiže určite takto, minimálne takto 

dvíhame, ale samozrejme, s každou sestrou aj podľa toho, na aké oddelenie nastúpi, aký prínos 

možno aj od nej očakávame, tak samozrejme, tie mzdové podmienky si potom s ňou dohadujeme 

osobitne aj vzhľadom na to, ako ona reaguje na tú našu ponuku. Samozrejme, každý, každú 

sestru, ktorá príde k nám, či už ide o atestovanú, neatestovanú, tak skúšame jej určite motivačné 

podmienky a skúšame sa s ňou dohodnúť. Samozrejme, nejakú základnú mzdovú politiku 

zachovať musíme, lebo potom by vznikla nespravodlivosť medzi tými kolegami, ktorí tu pôsobia 

už niekoľko rokov atď. Čiže máme nejaké rámce, ale vždy sa snažíme vlastne im ponúknuť 

zaujímavé podmienky.“ 

JUDr. Tomáš Abel PhD. (primátor)  

„Dobre, ďakujem, pani poslankyňa Donovalová.“ 

Mgr. Ivana Donovalová (poslankyňa)  

„Ďakujem pekne za slovo. Tak ako všetci tu sedíme, každý z nás potrebuje zdravotnú 



   66 z 83 

 

starostlivosť, takže nechcem pôsobiť ako kolegovia, že ďakujeme za všetky tie vaše služby, ktoré 

naozaj potrebujeme. Len škodí povesti breznianskej nemocnici, podľa mňa, tá čakacia doba. 

Vy ste vraveli o tých oddeleniach, ktoré sa vynovujú, ktoré obsadzujú noví lekári atď. Len napr. 

veľmi často sa stretávam, aj ja osobne som mala takú skúsenosť, aj rôzni občania okolo mňa, 

na sonografiu sa čaká niekoľko mesiacov. Ja som sa takto pred rokom pýtala pána riaditeľa, 

že či s tým vieme niečo urobiť. Bol tam personálny problém, čo samozrejme beriem, nielen 

proste pôrodné sestry a všetky možní, tento personál zdravotný ako keby nebol zrazu, alebo 

neviem, kde sú tí ľudia, lebo naozaj platové podmienky tiež nedokážem posúdiť, ale nemyslím 

si, že je to až také zlé. Takže, vieme niečo urobiť s tou sonografiou, prosím vás? Lebo to je 

naozaj veľmi zásadné vyšetrenie z mojej vlastnej skúsenosti, ktoré vám môže pomôcť alebo keď 

príde neskoro, tak naozaj ublížiť.“ 

JUDr. Karol Vojtko (zástupca riaditeľa Nemocnice s poliklinikou n.o. Brezno)  

„Áno, tak vlastne odpovedal by som Vám v tom rozsahu, že skutočne tam ten personálny 

problém v nejakom rozsahu pretrváva, lebo musíme si uvedomiť, že dá sa povedať, pred rokom 

a pol sme cca dvoma, sprevádzkovali aj pracovisko magnetickej rezonancie, kde samozrejme 

tiež musíme vlastne toto pracovisko personálne nejak obsadiť a napr. v rámci tých pracovísk, 

keď sa už zdá, že by sme mohli vyčleniť, napr. lekára, možno na rozbeh tej druhej sonografie, 

odrazu nám niekto chýba na CT, potom odrazu niekto na pracovisko magnetickej rezonancie, 

je tam nejaká fluktuácia a samozrejme, my by sme boli veľmi radi, keby vlastne išli 2 sono 

pracoviská. Zatiaľ sa nám to nepodarilo, ale aj preto napr. môžete vidieť, že v rámci toho plánu 

obnovy a odolnosti pre vlastne rádiologické oddelenie sme požiadali o ten nový sono prístroj, 

ktorý je v hodnote skoro 100 000 EUR, čiže my sa stále intenzívne na to pripravujeme, že ak 

tam bude dostatok personálu, takže by sme, by sme ho spustili, ale v súčasnosti vlastne nám to 

personálne podmienky neumožňujú a samozrejme, nastal nárast nejakých lekárov, len si 

musíme uvedomiť, to sú lekári, ktorí prišli po ukončení medicíny, aby sme ich mohli postaviť 

napr. do služieb atď., to treba nejak, nejaký čas k tomu, samozrejme, a niekedy sa stane, že 

vážne, má krízu napr. interné oddelenie, pol roka, rok tam bojujeme, podarí sa nám to 

zastabilizovať, ale odrazu vypukne tá personálna kríza na neurologickom oddelení. 

Samozrejme, máme aj lekárky, mnohé sú vo fertilnom veku a samozrejme, že mnohé chodia aj, 

či na materskú, rodičovskú dovolenku atď. Je to ich právo a my sme radi tomu. Len takto nám 

personál ubúda. Niekedy sa stane, že aj 2 - 3 kolegyne idú a vlastne čakajú bábätko a vlastne 

aj toto má ten nejaký vplyv, keď, myslíme si, že už konečne budeme, teraz pôjdeme a budeme sa 

snažiť zvýšiť to a odrazu sa tu zase objaví nejaká takáto, dá sa povedať, sčasti nepredvídaná 

situácia a zase musíme nejak na ňu reagovať. Čiže je to taký komplexnejší problém, ale aj tých 

rádiológov v rámci Slovenska nie je veľa, čiže je celkom problém ono tu niekoho dotiahnuť. 

Darí sa nám aspoň, aspoň menšom rozsahu to nejak suplovať, ale tiež musím poukázať na to, 

že sme aj rozbehli nejakú novú činnosť, začali sme dávať napr. Pod CT-čkom tie obstreky atď. 

Čo je samozrejme zase väčšia vyťaženosť toho nášho kolektívu, čiže aby ste to len tak možno 

tak komplexne posudzovali, ak by to bolo na nás, samozrejme by sme boli najradšej, keby tie 

čakačky boli také, že do týždňa by boli vybavení aj tí neakútni pacienti, len žiaľ, ono asi súčasná 

personálna a celoslovenská situácia nám to neumožňuje.“ 
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Mgr. Ivana Donovalová (poslankyňa)  

„Ďakujem.“ 

JUDr. Tomáš Abel PhD. (primátor)  

„Ďakujem, pán poslanec Duhan, nech sa páči, Erik, môžeš.“ 

Erik Duhan (poslanec)  

„Ďakujem pekne za slovo, pán primátor. Ja sa chcem osobne poďakovať oddeleniu, internému 

oddeleniu muži za naozaj perfektnú starostlivosť môjho otca, cca pred mesiacom, aj pánom 

doktorom, aj vám, vedeniu nemocnice, naozaj super. Deduškovi sa nechcelo ísť ani domov, 

vďaka.“ 

JUDr. Karol Vojtko (zástupca riaditeľa Nemocnice s poliklinikou n.o. Brezno)  

„Tak sme radi.“ 

JUDr. Tomáš Abel PhD. (primátor)  

„Ďakujem pekne, ak nikto ďalší do rozpravy, rozpravu končím, žiadam návrhovú, aby 

predniesla Návrh na uznesenie. Ďakujem.“ 

JUDr. Karol Vojtko (zástupca riaditeľa Nemocnice s poliklinikou n.o. Brezno)  

„Ďakujem. Dovidenia.“ 

Návrhová komisia  

„Mestské zastupiteľstvo mesta Brezno berie na vedomie Informatívnu správu o výsledkoch 

hospodárenia spoločnosti Nemocnica s poliklinikou Brezno za rok 2023.“ 

JUDr. Tomáš Abel PhD. (primátor)  

„Ďakujem. Pripomienky, pozmeňujúce, doplňujúce návrhy? Ak nie sú, hlasujte o návrhu, nech 

sa páči.“ 

 

Mestské zastupiteľstvo mesta Brezna 

 

 

I/ Berie na vedomie 

 

Informatívnu správu o výsledkoch hospodárenia spoločnosti NsP Brezno n.o. za rok 

2023 
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Hlasovanie číslo: 30 

Bod číslo: 15. 

Informatívna správa o výsledkoch hospodárenia neziskovej organizácie NsP Brezno  za 

rok 2023 - Mestské zastupiteľstvo mesta Brezna  I/ Berie na vedomie  Informáciu 

predstavenstva spoločnosti Stredoslovenská vodárenská spoločnosť a.s Banská Bystrica o 

výsledkoch podnikateľskej činnosti a o stave majetku za rok 2023 

Poslanci mestského zastupiteľstva hlasovali nasledovne: 

Za:  14 

Proti:  0 

Zdržali sa:  0 

Nehlasovali:  0 

Prítomní:  14 

Návrh bol schválený. 

 

JUDr. Tomáš Abel PhD. (primátor)  

„14 prítomných 14 za. Konštatujem, že návrh bol schválený.“ 

 

K bodu 16/ 

Informatívna správa o činnosti Združenia obcí EKOLÓG za rok 2023 

 

K bodu 17/ 

Informatívna správa o činnosti spoločnosti SEKOLÓG s.r.o. Brezno za rok 2023 

 

JUDr. Tomáš Abel PhD. (primátor)  

„Pod bodom 16 a 17. máme Informatívne správy združenia obcí Ekológ a Sekológ. Pán 

predseda predstavenstva tu ešte nie je, tak, či tu si? Nevidím ťa, skrytý, si prepáč. Poď, nech sa 

páči. Takže predkladá pán Ing. Roman Švantner, predseda predstavenstva, pán starosta 

zároveň obce Mýto pod Ďumbierom a zároveň aj tiež predseda predstavenstva spoločnosti 

Sekológ.“ 

Ing. Roman Švantner (predseda predstavenstva spol. EKOLÓG)  

„Ekológ, Ekológ, združenia obcí Ekológ, áno. Sekológ je konateľ pán Čecho.“ 

JUDr. Tomáš Abel PhD. (primátor)  

„Ekológ, ale Sekológ budeš tiež, áno?“ 

Ing. Roman Švantner (predseda predstavenstva spol. EKOLÓG)  

„Obidve, áno. Ďakujem pekne, pán primátor, páni poslanci, ďakujem za slovo. Vlastne preto 

vystupujem dneska len sám, lebo pán Čecho má nejaké neodkladné rodinné povinnosti, ktoré si 
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musí vybaviť a vlastne predkladám obidve správy, resp. ak budú otázky, viem sa vyjadriť aj k 

činnosti Ekológu, aj k Sekológu. Pokiaľ som informovaný, dokumenty alebo správy ste dostali 

ešte pred týždňom, čiže predpokladám, že ste ich mali čas naštudovať. V podstate situácia v 

obidvoch spoločnostiach, či už v združení obcí Ekológu, ako aj v Sekológu sa nemení, prevádzka 

skládky funguje ako má, teraz bolo vydané Inšpekciu životného prostredia, lebo tá je oprávnená 

vydávať stavebné povolenie na poslednú etapu skládky na jej poslednú kazetu, ktorá objemom, 

ak sa bude plniť ako doteraz, tak bude len na nejaké 4 alebo 5 rokov, čiže budeme musieť 

následne robiť opatrenia na to, aby sme znížili alebo znižovali množstvá odpadov na uloženie 

na skládku. Pokiaľ sa týka ešte združenia obcí Ekológ, budem to spájať dohromady, lebo je to, 

sú to 2 oddeliteľné spoločnosti. Je už aj zo strany horehronských obcí snaha pristúpiť za členov 

tohto združenia, lebo doteraz vlastne sme boli len mesto Brezno a 20 okolitých obcí po Beňuš, 

ale teraz majú záujem pristúpiť za členov aj nové obce z Horehronia po nástupe nových 

starostov alebo zmene starostov, vzhľadom na to, že tá činnosť naša je efektívnejšia a tí, ktorí 

im zabezpečujú hlavne zvoz komunálneho odpadu firmy Brantner alebo Marius Petersen, sú 

rádovo o nejakých 30-40 % drahšie, ako poskytuje služby Ekológ. Takže to sú len základné 

informácie. Nechávam priestor vám poslancom na otázky, ak máte nejaké, nech sa páči.“ 

JUDr. Tomáš Abel PhD. (primátor)  

„Ďakujem pekne, nech sa páči, kolegyne, kolegovia, do rozpravy. Ak nikto do rozpravy, 

rozpravu končím, žiadam návrhovú komisiu, aby predniesla návrhy na uznesenie.“ 

Návrhová komisia  

„Mestské zastupiteľstvo mesta Brezno berie na vedomie Informatívnu správu o výsledkoch 

hospodárenia združenie obcí Ekológ za rok 2023.“ 

JUDr. Tomáš Abel PhD. (primátor)  

„Ďakujem. Pripomienky, pozmeňujúce, doplňujúce návrhy? Ak nie sú, hlasujte o návrhu, nech 

sa páči.“ 

Mestské zastupiteľstvo mesta Brezna 

 

 

I/ Berie na vedomie 

 

Informatívnu správu o výsledkoch hospodárenia Združenia obcí EKOLÓG za rok 2023 

Hlasovanie číslo: 31 

Bod číslo: 16. 

Informatívna správa o činnosti  Združenia obcí EKOLÓG za rok  2023 - Mestské 

zastupiteľstvo mesta Brezna  I/ Berie na vedomie  Informáciu predstavenstva spoločnosti 

Stredoslovenská vodárenská spoločnosť a.s Banská Bystrica o výsledkoch podnikateľskej 

činnosti a o stave majetku za rok 2023 
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Poslanci mestského zastupiteľstva hlasovali nasledovne: 

Za:  14 

Proti:  0 

Zdržali sa:  0 

Nehlasovali:  0 

Prítomní:  14 

Návrh bol schválený. 

 

JUDr. Tomáš Abel PhD. (primátor)  

„Zo 14 prítomných 14 za, konštatujem, že návrh bol schválený.“  

JUDr. Tomáš Abel PhD. (primátor)  

„Bod 17 poprosím.“ 

Návrhová komisia  

„Mestské zastupiteľstvo mesta Brezno berie na vedomie Informatívnu správu o výsledku 

hospodárenia spoločnosti Sekológ Brezno za rok 2023.“ 

JUDr. Tomáš Abel PhD. (primátor)  

„Ďakujem. Pripomienky, pozmeňujúce, doplňujúce návrhy? Ak nie sú, hlasujte o návrhu. 

Mestské zastupiteľstvo mesta Brezna 

 

 

I/ Berie na vedomie 

 

Informatívnu správu o výsledkoch hospodárenia spoločnosti SEKOLÓG s.r.o. Brezno 

za rok 2023 

Hlasovanie číslo: 32 

Bod číslo: 17. 

Informatívna správa o činnosti spoločnosti SEKOLÓG s.r.o. Brezno za rok 2023 - 

Mestské zastupiteľstvo mesta Brezna  I/ Berie na vedomie Informatívnu správu o výsledkoch 

hospodárenia spoločnosti SEKOLÓG s.r.o. Brezno za rok 2023 

Poslanci mestského zastupiteľstva hlasovali nasledovne: 

Za:  14 

Proti:  0 

Zdržali sa:  0 

Nehlasovali:  0 

Prítomní:  14 

Návrh bol schválený. 
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JUDr. Tomáš Abel PhD. (primátor)  

„Zo 14 prítomných 14 za, konštatujem, že návrh bol schválený.“  

JUDr. Tomáš Abel PhD. (primátor)  

„Pán starosta, ďakujem ti, sme ťa prehnali trošku, ale vravím, že si nakrátko prišiel, tak aspoň 

kávu si, nech sa páči, že aspoň kávu si daj, keď sme ťa takto vytiahli narýchlo, hej. Ďakujeme 

my, ahoj.“ 

 

K bodu 18/ 

Informatívnu správu o činnosti a hospodárení OOCR Región Horehronie 

a združenia cestovného ruchu Klaster Horehronie za rok 2023 

 

JUDr. Tomáš Abel PhD. (primátor)  

„Dobre. Pod bodom 18 máme Informatívnu správu o činnosti a hospodárení oblastnej 

organizácie cestovného ruchu región Horehronie a združenia cestovného ruchu Klaster 

HOREHRONIE za rok 2023. Predkladá riaditeľka OCR, Mgr. Petra Ridzoňová Hlásníková. 

Nech sa páči, pani riaditeľka, môžeš.“ 

Mgr. Petra Ridzoňová-Hlasniková (riaditeľka OOCR)  

„Dobrý deň prajem všetkým, teda vážené Mestské zastupiteľstvo. Som veľmi rada, že aj teda po 

roku opäť môžeme predstaviť, ako sa cestovný ruch vyvíjal za posledné, uplynulé obdobie. Ja 

vás rovno poprosím na ďalší slajd. Budem sa snažiť tieto štatistiky len tak poukázať na to 

najdôležitejšie, a to je teda vývoj cestovného ruchu v našom regióne. Ako môžete vidieť, tu sú 

zvýraznené 2 čísla, a to rok 2019, ktorý bol v cestovnom ruchu ako taký míľnik, ako považovaný 

za najlepší ukážkový rok a môžete vidieť, že v roku 2023 už sme na úrovni roku 2019. Takže v 

podstate situáciu, ktorú spôsobila pandémia, sa nám už podarilo nejakým spôsobom prekonať. 

Na ďalšom slajde môžete vidieť aj vývoj vybratej dane, čo je vlastne hlavným ukazovateľom 

vývoja cestovného ruchu na Slovensku podľa zákona, podľa ktorého fungujeme. Tam môžete 

vidieť tie červené čísla, kde by som chcela dať do pozornosti, pretože aj mesto Brezno napriek 

tomu, že sadzba za prenocovanie pre návštevníkov sa nezvyšovala, tak má o niečo vyšší príjem 

oproti minulému roku. A ako môžete vidieť, obce, ktoré sú tam napr. vyzdvihnuté ako napr. 

Obec Telgárt alebo obec Horná Lehota, tak tie naozaj išli skokom oproti minulému roku vyššie, 

takže to je taký všeobecný prehľad toho cestovného ruchu u nás v regióne. Pôjdeme ďalej, 

poprosím. Čo sa týka nášho hlavného financovania, tak cestovný ruch na Slovensku je 

financovaný zo strany doposiaľ alebo teda v roku 2023 to ešte bolo Ministerstvo dopravy a 

sekcia cestovného ruchu, odkiaľ sme vlastne na základe zákona 91/2010 vlastne každoročne 

žiadali a teraz ministerstvo cestovného ruchu žiadame o účelovú dotáciu na podporu 

cestovného ruchu, ktorá je práve viazaná na výšku vybratej dane. Čiže preto som ja tak 

upozornila na to, že vlastne výška vybratej dane za prenocovanie sa zvyšuje, pretože nám to 
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umožňuje získať aj viac finančných prostriedkov z tohto štátneho rozpočtu k nám do regiónu. 

Vlastne teda náš hlavný rozpočet pozostáva z štátnej dotácie a z členských príspevkov, čo v 

minulom roku bolo tých 450 000 EUR. Môžme ísť na ďalší slajd, tam ste mohli vidieť aj ako to 

máme rozdelené, ale v podstate veľmi sa to nelíši od tých minulých rokov, lebo tam sú stanovené 

oprávnené výdavky. No a vlastne vďaka spolupráci s rozvojovou agentúrou Banskobystrického 

samosprávneho kraja ešte získavame do regiónu aj ďalšie finančné prostriedky, na to sú rôzne 

rozvojové zámery, údržbu bežkárskych a cykloturistických trás a nepravidelnú letnú, ale aj 

zimnú dopravu. To sú organizované výlety, skibusy a ďalšie aktivity. To je vo výške okolo 60 

000 EUR, každý rok sa to vlastne líši. Môžme ísť ďalej. Dostávam sa teda k nejakej takej našej 

štruktúre, aby ste mali predstavu, čo vlastne organizácia zastrešuje. Tak sú to v neposlednom 

rade aj infocentrá. Ako môžete vidieť, máme ich už teda niekoľko: Zvonica, ktorú poznáte, 

taktiež na Bystré, infocentrum Dolné Horehronie v Brusne, TIC Hronec a potom máme také 

niečo ako infocentrum v pohybe, čo je v podstate horehronský delegát, ktorý slúži pre 

návštevníkov ubytovacích zariadeniach, kam priamo za nimi vlastne vycestujeme, tak toto je 

niečo, čo napr. iné regióny nám závidia, lebo sme si to vymysleli my. Ale ako vidíte tieto 

infocentrá v podstate nie sú financované zo štátnej dotácie, takže tá obec alebo v tomto prípade 

mesto si financuje prevádzku infocentra, v ktorom sa dané infocentrum nachádza. A zo štátnej 

dotácie sa financuje rozvoj týchto ďalších prevádzok. Môžme ísť ďalej. Ja som teraz vybrala 

len aktivity, ktoré sa týkajú čisto mesta Brezno, aby toho nebolo veľa, takže v rámci ostatných 

aktivít samozrejme tvoríme propagačné materiály, plagáty, tlačové správy, komunikujeme s 

médiami prostredníctvom aj dizajn manuálu, ktorý môžete vidieť načrtnutý na slajde, taktiež so 

stánkom na podujatiach, to je samozrejmosť. No a čo sa týka financií, tak vo forme teda tých 

finančných príspevkov alebo teda financií, čo financujeme my vo výške 18 763 EUR, čo sa týka, 

väčšinou sú to grafiky, fotenia a nejaká podpora podujatí v rámci mesta, tak to sú tie drobnosti. 

Môžme ísť ďalej, môžme ísť ďalej, tu môžete vidieť mestskú hru, ktorá je pripravená pre 

návštevníkov, môžme ísť ďalej. Čo sa týka rozvojových aktivít, tak pre mesto sme 

prostredníctvom rozvojových zámerov priniesli rozvojové zámery vo výške 106 000 EUR. 

Myslím, že ich dobre poznáte. Ja spomeniem len tie, ktoré boli v roku 2023 a to sú teda 

interaktívne dotykové panely a nejaké dovybavenie expozície nostalgia napr. dovybavenie 

bufetu Horné lazy, ktorý sa otváral v podstate minulý týždeň a taktiež doplnková infraštruktúra 

na trase k veži Horné lazy, môžete dať ďalší slajd, tam môžete vidieť, možno ste ešte nepostrehli, 

ale momentálne už veža má aj takéto panely, na ktoré sú do všetkých štyroch svetových strán a 

taktiež v spolupráci s technickými službami zabezpečujeme aj nové vyznačenie turistickej trasy, 

ktoré už bude vyzerať naozaj tak, ako si to zaslúži. Takže to už, na tom sa pracuje viac menej 

hotové. Môžme ísť ďalej. K infocentre vo Zvonici tiež nebudem veľa hovoriť, ako stále platí, že 

je to infocentrum, ktoré je otvorené 7 dní v týždni počas celého roka. Ja len spomeniem nejaké 

čísla, ktoré by vás mohli za minulý rok zaujímať. Hovorím o obratoch, nie o zisku, aby teraz 

nedošlo k omylu. Čiže čo sa týka ponuky regionálnej breznianskej kávičky, nám sa to veľmi 

uchytilo a návštevník hlavne oceňuje to, že máme niečo také, ako takýto produkt, ktorý je 

mestský, je obrat vo výške 16 243 EUR za predaj kávy, čo si myslím, že je za 1 rok veľmi pekné 

číslo. Keďže popritom vykonávame aj iné aktivity, snažíme sa podporovať regionálnych 

výrobcov tým, že im teda udeľujeme značku regionálny produkt Horehronie a predávame ich 

výrobky, čiže obrat na tých suveníroch a tých, ktorí sú výrobkov z regiónu, je 18 755 EUR za 1 
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rok. To je len čisto Zvonica. Nerátam ostatné infocentrá a e-shop a sprostredkovanie predaja 

lístkov na kultúrne podujatia je 67 000 EUR. Takže to je tak k činnosti Zvonice, že naozaj, v 

podstate tie aktivity sú tam veľmi rozsiahle. Ďalej Zvonica spravuje aj e-shop a nahadzuje na 

stránku brezno.sk aj podujatia. Čo sa týka expozícií na vrchných podlažiach, tak v podstate už 

ju spravujeme my a za minulý rok navštívilo expozíciu 6800 platiacich návštevníkov. No a čo 

sa týka prehliadok mesta, tie robíme vždy počas letných mesiacov, júl a august a minulý rok 

navštívilo prehliadky v podstate 300 platiacich návštevníkov, to sú väčšinou turisti, takže sme 

radi, že ich sme takto prilákali do mesta vo Zvonici. Pripravujeme aj nejaké novinky, pretože 

má už 2 roky, tzn. že už potrebujeme aj tie expozície trošku zatraktívniť, takže verím, že počas 

tohto roka už budú aj nainštalované. Môžme ísť ďalej. Spomeniem ešte zimu, ktorú sme 

spoločne absolvovali, teda spomeniem korčuľovanie na námestí ako produkt cestovného ruchu 

alebo teda ľadové mestečko, veľmi obľúbený produkt, rýchlosťou spomeniem, čo sa týka 

vstupov. Navštívilo klzisko 2250 detí, 650 dospelých, požičali sa korčule 380×. A len tak pre 

porovnanie, lebo niekto, aby teda naozaj bolo vidno, že toto nie je nejaká dotačná schéma 

produktu, ale naozaj, že je to produkt, ktorý má potenciál na to, aby sa ďalej rozvíjal, tak 

náklady napr. na elektrinu boli vo výške 2500 EUR. Takže v podstate nie je to dotovaná vec a 

samozrejme, kúpa klziska sa postupne tým pádom mestu vráti. Samozrejme bol zabezpečený 

kultúrny program, regionálne stánky, gastro zóna, punč vo Zvonici, klziskobus z Bystrianskej 

doliny až do mesta počas podujatí. Môžme ísť ďalej. Minulý rok sa podarilo aj zrealizovať nový 

produkt. To sú breznianske single traily, ktoré, je to špecifická skupina návštevníkov, ale chodia, 

prichádzajú do mesta práve aj za týmto produktom cestovného ruchu. Môžme ísť ešte ďalej? 

Môžme, ďakujem. Čo sa týka ponúk, ponuky výletov z Brezna, tu by som chcela len podotknúť 

to, že doplnili sme tento rok nejaké ďalšie výlety, takisto boli výlety priamo z Brezna 

organizované aj minulý rok. Chcem len povedať vlastne to, že my sme niekedy výlety robili tak, 

že sme z hotelových zariadení tých návštevníkov brali vždy na konkrétne miesto výletu. Teraz 

sme to už posledné 2 roky urobili tak, že všetci klienti musia prísť do mesta Brezno, tzn, že 

veríme, že ich mesto zaujme a tým pádom tu zotrvajú pred výletom alebo po výlete, takže všetky 

naše výlety aktuálne začínajú na námestí v Brezne a budú sa konať v podstate počas letných 

mesiacov vždy 3 dni v týždni úplne pravidelne a potom k tomu pribúdajú prehliadky mesta aj 

večerné, aj denné, takže tuná môžete vidieť ten zoznam výletov, verím, že to ste postrehli už aj 

na sociálnych sieťach alebo na výletných plochách. Budeme to aj ďalej promovať. Môžme ísť 

ďalej, ešte k tejto letnej sezóne spomeniem Bonburáčika, je to v podstate vláčik, ktorý jazdil už 

minulý rok, ale tento rok je v podstate to produkt mestský predovšetkým. Doplnili sme tam 

nedeľný brezniansky špeciál, takže to je trasa Mazorník, Banisko, Nostalgia, Žihadielko, takže 

počas celej nedele hlavne pre rodiny s deťmi je vlastne vytvorený takýto produkt cestovného 

ruchu a prepojenie Bystrianskej doliny s mestom Brezno a taktiež prehliadka mesta je 

zabezpečená počas troch dní v týždni od štvrtku do soboty. Môžme ísť ďalej a nakoniec teda to 

ukončím teda expozíciu Nostalgia, ktorú sa nám podarilo taktiež sprevádzkovať v spolupráci s 

mestom vlastne tento rok a tam sa tešíme, že máme otvorenú expozíciu 5 dní v týždni, postupne 

sa aj predlžujú otváracie hodiny, vlastne bistrá, príjem menu zabezpečuje hotel Ďumbier a my 

sa im snažíme teda vypomáhať s expozíciou Nostalgia. Taktiež máme tam naplánované novinky, 

ktoré sú v príprave, teda v procese prípravy, takže verím tiež, že budúci rok bude priestor na to, 

aby sme ich zrealizovali a opäť tú expozíciu posunuli niekam ďalej. Takže ďakujem veľmi 
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pekne.“ 

JUDr. Tomáš Abel PhD. (primátor)  

„Ďakujem pekne. Ty si kedy nastupovala, Peťka?“ 

Mgr. Petra Ridzoňová-Hlasniková (riaditeľka OOCR)  

„2017.“ 

JUDr. Tomáš Abel PhD. (primátor)  

„2017. Chcel len doplniť kolegyne, kolegovia, že vtedy sme mali rozpočet, koľko? 60 000.“ 

Mgr. Petra Ridzoňová Hlasniková (riaditeľka OOCR)  

„52 000 bola dotácia.“ 

JUDr. Tomáš Abel PhD. (primátor)  

„Trošku som sa sekol, ale nebol som ďaleko. Ale už len na tomto môžte vidieť, že jednoducho 

ako sme rástli aj ako organizácia, že koľko veľa práce sa tam urobilo. No a samozrejme chcem 

poďakovať tebe aj celému tímu za tú prácu, ale chcem vyzdvihnúť to, že každý rok aj v meste 

nám pribúdajú nové atrakcie. Ak ste si to všimli, verím, že všimli, samozrejme, ale každý rok 

pridávame nejakú atrakciu. Aj teraz sme riešili ten vláčik, že ako to bude fungovať a som trval 

na tom, aby sme tú nedeľu mali, lebo myslím si, že by to bolo zaujímavé pre hlavne rodiny s 

deťmi. No a samozrejme aj ten bufet, kde pribudne aj tá krytá ešte zimná terasa, tak, ktorá bude 

slúžiť ako škola v prírode pre naše materské a hlavne materské a základné školy, tak si myslím, 

že to sú všetko veľmi dobré veci, ktoré sa dopĺňajú aj s tými aktivitami, ktoré sme realizovali 

cez lesy, či je to tá zvernička a podobne. Takže je toho už dosť. Ja si myslím, že v Brezne je kam 

ísť a to je podstatné a čo je veľmi dôležité pre nás a veľmi zaujímavé je to, že nám pribúdajú aj 

turisti, ktorí prídu do mesta, hlavne z týchto turisticky atraktívnejších lokalít, ako je Tále, Bystrá, 

Mýto, Horná Lehota a tie produkty, ktoré sme nastavili tú zimu, ani nemusíme rozoberať, to 

klzisko a v podstate tak, ako sa to nastavilo posledné 3 roky, tak je, tak je naozaj perfektné a 

sami mi hovoríte mnohí, že už vidíte tu autá skade tade, ktoré prídu sa pozrieť, či na tie 

podujatia alebo na to, čo tam je. Takže v tomto budeme pokračovať. Ešte raz, veľké, ďakujem 

aj tebe a všetkým, ktorí sa do toho naozaj vkladajú a robíte všetko pre to, aby cestovný ruch 

fungoval nielen v Brezne, ale na celom Horehroní, lebo aj tí členovia našej organizácie 

pribúdajú a čo ma veľmi teší a samozrejme sú to pre nás aj príjmy potom do tých investičných 

projektov, ktoré robíme. Takže ďakujem pekne, otváram rozpravu, nech sa páči, kolegyne, 

kolegovia. Pani poslankyňa Donovalová, nech sa páči.“ 

Mgr. Ivana Donovalová (poslankyňa)  

„Ďakujem veľmi pekne. Ja len veľmi stručne, ďakujeme za Vaše služby. Sú perfektné. Takto sa 

to má robiť. Ja to oceňujem ako matka s malým dieťaťom a zároveň vidím aj reakcie mojich 

kolegov z vysokej školy od Bratislavy, ktorí sem prídu až po Košice. Vidno to, vidno tu vašu 

prácu. Takže ďakujeme.“  

Mgr. Petra Ridzoňová Hlasniková (riaditeľka OOCR)  

„Ďakujeme aj my.“ 
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JUDr. Tomáš Abel PhD. (primátor)  

„Ďakujem, ešte niekto ďalší do rozpravy? Ak nie, rozpravu končím, nech sa páči, návrhová.“ 

Návrhová komisia  

„Mestské zastupiteľstvo mesta Brezno berie na vedomie Informatívnu správu o činnosti a 

hospodárení OOCR región Horehronie a združenie cestovného ruchu klaster Horehronie za 

rok 2023.“ 

JUDr. Tomáš Abel PhD. (primátor)  

„Dobre, ďakujem. Pripomienky pozmeňujúce, doplňujúce návrhy? Ak nie sú, hlasujte o 

návrhu.“  

Mestské zastupiteľstvo mesta Brezna 

 

I/ Berie na vedomie 

 

Informatívnu správu o činnosti a hospodárení OOCR Región Horehronie a združenia 

cestovného ruchu Klaster Horehronie za rok 2023 

Hlasovanie číslo: 33 

Bod číslo: 18. 

Informatívnu správu o činnosti a hospodárení OOCR Región Horehronie a združenia 

cestovného ruchu Klaster Horehronie za rok 2023 - Mestské zastupiteľstvo mesta Brezna  

I/ Berie na vedomie Informatívnu správu o činnosti a hospodárení OOCR Región Horehronie 

a združenia cestovného ruchu Klaster Horehronie za rok 2023 

Poslanci mestského zastupiteľstva hlasovali nasledovne: 

Za:  14 

Proti:  0 

Zdržali sa:  0 

Nehlasovali:  0 

Prítomní:  14 

Návrh bol schválený. 

 

JUDr. Tomáš Abel PhD. (primátor)  

„Zo 14 prítomných 14 za, konštatujem, že návrh bol schválený.“ 
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K bodu 19/ 

Rôzne 

JUDr. Tomáš Abel PhD. (primátor)  

„Pod bodom 19. máme Rôzne. 19.1. Návrh zápisu do kroniky Mesta Brezna za rok 2023 

predkladá pani doktorka Štulrajterová, tiež materiál spracovala. Ja ju zároveň vítam, nech sa 

páči, odovzdávam Vám slovo.“ 

PhDr. Anna Štulrajterová (Kronikárka mesta Brezno)  

„Dobrý deň, vážený pán primátor, poslankyne, poslanci. Návrh zápisu do mestskej kroniky za 

rok 2023 bol spracovaný ešte v mesiaci marci, následne nasledoval proces konzultácií, 

doplňovania faktov, informácií s pracovníkmi MÚ, o ktorých návrhy, resp. opravy bol návrh 

upravený. V mesiaci apríli, koncom mesiaca apríla dostali takto upravený návrh všetky komisie 

Mestského zastupiteľstva, ktoré následné mali svoje pripomienky zaslať, aby sme teda získali 

názory a pripomienky čo najväčšieho počtu obyvateľstva. Všetky pripomienky, ktoré mi boli 

zaslané, som akceptovala, ako, mali relevantný obsah, takže výborne, ďakujem všetkým, ktorí 

mi poslali tieto pripomienky. Nebolo ich však veľa. Následne ste takto upravený návrh zápisu 

do mestskej kroniky dostali vy ako poslanci. Obsah kroniky je rozdelený do ôsmich kapitol, 

pričom každá kapitola má niekoľko podkapitol, nie všetky kapitoly a pod kapitoly sa 

spracovávajú každý rok, záleží to od toho, aké zmeny sa v tej ktorej oblasti udiali, predovšetkým 

zmeny, ktoré ovplyvnili život obyvateľov nášho mesta najviac. Tak tohto roku bol teda 

spracovaný tak podrobnejšie obsah kapitoly sociálne a zdravotníctvo, kde sa po niekoľkých 

rokoch porovnávala zamestnanosť obyvateľstva. Taká štúdia sociologická, krátka, samozrejme 

ako do kroniky, bola urobená v oblasti bývania obyvateľov a vývoja cien v jednotlivých týchto 

oblastiach, takže tejto kapitole sa tohto roku venovalo viacej času. Dôležitou súčasťou mestskej 

kroniky je sprievodná dokumentácia, táto už je spracovaná do jednotlivých kapitol a podkapitol. 

Pri prepisovaní textu do kroniky bude následne za každým, za každou pod kapitolou uvedené 

doplňujúce informácie z hľadiska tej sprievodnej dokumentácie, pretože to je dôležitou 

súčasťou, ktoré dokumentácia teda dopĺňa informácie z hľadiska obsahu veľmi výrazne v 

poslednej dobe. Sú spracované na DVD-čkach, ale pochopiteľne, že ešte je veľa času, ak teda, 

ak teda niekto má dôležité fotografie, ktoré si myslí, že môžu obohatiť v budúcnosti históriu 

mesta z hľadiska jeho rozvoja, tak rada ich spracujem. Ak máte teda pripomienky, ďakujem, to 

je všetko z mojej strany.“ 

 

JUDr. Tomáš Abel PhD. (primátor)  

„Ďakujem, otváram rozpravu, ak niekto chce k tomuto bodu. Ak nikto, rozpravu končím. Nech 

sa páči, Julko.“ 

 

Július Obernauer (poslanec)  

„Ďakujem pekne za slovo. Ja sa úprimne priznám, mňa trošičku mrzí v oblasti kultúry, 100 

rokov divadla, je spomenuté v šiestich riadkoch. Divadelný súbor Jána Chalupku je, to je 100 

rokov novodobej nepretržitej činnosti. Patrí divadelný súbor medzi absolútnu špičku slovenskú. 

Neviem, či nie je jediný, čo tak dlho pôsobí. A ž riadkov, tak veľmi stručne spomenutých, trošku 

sa mi to zdá málo. Myslím, že treba toto trošku do tej kroniky zachovať pre ďalšie obdobie. 

Ďakujem.“ 
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PhDr. Anna Štulrajterová (Kronikárka mesta Brezno)  

„No myslím, že podujatie sa konalo koncom roka a všetky aktivity pokračujú tohto roku, aj 

ocenenia myslím tohto roku, takže bude to určite v roku 2024 v kronike a ako som hovorila, 

veľmi dôležitou súčasťou je sprievodná dokumentácia a máme tam plagáty, máme tam letáky 

spracované v dokumentácii, určité fotografie, ale pochopiteľne, rada doplním, ak získam tie 

informácie, ja som na podujatí bola a zdalo sa mi, že je tam, myslím ešte aj o tom muzikáli v 

inej kapitole písané, takže to bolo tiež súčasťou osláv. Myslím, že sa to dá doplniť, ako veľmi 

rada doplním, ale pokiaľ viem, tak všetky tie aktivity sa presúvajú aj na tento rok a aj ocenenia 

divadlo získalo tohto roku.“ 

JUDr. Tomáš Abel PhD. (primátor)  

„Dobre, ďakujem pekne. Ak nikto ďalší do rozpravy, rozpravu končím, nech sa páči, 

návrhová.“ 

Návrhová komisia  

„Mestské zastupiteľstvo mesta Brezna po prvé schvaľuje Návrh zápisu do mestskej kroniky za 

rok 2023. Za druhé ukladá doktorke Anne Štulrajterovej, kronikárke mesta Brezna po upravení 

textu o pripomienky poslancov a archivovaní sprievodnej dokumentácie zabezpečiť úlohy tak, 

ako sú uvedené v texte.“ 

JUDr. Tomáš Abel PhD. (primátor)  

„Dobre, ďakujem pekne, nech sa páči, hlasujte o návrhu.“ 

Mestské zastupiteľstvo mesta Brezna 

 
I/ schvaľuje 

 

           Návrh zápisu do mestskej kroniky za rok 2023 

 

II/ ukladá 

 
 PhDr. Anne Štulrajterovej, kronikárke mesta Brezna 

 

Po upravení textu o pripomienky poslancov a archivovaní sprievodnej dokumentácie  

o Zabezpečiť zviazanie kroniky a jej uloženie do Horehronského múzea  

o Zabezpečiť zverejnenie zápisu mestskej kroniky za rok 2023 na webovej stránke 

mesta  
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Hlasovanie číslo: 34 

Bod číslo: 19.1 

Návrh zápisu do Kroniky mesta Brezna za rok 2023 - Mestské zastupiteľstvo mesta Brezna  

I/ schvaľuje   Návrh zápisu do mestskej kroniky za rok 2023 II/ ukladá PhDr. Anne 

Štulrajterovej, kronikárke mesta Brezna Po upravení textu o pripomienky poslancov a 

archivovaní sprievodnej dokumentácie Zabezpečiť zviazanie kroniky a jej uloženie do 

Horehronského múzea , Zabezpečiť zverejnenie zápisu mestskej kroniky za rok 2023 na 

webovej stránke mesta  

Poslanci mestského zastupiteľstva hlasovali nasledovne: 

Za:  13 

Proti:  0 

Zdržali sa:  0 

Nehlasovali:  0 

Prítomní:  13 

Návrh bol schválený. 

 

JUDr. Tomáš Abel PhD. (primátor)  

„Z 13 prítomných 13 za, konštatujem, že návrh bol schválený.“ 

JUDr. Tomáš Abel PhD. (primátor)  

„Pod bodom 19. 2 máme ústnu informáciu predsedov komisií, tí predsedovia, ktorí chcú, nech 

chcú, nech sa páči, môžte sa prihlásiť, ak chcete o niečom informovať. Ak nie, prešli by sme k 

ďalšiemu bodu.“ 
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K bodu 20/ 

Otázky poslancov Mestského zastupiteľstva mesta Brezna na riaditeľa 

príspevkovej organizácie zriadenej mestom, riaditeľa obchodnej spoločnosti, v 

ktorej má mesto Brezno majetkovú účasť, riaditeľov rozpočtových organizácií 

zriadených mestom a náčelníka mestskej polície 

 

JUDr. Tomáš Abel PhD. (primátor)  

„Pod bodom 20. máme otázky poslancov Mestského zastupiteľstva mesta Brezna na riaditeľa 

príspevkovej organizácie zriadenej mestom, riaditeľa obchodnej spoločnosti a náčelníka 

Mestskej polície. Nech sa páči, môžte, kolegyne, kolegovia. Pán poslanec Ambros, nech sa páči, 

môžeš.“ 

Mgr. Pavel Ambros (poslanec)  

„Ja by som chcel na pána riaditeľa technických služieb, už to bolo viackrát spomenuté a v 

minulosti a stále mi chodia nejaké pripomienky. Tie nekosené lúky, lúčne sú naozaj krásne, čo 

ocenila vlastne aj delegácia, čo tu nedávno bola a myslím, že aj veľa občanov si to veľmi 

pochvaľuje. Každopádne, na viacerých uliciach, resp. križovatkách to spôsobuje vodičom 

najmä nízkych automobilov pomerne veľký problém, čo sa týka prehľadnosti a vznikajú tam, 

vznikajú tam situácie, ktoré hraničia s nejakou haváriou. Netýka sa to len spomínanej ulice, 

resp. križovatky, ktorá križuje Švermovú. Ale je to v podstate, v podstate vo všetkých, hej, ale 

konkrétne mňa oslovovali s viacerými aj Sekurisova, áno? V podstate vo všetkých križovatkách, 

čiže, či by sa nedali aspoň tie križovatky trošku upraviť, dať do poriadku a myslím, že sú aj 

viaceré iné miesta, ktoré by, ktoré by tie lúky alebo tie lúky, ktoré by viac pasovali, takže toto 

by som tak urgentne poprosil, keby sa dalo vyriešiť. A to je všetko z mojej strany zatiaľ.“ 

JUDr. Tomáš Abel PhD. (primátor)  

„Ďakujem ďalší, nech sa páči. Pani poslankyňa Štugnerová, nech sa páči, môžeš.“ 

Bc. Ľubica Štugnerová, MA (poslankyňa)  

„Ďakujem za slovo. Ja by som, ja by som len chcela akože tým, že vlastne niektoré veci sa robia, 

budujú, je to dobre, super, ale niektoré veci, ktoré sú staré, by bolo potrebné odstrániť. A teraz 

myslím konkrétne na Hronskej ulici, tam, čo bola vybudovaná tá šachovnica, tak je tam tá 

figúrka drevená, zvalená a tá sa už úplne rozpadáva, tak takéto veci odstrániť. Aj jedna lavička 

rovno pri tom moste na hlavnú stanicu je vlastne tá drevená lavička bola odtrhnutá, tam sa tu 

povaľuje to drevo, takže takéto len v podstate maličkosti, ale aby tu nerušilo to prostredie. 

Ďakujem.“ 

JUDr. Tomáš Abel PhD. (primátor)  

„Ďakujem, pán poslanec Palovčík, nech sa páči.“ 

Milan Palovčík (poslanec)  

„Ďakujem, pán primátor za slovo. Prosím Vás, ja som minule spomínal, že treba zrkadlo 

umiestniť na Nálepkovej ulici, ako sa vychádza na Nálepkovú 7 z päťky, hej? Od toho výškového 

činžiaku. Pán riaditeľ mi hovoril, áno, že tam je už zrkadlo vyše týždňa, skoro 2 týždne, tak sa 
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ma to tak ako, že si nevšímam, tak sa mu to tak aj dotklo kus. No išiel som tade aj pozrieť po 

zastupiteľstve a pozerám, a ja mám väčšie zrkadlo v kúpeľni.“ 

JUDr. Tomáš Abel PhD. (primátor)  

„Ale je, vidíš, to.“ 

Milan Palovčík (poslanec)  

„Je, ja mám väčšie zrkadlo v kúpeľni, lebo to zrkadlo je ešte aj ďalej od hlavnej cesty a proste, 

za to sme si ho ani nevšimli. Zobral som aj kolegyňu Štugnerovú tam, nakoniec sme potom, aj 

keď bolo stretnutie s občanmi, s pánom primátorom, je umiestnené ďalej. A ja vám poviem, na 

tom zrkadle, ja neviem, už tam by ste to, nevidíte sa, ani autá nevidíte tam, tak musíte k nemu 

prísť bližšie. Tak prosím, pán riaditeľ, vymeniť to zrkadlo za také isté, ako je tam o 50 m nižšie, 

väčšie, hej, o ten priemer. Ďakujem veľmi pekne. Lebo dám z kúpeľne moje.“ 

JUDr. Tomáš Abel PhD. (primátor)  

„Ale to ti neurobíme. Nie, nie, ale aby som to upresnil, že naozaj tam treba väčšie, to sme sa 

bavili, že to je tam také, že nejaký senior, čo je opatrnejší, tak ani neuvidí to zrkadlo na druhej 

strane. Takže, takže to určite áno. Pani poslankyňa Donovalová, nech sa páči, Ivka, môžeš.“ 

Mgr. Ivana Donovalová (poslankyňa)  

„Ďakujem veľmi pekne, ja mám tiež na teba, pán riaditeľ technických služieb. V podstate 

nechcem menovať nejaké konkrétne veci, že ja neviem, tam je nejaký prachár nahnutý, tam je 

proste tie šnúry na sušenie bielizne alebo ja neviem čo, tam proste tí starší občania to potrebujú 

a je to tak v zlom stave podľa mňa, že možno všeobecne by som povedala, že urobiť si takú 

revíziu týchto jednoduchých vecí alebo nevravím vnútrobloky, ktoré sú nové, krásne, ale kde je 

jedna hojdačka, jeden prvok, možno ich treba iba natrieť, možno treba dotiahnuť šróby, takisto 

napr. hojdačky na dopravnom ihrisku. Čiže všeobecne takú revíziu všetkých našich takýchto 

miest, kde sú naše prvky, kde sú naše veci, aby to vypadalo dobre, nielen nové vnútrobloky. 

Takže za celé mesto hovorím, ďakujem pekne.“ 

JUDr. Tomáš Abel PhD. (primátor)  

„Ďakujem ešte niekto ďalší chce s otázkami? Ak nie, tak poprosím, pán riaditeľ, lebo na teba 

boli, áno?“ 

Ing. Lukáš Jeremiáš (riaditeľ Technických služieb Brezno)  

„Ešte raz, čo sa týka kosenia tých lúk, zajtra bude prebiehať kosenie križovatiek a v priebehu 

budúceho týždňa budú celé lúky už skosené. Bol tu pán, ktorý tie lúky realizoval, vysádzal. Čiže 

už máme po tom období, kedy tie rastliny boli vysemenené, aby nám ešte 1× na jeseň zakvitli a 

následne na ďalšie roky, čiže má to nejaký svoj proces. Bol si to skontrolovať, bol z toho 

nadšený, že sa to podarilo, aj keď ja si myslím, že sú veľmi vysoké, ale naozaj boli pekné. Takže 

to kosenie bude prebiehať a ostatné veci tak, ako ste navrhli, tak budú realizované, či už zrkadlo 

alebo revízia tých prvkov, lavičky, hojdačky, pracháre a všetko. Postupne sa to robí, takže mení 

sa aj piesok na pieskoviskách. Budeme dopĺňať na základe požiadavky obyvateľov aj krycie 

plachty na pieskoviskách, kde si všímajú napr. je to konkrétne pri kasárňach, ten prvý činžiak 

dole vojenský, tak majú tam veľkú kolóniu mačiek, ktorá im chodí do toho pieskoviska. Takže 
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snažíme sa plniť všetky tie relevantné veci, ktoré nám občania posielajú, aby to bolo spravené.“ 

JUDr. Tomáš Abel PhD. (primátor)  

„Všetko? Ďakujem.“ 

 

K bodu 21/ 

Interpelácie poslancov Mestského zastupiteľstva mesta Brezna 

 

JUDr. Tomáš Abel PhD. (primátor)  

„Ďalej 21. Interpelácie poslancov Mestského zastupiteľstva mesta Brezno. Nech sa páči, 

kolegyne, kolegovia. Pán poslanec Ambros, nech sa páči, môžeš.“ 

Mgr. Pavel Ambros (poslanec)  

„Ďakujem pekne, ja. Len jeden podnet od občanov zaznel vlastne aj na tom stretnutí. Obrátili 

sa na nás občania z Chalupkovej ulici a konkrétne aj kolega Struhár mi to pripomenul, aby som 

tu teda v rámci interpelácií predniesol, a to, ako viete, prebehla výmena zábran a dotklo sa to 

aj občanov tejto spomínanej ulici pri domoch 20, 22, 24.“ 

JUDr. Tomáš Abel PhD. (primátor)  

„Výmena, čoho, prosím?“ 

Mgr. Pavel Ambros (poslanec)  

„Zvodidiel, zábran, hej? Problém je v tom, že tieto domy sú pod úrovňou cesty a počas obdobia, 

keď prší, sneží alebo, tak im strieka vlastne tá voda a ten sneh a poškodzuje im fasádu na okná. 

Bolo to riešené v minulosti tým, že tam bol daný plech, ktorý tomuto zabraňoval. Počas tejto 

výmeny teda došlo k tomu, že tam ten plech odstránili a teda majú dôvodné obavy o to, aby sa 

tento problém neopakoval. Čiže by som chcel poprosiť, či by sa dalo buď s regionálnou správou 

ciest alebo za pomoci technických služieb vyriešiť tento problém, aby to bolo v podstate v tom 

pôvodnom stave, aby naozaj nedošlo k poškodzovaniu majetku. Ďakujem veľmi pekne.“ 

JUDr. Tomáš Abel PhD. (primátor)  

 „Ďakujem. Máme to poznačené, tento podnet, budeme ho určite riešiť, takže budeme ťa 

informovať potom, ako sme to spracovali. Dobre, pán poslanec Duhan, nech sa páči.“ 

Erik Duhan (poslanec)  

„Ja som len chcel na kolegu Mirka Fašanga. Ďakujem pekne za slovo. Ale momentálne odišiel. 

Neviem. V tých Zadných Halnách, na margo toho, že slovenská správa, stredoslovenská správa 

ciest prerazila tie káble vedenia, osvetlenia, oni tam vybudovali tú rampu a náves pred 

križovatkou. Mi to tak pripomína jedného autora, ktorý písal o našom meste, pretože tam je 

odbočka na Liptovský Mikuláš, Liptovský Hrádok a nie na Poprad a smerová tabuľa rovno je 

smerová tabuľa na Poprad, čiže cez Vernár. Neviem si to predstaviť, ako je to, je to možné, hej, 

že tade ľudí nasmerujú na Poprad cez horský prechod a cez takú nie kvalitnú cestu, nakoľko by 

mohli prejsť od Liptovského Hrádku rovno na diaľnicu smerom do Popradu. Takže neviem, kto 
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to robil, ale mi to pripadá také trošku z cesty. Škoda, že Mirko tu nie je. Ďakujem.“ 

JUDr. Tomáš Abel PhD. (primátor)  

„No tak Slovenská správa ciest. My môžme iba žiadať, ale niekedy reagujú a niekedy vôbec, 

rovno ti poviem. Dobre, poznačíme si a nie je s tým problém. Pani poslankyňa Donovalová, 

nech sa páči.“ 

Mgr. Ivana Donovalová (poslankyňa)  

„Ďakujem pekne. Ja mám vlastne pripomienku iba dvoch spätných zrkadiel tiež pre občanov a 

nechcem kolegove z kúpeľne si zobrať, a to je na Tisovskej ceste, čo sme prechádzali aj po 

našom stretnutí s občanmi na Podkoreňovej, pán primátor, to je Tisovská cesta, Dekrétovci, 

ako je nový kruhový objazd, keď vychádzajú a vchádzajú do domu a plus ešte je spätné zrkadlo 

alebo teda to zrkadlo na časti pod Hôrkou, kde je vlastne na kopci dosť neprehľadná situácia, 

to sme riešili už naozaj hodne mesiacov dozadu, takže či teda sa s tým zrkadlom niečo deje, či 

tam bude alebo nie. Boli tam kolízie tých občanov, ktorí bývajú v tom kopčeku a za kopčekom. 

Ak vieš o čom hovorím, pán primátor, tak iba tieto dva.“ 

JUDr. Tomáš Abel PhD. (primátor)  

„Technické by mali doplniť, či?“ 

Mgr. Ivana Donovalová (poslankyňa)  

„Pripomeniem sa, ďakujem.“ 

JUDr. Tomáš Abel PhD. (primátor)  

„Dobre, ešte niekto ďalší? Ak nikto, tak končím rozpravu v tomto bode.“ 
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K bodu 22/ 

Ukončenie zasadnutia Mestského zastupiteľstva mesta Brezna 

 

JUDr. Tomáš Abel PhD. (primátor)  

„Bod 22, Ukončenie zasadnutia Mestského zastupiteľstva Mesta Brezna. Kolegyne, kolegovia, 

ďakujem veľmi pekne. Uvidíme, či cez leto sa budeme musieť stretnúť. Verím, že nie, ale ak by 

to bolo potrebné, tak vás budeme kontaktovať. Chcem vás pozvať ešte dozadu, aj teba, pán 

náčelník, že máš sviatok dáky, tak ťa pozývame všetci, dobre? Ďakujem pekne, pekný zvyšok 

dňa prajem všetkým.“ 

 

 

 

 

–––––––––––––––––––––––––                                                         

     JUDr. Tomáš Abel, PhD., v.r    Mgr. Zuzana Ďurišová, v.r. 

           primátor mesta              prednostka MsÚ  

      

 

 

 

 

             

         Mgr. Daniel Struhár, v.r.                         PhDr. Petra Dzurmanová, PhD., v.r. 

overovateľ zápisnice                                                      overovateľ zápisnice   

 

 

 

 

 

V Brezne, dňa 30.6.2024          

                 Mgr. Janka Štulajterová, v.r. 

                zapisovateľka 


